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PLE DE L'AJUNTAMENTPLE DE L'AJUNTAMENTPLE DE L'AJUNTAMENTPLE DE L'AJUNTAMENT    ACTA NÚM:ACTA NÚM:ACTA NÚM:ACTA NÚM: 2010/2010/2010/2010/6666    
    
    
Calafell, en data 29 d'abril de 2010 . Es reuneixen els membres del Ple de l’Ajuntament, 
sota la presidència del senyor Jordi Sánchez i Solsona, i amb l'assistència dels regidors 
anomenats a continuació, assistits per la/pel la secretària accidental de la corporació 
senyor/a Agueda Subirana Alvarez, amb l'objecte de celebrar sessió Ordinari de primera 
convocatòria. 
 
ASSISTENTS:ASSISTENTS:ASSISTENTS:ASSISTENTS:    
    
SR. JORDI SANCHEZ I SOLSONA 
SR. JOSEP PARERA I RIBELL 
SR. RAMON FERRÉ I SOLÉ 
SRA. MARIA TERESA CUMPLIDO I MANCEBO 
SR. ANGEL VERGE I MARTIN 
SR. JOAN CARLES ROBERT I POYATOS 
SR. CARLES RION I TETAS 
SR. JOSE BONILLA JIMÉNEZ 
SRA. MARIA YOLANDA ALMAGRO CARDENETE 
SRA. MARIA VICTORIA ORTIGOSA RODRÍGUEZ 
SRA. MARIA JOSEPA SANS I OLMEDO 
SRA. ANA MARIA GONZALEZ LUQUE 
SR. JOSE MANUEL NUÑEZ CASTAÑO 
SR JOAN OLIVELLA I RICART 
SRA. MARIA VERGE I PASCUAL 
SR. JOAQUÍN OJEDA VIVAS 
SR. JOAQUIM VIDAL I RAVENTOS 
SRA. OLGA ELVIRA CAÑAS 
SR. JOSEP MARIA GARRIGA MILÀ 
SRA. MARIA MONTSERRAT LOPEZ UREÑA 
 
ABSENTS:ABSENTS:ABSENTS:ABSENTS:    
    
SRA. SANDRA SUAREZ PLANA 
 
ALTRES ASSISTENTSALTRES ASSISTENTSALTRES ASSISTENTSALTRES ASSISTENTS:  Mireia Ayats Escarré 
 
 
I a les 09:10 , el Sr/a president/a obre la sessió i s'inicia a continuació el desenvolupament 
dels assumptes inclosos en l'ordre del dia que seguidament s'indiquen: 
 
Sr. Sánchez:   Bon dia a tothom, doncs anem a procedir doncs al Ple ordinari d’aquest 
mes, del mes d’Abril, en tot cas indicar que hi haurà una urgència en el punt que 
acostumem a fer sempre, al final, ja la votarem doncs, votarem primer la urgència. 
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1111----    PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 22/2010 MODIFICACIONS PRESSUPOSTÀRIES DE PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 22/2010 MODIFICACIONS PRESSUPOSTÀRIES DE PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 22/2010 MODIFICACIONS PRESSUPOSTÀRIES DE PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 22/2010 MODIFICACIONS PRESSUPOSTÀRIES DE 
L'AJUNTAMENT DE SUPLEMENT DE CRÈDIL'AJUNTAMENT DE SUPLEMENT DE CRÈDIL'AJUNTAMENT DE SUPLEMENT DE CRÈDIL'AJUNTAMENT DE SUPLEMENT DE CRÈDIT I CRÈDIT EXTRAORDINARI FINANÇAT T I CRÈDIT EXTRAORDINARI FINANÇAT T I CRÈDIT EXTRAORDINARI FINANÇAT T I CRÈDIT EXTRAORDINARI FINANÇAT 
AMB BAIXESAMB BAIXESAMB BAIXESAMB BAIXES    
    
Essent necessari realitzar despeses per atendre diverses obligacions municipals que no 
poden demorar-se fins l’exercici del 2010, i no sent suficient el crèdit consignat al 
Pressupost Municipal, el tinent d’alcalde que subscriu ha considerat convenient ordenar la 
incoació d’un expedient de crèdits extraordinaris i de suplements de crèdits, a fi i efecte 
d’habilitar el crèdit pressupostari necessari per fer front a les despeses esmentades. 
 
Confeccionat el corresponent expedient de crèdits extraordinaris i suplements de crèdit, 
degudament informat per la intervenció municipal d’aquest Ajuntament. 
 
La Comissió Informativa de Serveis Interns amb el vot favorable dels membres d’ERC, 
ADMC i PSC-PM i les abstencions dels membres del PPC i CIU 
 
PRIMERPRIMERPRIMERPRIMER---- Autoritzar la concessió de crèdits extraordinaris i suplements de crèdit amb 
càrrec a baixes  de crèdits de despeses d’altres partides del Pressupost Municipal no 
compromeses i reduïbles sense pertorbació del Servei, per a finançar els costos necessaris 
per atendre diverses obligacions que no es poden demorar fins a l’exercici 2011. 
 
SEGONSEGONSEGONSEGON---- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits número MODIFICACIONS 
PRESSUPOSTÀRIES DE L'AJUNTAMENT 2010/22    dins el Pressupost Municipal amb 
especificació de les partides pressupostàries que es modifiquen, en la forma que es detalla 
a l’annex únic a aquest Dictamen. 
 
TERCERTERCERTERCERTERCER----    De conformitat amb allò que desboca l’article 177, en relació amb el 169, del 
Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova el text refós de la Llei 
reguladora de les Hisendes Locals, l’expedient MODIFICACIONS PRESSUPOSTÀRIES DE 
L'AJUNTAMENT 2010/22s’exposarà al públic, previ anunci al Butlletí Oficial de la Província, 
per quinze dies hàbils, durant els quals els interessats podran examinar-lo i presentar 
reclamacions davant el Ple, i es considerarà aprovat definitivament si durant el termini 
esmentat no s’haguessin presentat reclamacions. 
 
Sr. Robert:  Gràcies, senyor alcalde. És un punt de modificació pressupostària, aquí lo que 
caldria dir, ja que es va explicar a la Comissió Informativa i es va debatre com sempre 
acostumem a fer, inclús de la part tècnica, aquí lo que caldria ressaltar és l’esperit 
d’aquesta modificació. Aquesta modificació es deu a que vam tenir que fer front a la 
connexió del nou CEIP, un nou CEIP que tenim a Calafell, que és el Calafell II al costat de 
la zona del Eroski.  
 
Hem tingut que canviar, ja definitivament els equips de Calafell Radio, amb lo qual jo crec 
que dintre de l’any del centenari és una bona noticia i també aquesta modificació és per...  
l’aniversari, perdona. No, no és que anem cap el centenari, anem cap el centenari. 
 
Bé, de fet no deixa de ser una bona notícia que canviem els equips de la ràdio. I per l’altra 
part de la modificació és l’ampliació de la biblioteca, un horari nocturn per donar més 
atenció al nostre jovent i als nostres estudiants. Res mes.  



 

3 
 

 
Sr. Sánchez: Bé, intervencions dels grups, n’hi han. 
 
Sr. Sánchez: Esquerra Republicana, no n’hi ha. Agrupació democràtica, no n’hi ha.  
 
Sra. Suárez:  Hola, bon dia. Només fer, a veure què en sé, per què és veritat, jo vaig a la 
Comissió d’en Joan Carles, i m’agradaria... i es que no em va quedar clar el tema aquest 
de... com s’ha... el tema aquest de la biblioteca, de l’ampliació, aquest el suplement de 
crèdit es consigna com a productivitat, ens va sortir el dubte de que si era per 
productivitat o simplement era per disponibilitat, i després si aquest import era només per 
una persona o per les persones que n’hi ha, que estan treballant a la biblioteca, només per 
una. 
 
Sra. Cumplidó: A veure, el tema és que sens va plantejar la possibilitat d’ampliar l’horari 
en èpoques d’exàmens dels alumnes que estan a la universitat. Molts alumnes de Calafell 
marxaven a Cunit a fer aquesta activitat, aleshores vam creure oportú donar aquests 
serveis als estudiants del nostre municipi. No és a tots els treballadors de la biblioteca, es 
va dir... es va fer l’oferta a veure qui volia fer aquesta tasca, en un començament no volia 
ningú, però després va sortir una persona i aleshores suposo que la manera de poder 
justificar aquest nou servei, aquesta ampliació, doncs és aquest. Però  no és per tots els 
treballadors, només és per la persona que s’ha fet responsable d’aquest horari, que ha 
estat una, ara en el primer quadrimestre, i segurament serà un altre en aquest segon 
quadrimestre. 
 
 
Sra. Cumplidó: Se li va ofertar... a... no, no, a veure no és un servei d’una persona que 
obra la porta i aquí et quedes, és una de les persones que treballa a la biblioteca, que no 
és el conserge qui fa aquesta tasca, fa el servei aquest de biblioteca, només que de 8:00 
fins a les 11:00 o 12:00 de la nit. 
 
Sra. Suárez:   Només era per aclarir-ho per què ja sabíem que l’import sí que era aquest, 
1500 euros, però no sabíem si quedava repartit entre una, dos, o tres persones. Era 
simplement curiositat, i el tema això i per què no seria disponibilitat en comptes de 
productivitat? Això ja suposo que és un tema més d’Intervenció, per què clar... es va... 
clar, productivitat? No sé, més que res jo crec que seria disponibilitat. 
 
I un altre cosa que també s’ha passat en aquest punt, que també, tampoc es va comentar, 
però després a l’hora de fer, bé, que nosaltres ens va sortir el dubte, és el tema aquest de 
les atencions protocol·laris, per què passen de... s’incrementen les de via pública i es 
disminueixen les de medi ambient. Si hi ha algun motiu o simplement només és això? 
Aquest punt era només comentar aquestes coses. 
 
Sr. Robert:  Bé, sobre les partides de medi ambient, aquí lo que passa és que el canvi 
d’estructura de les regidories ha comportat que un tinent d’alcalde abans les partides de 
bestretes dels tinents d’alcalde estaven repartides d’una manera, per què la regidoria de 
turisme, és la que tenia aquesta partida i al canviar al tinent d’alcalde de Medi Ambient, 
doncs s’ha tingut que obrir un nou compte per les bestretes, etc. Només és per això, és un 
canvi de funcional, bé, de regidoria és, per què hi ha un tinent d’alcalde nou. 
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I el tema, o sigui les partides de gratificacions al pressuposts venen totes amb aquesta 
codificació i per això hi ha aquest... el nom de les partides és aquest, res més.  
 
El Ple de la corporació  amb 13 vots a favor, 1 del regidor no adscrit senyor Josep Parera 
Ribell, 1 del membre d’ERC, 4 dels membres d’ADMC, i 7 dels membres del PSC-PM, i 7 
abstencions, 1 del membre del PPC  i 6 dels membres de CIU acorda: 
 
PRIMERPRIMERPRIMERPRIMER---- Autoritzar la concessió de crèdits extraordinaris i suplements de crèdit amb 
càrrec a baixes  de crèdits de despeses d’altres partides del Pressupost Municipal no 
compromeses i reduïbles sense pertorbació del Servei, per a finançar els costos necessaris 
per atendre diverses obligacions que no es poden demorar fins a l’exercici 2011. 
 
SEGONSEGONSEGONSEGON---- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits número MODIFICACIONS 
PRESSUPOSTÀRIES DE L'AJUNTAMENT 2010/22    dins el Pressupost Municipal amb 
especificació de les partides pressupostàries que es modifiquen, en la forma que es detalla 
a l’annex únic a aquest Dictamen. 
 
TERCERTERCERTERCERTERCER----    De conformitat amb allò que desboca l’article 177, en relació amb el 169, del 
Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova el text refós de la Llei 
reguladora de les Hisendes Locals, l’expedient MODIFICACIONS PRESSUPOSTÀRIES DE 
L'AJUNTAMENT 2010/22s’exposarà al públic, previ anunci al Butlletí Oficial de la Província, 
per quinze dies hàbils, durant els quals els interessats podran examinar-lo i presentar 
reclamacions davant el Ple, i es considerarà aprovat definitivament si durant el termini 
esmentat no s’haguessin presentat reclamacions. 
 
    
    
ANNEX ÚNIC:ANNEX ÚNIC:ANNEX ÚNIC:ANNEX ÚNIC:    

 
PRESSUPOST 2010 
EXPEDIENT DE MODIFICACIÓ DE CRÈDITS MODIFICACIONS PRESSUPOSTÀRIES DE 
L'AJUNTAMENT 2010/22 
 
ESTAT DE DESPESES 
    
Consignació de despeses amb crèdits en alta: Consignació de despeses amb crèdits en alta: Consignació de despeses amb crèdits en alta: Consignació de despeses amb crèdits en alta:     
 

      PROPOSTA  
    CONSIGNACIÓ PROPOSTA CONSIGNACIÓ  

 PARTIDA NOM ACTUAL D'ALTA DEFINITIVA 

Or
g 

Func. Econo
m. 

    

   SUPLEMENT DE CRÈDIT    
310 9204 15000 Productivitat 33.768,24 1.600,00 35.368,24 
310 9204 16000 Quota Empresarial Seg.Social 229.847,61 528,00 230.375,61 

   SubtotalSubtotalSubtotalSubtotal    263.615,85 2.128,00 265.743,85 
   CRÈDIT EXTRAORDINARI    

310 3200 6290090 Concertació i contractacions 
subministraments 

0,00 1.909,14 1.909,14 
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310 3380 22675 Festivals Música Baix Penedés 0,00 24.990,00 24.990,00 
420 1550 22601 Atencions Protocolaries i 

Representatives 
0,00 2.287,90 2.287,90 

710 9200 62600 Equipaments Informàtics 0,00 7.407,00 7.407,00 
710 9200 62601 Software i desenvolupament 0,00 12.097,00 12.097,00 

   SubtotaL 0,00 48.691,04 48.691,04 
       
   TOTAL 263.615,85 50.819,04 314.434,89 

 
Vista la conformitat manifestada per la unitat administrativa gestora de la despesa, 
l’expedient contemplaria la minoració de les partides que tot seguit es detallaran. 
    
    
Consignació de despeses amb crèdits en baixa:Consignació de despeses amb crèdits en baixa:Consignació de despeses amb crèdits en baixa:Consignació de despeses amb crèdits en baixa:  
 
 
 

      PROPOSTA 
    CONSIGNACIÓ PROPOSTA CONSIGNACIÓ 

 PARTIDA NOM ACTUAL DE BAIXA DEFINITIVA 

Org Func. Econom.     
310 3340 48902 Subvencions 25.000,00 24.990,00 10,00 
310 3340 22619 Difusió cult. Promoció i difusió 

cívica 
25.000,00 4.037,14 20.962,86 

110 1700 22601 Atencions Protocolaries i 
Representatives 

2.727,00 2.287,90 439,10 

710 9200 22706 Estudis i Treballs tècnics 35.350,00 18.697,80 16.652,20 
710 9200 48203 Aport.Fed. i Org.Radios Locals 300,00 91,20 208,80 
710 9120 49000 Quota Forum Europeen 1.150,00 80,00 1.070,00 
710 9120 22606 Reunions I Conferències 500,00 400,00 100,00 
710 9200 22666 Conveni TV3 15.000,00 235,00 14.765,00 
   TotalTotalTotalTotal    105.027,00 50.819,04 54.207,96 

 
 
 

2,.- PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 25/2010 MODIFICACIONS PRESSUPOSTÀRIES DE PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 25/2010 MODIFICACIONS PRESSUPOSTÀRIES DE PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 25/2010 MODIFICACIONS PRESSUPOSTÀRIES DE PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 25/2010 MODIFICACIONS PRESSUPOSTÀRIES DE 
L'AJUNTAMENT DE SUPLEMENT DE CRÈDIT I CRÈDIT EXTRAORDINARI FINANÇAT L'AJUNTAMENT DE SUPLEMENT DE CRÈDIT I CRÈDIT EXTRAORDINARI FINANÇAT L'AJUNTAMENT DE SUPLEMENT DE CRÈDIT I CRÈDIT EXTRAORDINARI FINANÇAT L'AJUNTAMENT DE SUPLEMENT DE CRÈDIT I CRÈDIT EXTRAORDINARI FINANÇAT 
AMB BAIXESAMB BAIXESAMB BAIXESAMB BAIXES    
    
Essent necessari realitzar despeses per atendre diverses obligacions municipals que no 
poden demorar-se fins l’exercici del 2010, i no sent suficient el crèdit consignat al 
Pressupost Municipal, el tinent d’alcalde que subscriu ha considerat convenient ordenar la 
incoació d’un expedient de crèdits extraordinaris i de suplements de crèdits, a fi i efecte 
d’habilitar el crèdit pressupostari necessari per fer front a les despeses esmentades. 
 
Confeccionat el corresponent expedient de crèdits extraordinaris i suplements de crèdit, 
degudament informat per la intervenció municipal d’aquest Ajuntament. 
 
El Regidor de Serveis Interns, proposa a al Comissió Informativa el següent: 
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PRIMERPRIMERPRIMERPRIMER---- Autoritzar la concessió de crèdits extraordinaris i suplements de crèdit amb 
càrrec a baixes de crèdits de despeses d’altres partides del Pressupost Municipal no 
compromeses i reduïbles sense pertorbació del Servei, per a finançar els costos necessaris 
per atendre diverses obligacions que no es poden demorar fins a l’exercici 2011. 
 
SEGONSEGONSEGONSEGON---- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits número 25/2010    dins el Pressupost 
Municipal amb especificació de les partides pressupostàries que es modifiquen, en la 
forma que es detalla a l’annex únic a aquest Dictamen. 
 
TERCERTERCERTERCERTERCER----    De conformitat amb allò que desboca l’article 177, en relació amb el 169, del 
Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova el text refós de la Llei 
reguladora de les Hisendes Locals, l’expedient 25/2010 s’exposarà al públic, previ anunci al 
Butlletí Oficial de la Província, per quinze dies hàbils, durant els quals els interessats 
podran examinar-lo i presentar reclamacions davant el Ple, i es considerarà aprovat 
definitivament si durant el termini esmentat no s’haguessin presentat reclamacions. 
 
Sr. Robert: Bé, aquesta modificació tindria també dos aspectes que caldria reclamar, un 
més tècnic en el qual jo ara els hi faré una breu explicació, i un més d’esperit que si 
convingués suposo que la regidora de treball, podrà explicar més bé que jo per què és la 
que porta aquest tema.  
 
Tècnicament aquí lo que passa és que l’Escola Taller acaba, l’Escola Taller que està ubicada 
a la masia del Vilarenc i com que encara queden recursos i encara queda obra per fer, 
doncs els recursos que queden es destinaran a unes partides de nova creació per poder 
continuar amb les obres de la masia Vilarenc, fins que aquests recursos s’esgotin, es 
passen alguns diners del....  
Es passen recursos de Capítol II a Capítol VI, per què quan va  per escola taller, els recursos 
requereixen estar al Capítol II i quan és per pròpia iniciativa del ajuntament, es passa part 
dels recursos al Capítol VI, això és tècnicament. Si hagués alguna qüestió que s’hagués 
d’explicar sobre l’esperit d’aquesta modificació i de la escola taller, com ja he dit, la 
regidora suposo que no tindrà cap inconvenient en explicar-ho. 
 
Sra. Almagro Bé, bon dia. En principi la idea de la modificació pressupostària tal i com l’ha 
comentat el regidor de Serveis Interns és canviar, crear quatre noves partides 
pressupostàries dintre del pressupost de Treball, per poder fer diferents actuacions. Una 
d’elles és poder continuar amb les obres de l’escola taller, com molt bé ha dit el regidor, al 
mes de juny finalitzen l’escola taller i amb això finalitza el projecte, però les obres encara 
continuaran i per això hem cregut convenient doncs per poder acabar les obres, adjudicar 
una empresa externa per poder finalitzar la masia.  
 
Llavors... i per poder evidentment, poder estipular allà el servei de la regidoria de treball, i 
donar el servei als ciutadans.  
 
Llavors això seria una de les qüestions de la modificació, acabar les obres de la masia del 
Vilarenc, una altra seria el fet de que ens hem presentat a la convocatòria extraordinària 
dels plans d’ocupació que ha proposat la Generalitat, a nosaltres ens han adjudicat una 
sèrie de persones per poder treballar, per crear llocs de treball i nosaltres com a regidoria 
de treball també hem presentat un projecte. Llavors una altra partida seria per poder 
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comprar material i equips per aquestes persones que començaran un pla d’ocupació dintre 
de la regidoria de treball. I després, la tercera, tercera i quarta partides que es creen és per 
temes d’auto empresa, la idea és que aviat sortirà una convocatòria, està estipulat que 
surti una convocatòria des de la Generalitat per poder crear llocs de treball i un d’aquest 
llocs de treball, nosaltres ens presentarem per poder tenir un tècnic, llavors la idea és que 
reservar aquests diners en aquesta partida per si de cas sortís la convocatòria per poder 
tenir un altre tècnic, dintre d’auto empresa.  
 
Son diners de la pròpia regidoria de Treball, que es modifiquen creant partides noves i fent 
intercanvi de partides. Simplement és això. No. 
 
Sr. Sánchez: Molt bé. 
 
El Ple dela corporació amb 13 vots a favor, 1 del regidor no adscrit senyor Josep Parera i 
Ribell, 1 del membre d’ERC, 4 dels membres d’ADMC i 7 dels membres del PSC-PM i amb 
7 abstencions, 1 del membre del PPC i 6 dels membres de CIU acorda:  
 
 
PRIMERPRIMERPRIMERPRIMER---- Autoritzar la concessió de crèdits extraordinaris i suplements de crèdit amb 
càrrec a baixes de crèdits de despeses d’altres partides del Pressupost Municipal no 
compromeses i reduïbles sense pertorbació del Servei, per a finançar els costos necessaris 
per atendre diverses obligacions que no es poden demorar fins a l’exercici 2011. 
 
SEGONSEGONSEGONSEGON---- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits número 25/2010    dins el Pressupost 
Municipal amb especificació de les partides pressupostàries que es modifiquen, en la 
forma que es detalla a l’annex únic a aquest Dictamen. 
 
TERCERTERCERTERCERTERCER----    De conformitat amb allò que desboca l’article 177, en relació amb el 169, del 
Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova el text refós de la Llei 
reguladora de les Hisendes Locals, l’expedient 25/2010 s’exposarà al públic, previ anunci al 
Butlletí Oficial de la Província, per quinze dies hàbils, durant els quals els interessats 
podran examinar-lo i presentar reclamacions davant el Ple, i es considerarà aprovat 
definitivament si durant el termini esmentat no s’haguessin presentat reclamacions. 
    
    
    
ANNEX ÚNIC:ANNEX ÚNIC:ANNEX ÚNIC:ANNEX ÚNIC:    

 
PRESSUPOST 2010 
EXPEDIENT DE MODIFICACIÓ DE CRÈDITS MODIFICACIONS PRESSUPOSTÀRIES DE 
L'AJUNTAMENT 2010/22 
 
ESTAT DE DESPESES 
cccconsignació de despeses amb crèdits en alta: onsignació de despeses amb crèdits en alta: onsignació de despeses amb crèdits en alta: onsignació de despeses amb crèdits en alta:     
 

      PROPOSTA  
    CONSIGNACI

Ó 
PROPOSTA CONSIGNACIÓ  

 APLICACIÓ PRESS. NOM ACTUAL D’ALTA DEFINITIVA 



 

8 
 

Or
g 

Func. Econom
. 

    

   SUPLEMENT DE CRÈDIT    
350 2410 22706 Estudis i treballs tècnics 25.007,60 5.000,00 30.007,60 

   SubtotalSubtotalSubtotalSubtotal    25.007,60 5.000,00 30.007,60 
   CRÈDIT EXTRAORDINARI    

350 2416 14307 Personal Autoocupació 0,00 5.478,48 5.478,48 
350 2416 16008 Quota Empresarial Seg.Social 0,00 1.794,24 1.794,24 
350 2413 22605 Material i Equips Plans Ocupa. 0,00 48.317,06 48.317,06 
350 2410 63200 Obres Masia el Vilarenc 0,00 86.866,02 86.866,02 

   SubtotaL 0,00 142.455,80 142.455,80 
       

   TOTAL 25.007,60 147.455,80 172.463,40 

 
Vista la conformitat manifestada per la unitat administrativa gestora de la despesa, 
l’expedient contemplaria la minoració de les partides que tot seguit es detallaran. 
    
Consignació de despeses amb crèdits en baixa:Consignació de despeses amb crèdits en baixa:Consignació de despeses amb crèdits en baixa:Consignació de despeses amb crèdits en baixa:  
 

      PROPOSTA 
    CONSIGNACIÓ PROPOSTA CONSIGNACIÓ 

 APLICACIÓ PRESS. NOM ACTUAL DE BAIXA DEFINITIVA 

Org Func. Econom.     
350 2411 22605 Material i Equips 138.370,00 126.866,02 11.503,98 
350 2411 22699 Despeses espcials de funciona. 26.555,93 20.589,78 5.966,15 
          
   TOTALTOTALTOTALTOTAL    164.925,93 147.455,80 17.470,13 

 

 

3.3.3.3.----    PROPOSTA APROVACIÓ EXPEDEINTS DE RECONEIXEMENT DE CRÈDITPROPOSTA APROVACIÓ EXPEDEINTS DE RECONEIXEMENT DE CRÈDITPROPOSTA APROVACIÓ EXPEDEINTS DE RECONEIXEMENT DE CRÈDITPROPOSTA APROVACIÓ EXPEDEINTS DE RECONEIXEMENT DE CRÈDIT    
    
3.13.13.13.1----    EXPEDIENT NÚM. EXPEDIENT NÚM. EXPEDIENT NÚM. EXPEDIENT NÚM. 1111/10/10/10/10    DE RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT DE DE RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT DE DE RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT DE DE RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT DE 
FACTURES DE L’OAM FUNDACIÓ CASTELL DE CALAFELL, D’ANYS ANTERIORS, AMB FACTURES DE L’OAM FUNDACIÓ CASTELL DE CALAFELL, D’ANYS ANTERIORS, AMB FACTURES DE L’OAM FUNDACIÓ CASTELL DE CALAFELL, D’ANYS ANTERIORS, AMB FACTURES DE L’OAM FUNDACIÓ CASTELL DE CALAFELL, D’ANYS ANTERIORS, AMB 
CONSIGNACIÓ AL 31/12/09.CONSIGNACIÓ AL 31/12/09.CONSIGNACIÓ AL 31/12/09.CONSIGNACIÓ AL 31/12/09.    
    
Es dóna compte de la Resolució 27/10 del president de l’OAM Fundació Castell de 
Calafell, on s’indica que s’han acreditat obligacions a càrrec d’aquesta fundació que per 
diverses causes no han estat reconegudes ni liquidades. 
 
Atès que els serveis tècnics i jurídics municipals, així com de la directora de la Ciutadella 
Ibèrica i gerent de l’OAM han emès informe proposant que es reconegui un crèdit 
extrajudicial a favor de les persones que han executat i/o prestat els serveis de què es 
tracta. 
 
Vistos els informes emesos per Intervenció i Secretaria que s’adjunten a l’expedient. 
 
La Comissió Informativa de Serveis Interns  de conformitat amb la propsota presentada pel 
Consell Rector de l’OAM Fundació Castell de Calafell i per unanimitat proposa al Ple de la 
corporació: 
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RECONÈIXER a l’emparament del que disposa l’art. 23.1e) del Decret Legislatiu 781/1986, 
de 18 d’abril i l’article 163 del Reial decret 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text 
refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals i 60.2 del Reial Decret 500/1990, de 20 
d’abril, un crèdit extrajudicial a favor dels creditors següents, pels deutes acreditats i 
informats pel responsable del Servei.  
 
 
Núm. Fra.Núm. Fra.Núm. Fra.Núm. Fra.    Nom TercerNom TercerNom TercerNom Tercer    DescripcióDescripcióDescripcióDescripció    ImportImportImportImport    

2009/1095 Serveis Tarraco-Nova SCP Subministrament de 19 bidons d'aigua 39,03 

 2/96 
Assessorament Integral 
Grup Vandellos SL 

Assessorament en matèria laboral, Desembre 
09 127,88 

F09TR00347 Rivisa ICM SA Reparació tanca a la Ciutadella Ibèrica 361,08 

    TOTALTOTALTOTALTOTAL    527,99527,99527,99527,99    

 
Sr. Robert:   Bé, gracies senyor alcalde, no aquí només dir que es passen tants subpunts 
per dir alguna cosa per què cada regidoria, cada àrea ha passat el seu reconeixement de 
deute per la seva  comissió, per què és més adient a l’hora de l’explicació i si passa només 
per una regidoria com la de serveis interns tantes partides, doncs segurament l’explicació 
no hagués sigut lo detallada que és per cada comissió. Per lo tant, lo que és una operació 
de reconeixement de deute, lo que passa és que està dividida per regidories, i com sempre 
venim fent, és amb consignació o sense consignació i això vol dir que a 31 de desembre 
aquelles despeses que posa en els expedients amb consignació, haguéssim tingut diners 
per fer-les, lo que passa que el tràmit segurament o per part del proveïdor, o per part de 
l’administració no va poder fer-se a temps abans de que acabés l’exercici i per això es 
passa en aquest. I després els de sense consignació sempre son despeses o altre tipus de 
requeriments que té l’ajuntament que no estaven pressupostades, però que es va 
considerar que es tenien que fer, i que com no estaven pressupostades per això es diu 
sense consignació, però que es fa fer front en el exercici següent que en aquest cas és el 
2010. Res mes. 
 
 Sr. Olivella: Home a veure, nosaltres l’únic que ens sorprèn que un reconeixement de 
crèdits, de tot un seguit de factures que moltes d’elles son de l’any passat, o la majoria, 
doncs es passa així, setze punts, a corre-cuita, ja se que es deuria comentar a les 
comissions. Però hi ha tot un seguit de coses que sí que ens agradaria comentar-ho, ens 
hagués agradat més que haguessin pogut passar un per un, no i comentar-ho per què clar 
així per sobre, vostès ho tenen molt clar, però doncs nosaltres ahir ens vam dedicar molta 
estona mirant també un per un, i clar hi ha coses que ens sorprèn i ens agradaria 
comentar-ho. 
 
Sr. Núñez: Que lo del triatló no es va fer a la festa del esport. 
 
Sr. Olivella: No, ja havia queda clar que no, però. 
(Parlen fora de micròfon). 
Bé, ja va sortint, mica en mica. 
 
Sra. López: El que heu fet, és a veure, aquí hi ha un recull de factures del triatló, de la 
festa del esport, del consell esportiu, però sí que n’hi ha... de festa del esport que es va 
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celebra el junt del any passat. Va. No és que clar, sí que hi ha alguna cosa, perquè 
nosaltres sí que vam mirar les... s’ha comprovat. 
 
Sr. Núñez: També hi ha factures de manteniment, val, hi ha factures de manteniment del 
Consell esportiu i d’actes esportius. Jo si em preguntes per alguna te la... 
 
Sra. López: Nosaltres, a veure el que sempre diem, és que això és una cosa que es va fer 
l’any passat, que l’any passat també es van passar reconeixements de crèdit, es van fer 
una sèrie de gestions com sempre es fan aquí, es fa des de l’ajuntament, i clar el que no 
s’entén també que una cosa que es va fer al juny, en el 2010 es passi ara, aquest és el 
problema que sempre tenim en l’ajuntament. Suposo que a veure, que hi han sistemes, 
suposo que aquesta gent no va presentar en el 2010, suposo que això l’han presentat en 
el 2009, no? Aquest es el “quit” que sempre anem arrastrant, que suposo que vostès 
també diran que nosaltres quan estàvem governant també ho fèiem molt malament, per 
què... 
 
Sr. Núñez: Però és que hi ha despeses del 2009 que no estaven contemplades, i després 
bé, després es va aprovar la despesa després de veure si eren necessàries, i al veure que 
eren necessàries, doncs les van aprovar. Després ja les pagarem al reconeixement de 
deute. 
 
Sra. López: Ja, però una altra cosa Núñez, jo això ho entenc perfectament. Però això és del 
2009, i també igual que l’any passat es van fer reconeixements de crèdits extrajudicials, 
aquest any, per què es van fer, l’any passat també es podia haver passat això. Com moltes 
de les factures que s’estan presentant aquí, aquí el problema que tenim és que les factures 
es van presentar en el 2009, la majoria, la majoria de coses que s’estan presentant, 2009, i 
aquest any, bé, però a veure segons jo tinc entès la normativa ha canviat, i les factures es 
a partir de la data que s’entra, o sigui abans si que estava aquesta història de extrajudicial, 
no extrajudicial, bé com funciona l’administració, que això a la població i tampoc ho 
acabarà... el que s’ha de saber és que actualment com funciona el tema de les factures, és 
es presenten el 2009, i és amb data d’entrada la factura, no quan es va fer l’actuació, 
entén jo  segons els meus coneixements, no?.  
 
Només és això. O sigui i que clar que si es modifica i va canviant... la història de la 
intervenció va canviant, què passa amb aquestes factures? Per què es van quedar al calaix 
l’any passat? O sigui és la meva pre... 
 
Sr. Ferré: Montse, l’any passat es van passar reconeixements de deute del 2006, vull dir, a 
veure no em diguis això per què hi havien factures fins i tot de l’anterior legislatura. 
 
Sra. López: Bé, però saps el que passa Ramon... 
 
Sr. Ferré:  Les factures entren, no en el moment en que es fa l’acte, sinó uns mesos més 
tard. Vull dir, hi han empreses que les presenten mesos més tard, i si una factura la 
presenten al desembre, doncs ja no dona temps a fer una modificació de crèdit, per tant 
s’ha de fer un reconeixement de deure. Vull dir, simplement és això. 
 
Sra. López: Però aquí n’hi han factures que no son del desembre. 



 

11 
 

 
Sr. Ferre: Son factures, igual son de novembre, és igual, és lo mateix, no dona temps 
tampoc. 
 
Sra. López: Però jo entén perfectament el que m’has explicat, ja sé que l’any passat vau 
passar. Però el que passa que el que ha canviat és la normativa, o sigui això suposo que la 
senyora interventora pot explicar com funciona ara, no, el tema de les entrades i com es 
funciona amb les factures actualment. 
 
Sr. Ferré:  Funciona igual que l’any passat, és en el moment que s’ha fet la feina, l’exercici 
en que s’ha fet la feina, és l’exercici en que s’havia d’haver imputat la despesa. Si els 
treballs s’han fet en el 2009, encara que la factura arribi al gener del 2010 o febrer del 
2010, havia d’haver estat imputada al 2009, i per això existeix la llei, que no s’ha 
modificat que jo conegui almenys en els últims... des del any 2003 que es va modificar, al 
Text Refós de la Llei Reguladora d’Hisendes Locals. Permet l’opció del reconeixement 
extrajudicial de crèdit, per què tu tinguis la possibilitat o bé de finançar-ho amb romanent, 
o de finançar-ho amb el pressupost del 2010, les despeses que haurien d’haver estat 
imputades a l’exercici en que s’han fet, independentment de la data de factura. 
 
Sra. López: Bé, jo també tinc entès, que també està l’opció de que segons la data quan es 
presenta la data, a la data d’entrada, es pot imputar a l’any actual, en el pressupost en 
aquest cas del 2010 i no passar un reconeixement de crèdit, no, les que s’han presentat 
en el ... 
  
Sr. Robert:  Una altra cosa, és que hi han ajuntaments que puguin fixar normes de 
tancament, que aquí també les tenim fixades i s’han aprovat també, que permetin que si 
una factura t’entra els primers quinze, vint dies de gener del 2010, i és del 2009, que tu 
tinguis aquest marge de que no siguis tan purità de dir, bé això és del 2009 
reconeixement de deute.  
Però aquest marge també el tenim aquí, que en aquest... normes de tancament. Però el 
que la llei diu és... 
 
Sra. López: ... diem, jo et dono la raó, sí, però bé existeix l’opció. L’opció de entrar una 
factura en el 2010... 
 
Sr. Sánchez: Montse, avia’m perdona un moment, perdona un moment, no entrem aquí 
en una... avia’m son temes molt tècnics, en tot cas a la Comissió Montse, si et sembla més 
oportú que feu totes les.... 
 
Sra. López: No disculpa, és que aquestes, això perdó... bé, jo entén això no es va 
presentar, això no va entrar, es va transmetre en una Comissió extraordinària,  i per això, a 
veure, això va ser el dilluns, i hem estat mirant i a l’hora de mirar es quan surten las coses, 
no es miren mitja hora que es fa una Comissió el temps que sigui. 
 
Sr. Sánchez: Val, val, d’acord. 
 
Sra. López: Però, bé mes que rés jo el que volia deixar palès, és que clar que això també hi 
ha una opció i que a vegades també s’endarrereixen el tema dels pagaments quan hi ha 
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coses que es poden fer millor, i que el que no és normal  hi hagin factures..., encara que 
em tiri, encara que vostès em diguin després que nosaltres va fer... si ja ho sabem, si 
sempre este... 
 
Sr. Sánchez: No, no cal entrar en més recurrència de tot això. Ja està. Està clar, estar clar. 
 
Sr.  Ferré: Senyor alcalde, es que... A veure senyor alcalde, jo perdoni’m, jo pensava quan 
ha començat a parlar el ponent, que eren algunes qüestions concretes que no s’havien a 
lo millor entès a les comissions, que això ho trobo bé, i ho explicarem per regidor. Ara si 
parlem del reconeixement en global, d’un reconeixement de deute, el que significa la 
normativa i tot això, jo a la comissió els hi puc fer cinc cèntims de més o menys com 
funciona, la meva comissió hi ha la interventora i també ho pot explicar, i si de cas, de 
forma general jo li faré un tancament del punt per quatre aspectes de caire general. 
Pensem que aquí en aquest punt concret, hi ha una factura que és del any 2006, llavors 
hem sap greu que em diguin que si era en el 2009, que no van entrar, que si van entrar... 
i tota aquesta comèdia tècnica i resulta que en aquest punt estem pagant una factura del 
2006 que ni tan sols és nostra. 
 
Vull dir, que es va fent lo que es pot a la casa, com sempre s’ha fet amb els 
reconeixements de deute. 
 
Sr. Sánchez: A veure la conclusió final és, la feina s’ha fet, és correcte, s’ha de pagar. 
Doncs, evidentment, lo que estem fent no és res més que això. Va. En tot cas, vistes les 
intervencions passem a la... 
 
Sra. Elvira:  Entenc que votem els setze punts? 
 
Sr. Sánchez: Sí, sí.... 
 
Sra. Elvira: Val, jo, jo... 
 
Sr. Sánchez: Voleu votar un per un?  
 
Sr. Olivella: Sí, no nosaltres... 
 
Sr. Sánchez: Sí el vot ha de ser igual, és per economia de... 
 
Sra. Elvira: Sí, jo ho deia més que res, per què nosaltres en el expedient de l’OAM de la 
Fundació El Castell, l’aprovarem. Llavors a l’expedient.... 
 
Sr. Sánchez: Ah, doncs anem un per un...o fem la excepcionalitat i ja està.  
 
Sra. Elvira: No, no, només el 3.1 que és de l’expedient de la OAM de la Fundació El 
Castell, aquest l’aprovarem des del partit popular i la resta, els quinze restants ens 
abstenim. 
 
Sr. Olivella: Bé, nosaltres miri tenim, jo és que encara, bé s’ha tancat el punt, però volia 
aclarir lo de la consignació i sense consignació, per què una cosa consignada és que està 
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prevista, i una cosa sense consignar és que no estava prevista. Aleshores, clar per exemple, 
i havia tot lo del butlletí municipal, dels tres mil, quatre mil euros del mes de gener, que 
això no estava previst, i en canvi el butlletí es devia haver fet l’any passat, per exemple. 
Després hi havia tot el material tècnic policial de 11.548 euros que també estava sense 
consignat. Volia dir que, que en fi, que això també estava previst, més que res ho dic per 
què sempre els hi omple la boca de que tot es fa perfecte i que la gent que abans ho feia 
tot malament, només que quedi constància això, no, de que hi ha tot un seguit de coses 
que s’han anat improvisant i vull deixar-ho constància. I això de la festa del esport ho 
preguntava més que res, per què com semblava que s’havia fet alguna cosa, doncs també, 
que l’any passat si es va fer una festa de l’esport, tampoc estava pensada per què hi havia 
tot un seguit d’improvisacions en el sentit de que no hi havia consignació, només ho 
volien dir per això, eh. 
O sigui, nosaltres, per nosaltres tenir una cosa consignada es tenir una cosa prevista, i una 
cosa sense consignar és una cosa que no està prevista, i per tant aquí hi ha moltes 
imprevisions, eh. Agradi o no agradi sentir-ho, però doncs que és així. 
Per tant, senyor alcalde i per no donar-li mes voltes, és en excepció de nosaltres el punt 
3.1 votarem a favor per què doncs a nivell de l’OAM doncs es va parla i es va quedar de 
que es votaria a favor, i els altres les que hi hagi consignació ens abstindrem, i sense 
consignació votarem en contra. 
  
Sr. Sánchez: Partit Socialista 
 
Sr. Ferré: Sí, jo no comparteixo el criteri de Convergència i Unió, per què a veure les coses 
que no hi ha consignació i les que hi ha consignació, no te res a veure de que siguin 
imprevistos o no, per què moltes coses per exemple quan s’esgavella una calefacció d’un 
col·legi, això qui ho preveu això en el pressupost? Doncs evidentment, puja el que puja i 
és una cosa que amb els anys s’ha de fer un manteniment, que es va fent, i si s’esgavella 
doncs evidentment s’ha d’arreglar. I per tant lo que hem de fer doncs simplement és 
pagar les factures de les coses que s’han fet. S’hi ha més també despeses jurídiques  per 
què hi han hagut més contenciosos o menys, doncs també és una cosa que qui ho preveu 
això, vull dir, tu tens uns diners al any que preveus de despeses jurídiques, i si en gastés 
més, doncs evidentment que hauràs de pagar més a les factures. S’hi ha un manteniment 
d’altres instal·lacions doncs també passa el mateix, si es trenca un vidre doncs també 
s’haurà de reposar i per tant no compartim aquest criteri de la consignació i la no 
consignació i nosaltres evidentment que sí votarem a favor. 
 
Sr. Sánchez: Bé, en tot cas passem al següent punt, sisplau. 
 
 
El Ple de la corporació  de conformitat amb la proposta presentada per la Comissió 
Informativa de Serveis Interns i per unanimitata acorda: 
 
 
RECONÈIXER a l’emparament del que disposa l’art. 23.1e) del Decret Legislatiu 781/1986, 
de 18 d’abril i l’article 163 del Reial decret 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text 
refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals i 60.2 del Reial Decret 500/1990, de 20 
d’abril, un crèdit extrajudicial a favor dels creditors següents, pels deutes acreditats i 
informats pel responsable del Servei.  
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3.23.23.23.2----    PROPOSTA EXPEDIENT NÚM.1/2010 DE L'ÀREA D’ALCALDIA DE PROPOSTA EXPEDIENT NÚM.1/2010 DE L'ÀREA D’ALCALDIA DE PROPOSTA EXPEDIENT NÚM.1/2010 DE L'ÀREA D’ALCALDIA DE PROPOSTA EXPEDIENT NÚM.1/2010 DE L'ÀREA D’ALCALDIA DE 
RECONEIXEMENT DE CRÈDITS SENSE CONSIGNACIÓ.RECONEIXEMENT DE CRÈDITS SENSE CONSIGNACIÓ.RECONEIXEMENT DE CRÈDITS SENSE CONSIGNACIÓ.RECONEIXEMENT DE CRÈDITS SENSE CONSIGNACIÓ.    
    
RRRRECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT A FAVOR DE DIVERSES EMPRESES, PER ECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT A FAVOR DE DIVERSES EMPRESES, PER ECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT A FAVOR DE DIVERSES EMPRESES, PER ECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT A FAVOR DE DIVERSES EMPRESES, PER 
IMPORT TOTAL DE 7.018,54 EUROS, EN CONCEPTE DE SERVEIS PRESTATS DURANT IMPORT TOTAL DE 7.018,54 EUROS, EN CONCEPTE DE SERVEIS PRESTATS DURANT IMPORT TOTAL DE 7.018,54 EUROS, EN CONCEPTE DE SERVEIS PRESTATS DURANT IMPORT TOTAL DE 7.018,54 EUROS, EN CONCEPTE DE SERVEIS PRESTATS DURANT 
L’EXERCICI 2009L’EXERCICI 2009L’EXERCICI 2009L’EXERCICI 2009    
    
Atès que s’han acreditat obligacions a càrrec d’aquest ajuntament que per diverses causes 
no han estat reconegudes ni liquidades. 
 
Atès que els serveis tècnics i jurídics municipals han emès informe proposant que es 
reconegui un crèdit extrajudicial a favor de les persones que han executat i/o prestat els 
serveis de què es tracta. 
 
La Comissió Informativa de Serveis Interns amb el vot a favor dels membres d’ERC, ADMC, 
PSC i les abstencions dels membres del PPC i CIU proposa al Ple de la corporació: 
 
PRIMER.PRIMER.PRIMER.PRIMER.----        Reconèixer a l’emparament del que disposa l’art. 23.1.e) del Reial Decret 
Legislatiu 781/1986, de 18 d’abril i l’article 163 del Reial  decret 2/2004, de 5 de març, pel 
qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals i  60.2 del Reial 
Decret 500/1990, de 20 d’abril, un crèdit extrajudicial a favor dels creditors següents, pels 
deutes acreditats i informats pel responsable del Servei. 

 
NÚM.DOC.    NOM TERCER    DESCRIPCIÓ    IMPORT    

A/91133 INDUGRAF OFFSET SA BUTLLETI MUNICIPAL GENER 2010 3.923,66 € 

F-31 DES. EMP. MACAO, SL LLOGUER CARPA 3.094,88 € 
 

 
 
El Ple de la corporació amb 13 vots a favor, 1 del membre d’ERC, 4 dels membres 
d’ADMC, 7 dels membres del PSC-PM i 1 del senyor Josep Parera Ribell, 1 abstenció del 
membre de PPC i 6 vots en contra dels membres de CIU, acorda:  
 
 
PRIMER.PRIMER.PRIMER.PRIMER.----        Reconèixer a l’emparament del que disposa l’art. 23.1.e) del Reial Decret 
Legislatiu 781/1986, de 18 d’abril i l’article 163 del Reial  decret 2/2004, de 5 de març, pel 
qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals i  60.2 del Reial 
Decret 500/1990, de 20 d’abril, un crèdit extrajudicial a favor dels creditors següents, pels 
deutes acreditats i informats pel responsable del Servei. 

 
 

NÚM.DOC.    NOM TERCER    DESCRIPCIÓ    IMPORT    

A/91133 INDUGRAF OFFSET SA BUTLLETI MUNICIPAL GENER 2010 3.923,66 € 

F-31 DES. EMP. MACAO, SL LLOGUER CARPA 3.094,88 € 
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3.33.33.33.3    PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 01/10 DE L'ÀREA DE SERVEIS INTERNS DE PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 01/10 DE L'ÀREA DE SERVEIS INTERNS DE PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 01/10 DE L'ÀREA DE SERVEIS INTERNS DE PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 01/10 DE L'ÀREA DE SERVEIS INTERNS DE 
RECONEIXEMENT DE CRÈDITS AMB CONSIGNACIÓ.RECONEIXEMENT DE CRÈDITS AMB CONSIGNACIÓ.RECONEIXEMENT DE CRÈDITS AMB CONSIGNACIÓ.RECONEIXEMENT DE CRÈDITS AMB CONSIGNACIÓ.    
    
RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT A FAVOR DE DIVERSES EMPRESES, PER RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT A FAVOR DE DIVERSES EMPRESES, PER RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT A FAVOR DE DIVERSES EMPRESES, PER RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT A FAVOR DE DIVERSES EMPRESES, PER 
IMPORT DE 7.542,85 EUROS, IMPORT DE 7.542,85 EUROS, IMPORT DE 7.542,85 EUROS, IMPORT DE 7.542,85 EUROS, EN CONCEPTE DELS CORRESPONENTS SERVEIS  I EN CONCEPTE DELS CORRESPONENTS SERVEIS  I EN CONCEPTE DELS CORRESPONENTS SERVEIS  I EN CONCEPTE DELS CORRESPONENTS SERVEIS  I 
SUBMINISTRAMENTS PRESTATS DURANT ELS EXERCICIS 2008 I 2009.SUBMINISTRAMENTS PRESTATS DURANT ELS EXERCICIS 2008 I 2009.SUBMINISTRAMENTS PRESTATS DURANT ELS EXERCICIS 2008 I 2009.SUBMINISTRAMENTS PRESTATS DURANT ELS EXERCICIS 2008 I 2009.    
    
Atès que s’han acreditat obligacions a càrrec d’aquest ajuntament que per diverses causes 
no han estat reconegudes ni liquidades. 
 
Atès que els serveis tècnics i jurídics municipals han emès informe proposant que es 
reconegui un crèdit extrajudicial a favor de les persones que han executat i/o prestat els 
serveis de què es tracta. 
 
La Comissió Informativa de Serveis Interns, amb el vot a favor dels membres d’ERC, 
ADMC, PSC-PM i el regidor Josep Parera i Ribell i les abstencions del PPC i CIU proposa al 
Ple de la corporació: 
 
PRIMERPRIMERPRIMERPRIMER-Reconèixer a l’emparament del que disposa l’art. 23.1.e) del Reial Decret 
Legislatiu 781/1986, de 18 d’abril i l’article 163 del Reial  decret 2/2004, de 5 de març, pel 
qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals i  60.2 del Reial 
Decret 500/1990, de 20 d’abril, un crèdit extrajudicial a favor dels creditors següents, pels 
deutes acreditats i informats pel responsable del Servei. 
 
NÚM.DOC. NOM TERCER DESCRIPCIÓ IMPORT 

000651   ANTALIS OFFICE SUPPLIES  Material oficina cultura 18,75  

000652   RAVENTOS SUAU SCP  Material impremta Secretaria  29,10 

000653   RAVENTOS SUAU SCP  Material impremta Tresoreria  18,40 

000654   SUGRAÑES EDITORS, SA.  Material impremta Rendes  377,00 

       011934  SOLUCIONES TÀCTICAS DE 
EQUIPAMIENTO, SL.  Vestuari policia local 

4.227,41  

011936   ORTOLL I FILLS SL.  Gasoil jubilats Calafell Platja 1.197,43  

011935  ORTOLL I FILLS SL. Gasoil camp de futbol Segur 467,26 

2010SJ0001 CESC CORREDORES, SL. Assegurança vehicle brigada municipal 139,60 

011964 S.O. PENEDES SA. - CANON Còpies fotocopiadora Jutjat de Pau 37,22 

011965 S.O. PENEDES SA.- CANON Còpies fotocopiadora Jutjat de Pau 21,10 

011966 S.O. PENEDES SA.- CANON 
Manteniment fotocopiadora Jutjat de Pau 
25/3/08-24/3/09 

240,64 

011967 S.O. PENEDES SA.- CANON Reparació fotocopiadora Jutjat de Pau 37,12 

 
011968 S.O. PENEDES SA.- CANON Còpies fotocopiadora Patronat Turisme 

40,08 

011969 S.O. PENEDES SA.- CANON 
Manteniment fax Jutjat de Pau 31/7/07-
30/7/08 

93,46 

011970 S.O. PENEDES SA.- CANON Manteniment fax L100 14/6/08-13/6/09 78,80 

011971 S.O. PENEDES SA.- CANON Manteniment fax L100 14/6/08-13/6/09 78,80 

011972 S.O. PENEDES SA.- CANON Còpies fotocopiadora Patronat Turisme 25,46 

011973 S.O. PENEDES SA.- CANON Manteniment fax Cadastre 3/1/08.-02/1/09 81,00 
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011974 S.O. PENEDES SA.- CANON Manteniment fax EB10  93,96 

011975 S.O. PENEDES SA.- CANON Manteniment fax Segur 1/3/08-28/2/09 78,80 

006184 
GARCIA MADERUELO JOSE 
LUIS Llibres de registre pel Jutjat de Pau 

161,46 

 
 
 
El Ple de la corporació amb 19 vots a favor, 1 del membre d’ERC, 1 del senyor Josep Parera Ribell, 4 
dels membres d’ADMC, 6 dels membres de CIU i 7 dels membres del PSC-PM i 1 abstenció del 
membre del PPC, acorda: 
 
 
PRIMERPRIMERPRIMERPRIMER-Reconèixer a l’emparament del que disposa l’art. 23.1.e) del Reial Decret 
Legislatiu 781/1986, de 18 d’abril i l’article 163 del Reial  decret 2/2004, de 5 de març, pel 
qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals i  60.2 del Reial 
Decret 500/1990, de 20 d’abril, un crèdit extrajudicial a favor dels creditors següents, pels 
deutes acreditats i informats pel responsable del Servei. 
 
NÚM.DOC. NOM TERCER DESCRIPCIÓ IMPORT 

000651   ANTALIS OFFICE SUPPLIES  Material oficina cultura 18,75  

000652   RAVENTOS SUAU SCP  Material impremta Secretaria  29,10 

000653   RAVENTOS SUAU SCP  Material impremta Tresoreria  18,40 

000654   SUGRAÑES EDITORS, SA.  Material impremta Rendes  377,00 

       011934  SOLUCIONES TÀCTICAS DE 
EQUIPAMIENTO, SL.  Vestuari policia local 

4.227,41  

011936   ORTOLL I FILLS SL.  Gasoil jubilats Calafell Platja 1.197,43  

011935  ORTOLL I FILLS SL. Gasoil camp de futbol Segur 467,26 

2010SJ0001 CESC CORREDORES, SL. Assegurança vehicle brigada municipal 139,60 

011964 S.O. PENEDES SA. - CANON Còpies fotocopiadora Jutjat de Pau 37,22 

011965 S.O. PENEDES SA.- CANON Còpies fotocopiadora Jutjat de Pau 21,10 

011966 S.O. PENEDES SA.- CANON 
Manteniment fotocopiadora Jutjat de Pau 
25/3/08-24/3/09 

240,64 

011967 S.O. PENEDES SA.- CANON Reparació fotocopiadora Jutjat de Pau 37,12 

011968 S.O. PENEDES SA.- CANON Còpies fotocopiadora Patronat Turisme 40,08 

011969 S.O. PENEDES SA.- CANON 
Manteniment fax Jutjat de Pau 31/7/07-
30/7/08 

93,46 

011970 S.O. PENEDES SA.- CANON Manteniment fax L100 14/6/08-13/6/09 78,80 

011971 S.O. PENEDES SA.- CANON Manteniment fax L100 14/6/08-13/6/09 78,80 

011972 S.O. PENEDES SA.- CANON Còpies fotocopiadora Patronat Turisme 25,46 

011973 S.O. PENEDES SA.- CANON Manteniment fax Cadastre 3/1/08.-02/1/09 81,00 

011974 S.O. PENEDES SA.- CANON Manteniment fax EB10  93,96 

011975 S.O. PENEDES SA.- CANON Manteniment fax Segur 1/3/08-28/2/09 78,80 

006184 
GARCIA MADERUELO JOSE 
LUIS Llibres de registre pel Jutjat de Pau 

161,46 

 
 
3.4.3.4.3.4.3.4.----    PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 02/10 DE L'ÀREA DE SERVEIS INTERNS DE PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 02/10 DE L'ÀREA DE SERVEIS INTERNS DE PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 02/10 DE L'ÀREA DE SERVEIS INTERNS DE PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 02/10 DE L'ÀREA DE SERVEIS INTERNS DE 
RECONEIXEMENT DE CRÈDITS SENSE CONSIGNACIÓ.RECONEIXEMENT DE CRÈDITS SENSE CONSIGNACIÓ.RECONEIXEMENT DE CRÈDITS SENSE CONSIGNACIÓ.RECONEIXEMENT DE CRÈDITS SENSE CONSIGNACIÓ.    
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RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT ARECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT ARECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT ARECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT A    FAVOR DE DIVERSES EMPRESES, PER FAVOR DE DIVERSES EMPRESES, PER FAVOR DE DIVERSES EMPRESES, PER FAVOR DE DIVERSES EMPRESES, PER 
IMPORT DE 13.341,62 EUROS, EN CONCEPTE DELS CORRESPONENTS IMPORT DE 13.341,62 EUROS, EN CONCEPTE DELS CORRESPONENTS IMPORT DE 13.341,62 EUROS, EN CONCEPTE DELS CORRESPONENTS IMPORT DE 13.341,62 EUROS, EN CONCEPTE DELS CORRESPONENTS 
SUBMINISTRAMENTS PRESTATS DURANT L’EXERCICI 2009.SUBMINISTRAMENTS PRESTATS DURANT L’EXERCICI 2009.SUBMINISTRAMENTS PRESTATS DURANT L’EXERCICI 2009.SUBMINISTRAMENTS PRESTATS DURANT L’EXERCICI 2009.    
    
Atès que s’han acreditat obligacions a càrrec d’aquest ajuntament que per diverses causes 
no han estat reconegudes ni liquidades. 
 
Atès que els serveis tècnics i jurídics municipals han emès informe proposant que es 
reconegui un crèdit extrajudicial a favor de les persones que han executat i/o prestat els 
serveis de què es tracta. 
 
La Comissió Informativa de Serveis Interns amb el vot favorable dels membres d’ERC, 
ADMC, PSC-PM i del regidor senyor Josep Parera i Ribell i les abstencions dels membres 
del PPC i CIU  proposa al Ple del a corporació: 
 
PRIMERPRIMERPRIMERPRIMER- Reconèixer a l’emparament del que disposa l’art. 23.1.e) del Reial Decret 
Legislatiu 781/1986, de 18 d’abril i l’article 163 del Reial  decret 2/2004, de 5 de març, pel 
qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals i  60.2 del Reial 
Decret 500/1990, de 20 d’abril, un crèdit extrajudicial a favor dels creditors següents, pels 
deutes acreditats i informats pel responsable del Servei. 
 

NÚM.DOC. NOM TERCER DESCRIPCIÓ IMPORT 

011659  SFERIC OFFICE SL  Mobiliari oficina compres 746,11  

011660   DECORACION PATIÑO SCCL  Enrotllables Screen Dp. RRHH 1.047,48 

011691   PERES SPORTS SL.  Material tècnic policial 11.548,03 

 
 
El Ple de la corporació  amb  13   vots a favor, 1 del membre d’ERC, 1 del regidor senyor 
Josep Parera Ribell, 4 dels membres d’ADMC i 7 dels membres del PSC-PM, 6 vots en 
contra dels membres de CIU i 1 abstenció del PPC acorda: 
 
PRIMERPRIMERPRIMERPRIMER- Reconèixer a l’emparament del que disposa l’art. 23.1.e) del Reial Decret 
Legislatiu 781/1986, de 18 d’abril i l’article 163 del Reial  decret 2/2004, de 5 de març, pel 
qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals i  60.2 del Reial 
Decret 500/1990, de 20 d’abril, un crèdit extrajudicial a favor dels creditors següents, pels 
deutes acreditats i informats pel responsable del Servei. 
 
 

NÚM.DOC. NOM TERCER DESCRIPCIÓ IMPORT 

011659  SFERIC OFFICE SL  Mobiliari oficina compres 746,11  

011660   DECORACION PATIÑO SCCL  Enrotllables Screen Dp. RRHH 1.047,48 

011691   PERES SPORTS SL.  Material tècnic policial 11.548,03 

 
    
3.5  3.5  3.5  3.5  PROPOSTA EXPEDIENT NÚM.1/10 DE L'ÀREA VIA PÚBLICA, SEGURETAT PROPOSTA EXPEDIENT NÚM.1/10 DE L'ÀREA VIA PÚBLICA, SEGURETAT PROPOSTA EXPEDIENT NÚM.1/10 DE L'ÀREA VIA PÚBLICA, SEGURETAT PROPOSTA EXPEDIENT NÚM.1/10 DE L'ÀREA VIA PÚBLICA, SEGURETAT 
CIUTADANA  I TURISME DE RECONEIXEMENT DE CIUTADANA  I TURISME DE RECONEIXEMENT DE CIUTADANA  I TURISME DE RECONEIXEMENT DE CIUTADANA  I TURISME DE RECONEIXEMENT DE CRÈDITS SENSE CONSIGNACIÓ.CRÈDITS SENSE CONSIGNACIÓ.CRÈDITS SENSE CONSIGNACIÓ.CRÈDITS SENSE CONSIGNACIÓ.    
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RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT A FAVOR DE DIVERSES EMPRESES, PER RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT A FAVOR DE DIVERSES EMPRESES, PER RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT A FAVOR DE DIVERSES EMPRESES, PER RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT A FAVOR DE DIVERSES EMPRESES, PER 
IMPORT DE 2.949,00€ EUROS, EN CONCEPTE DELS HONORARIS CORRESPONENTS IMPORT DE 2.949,00€ EUROS, EN CONCEPTE DELS HONORARIS CORRESPONENTS IMPORT DE 2.949,00€ EUROS, EN CONCEPTE DELS HONORARIS CORRESPONENTS IMPORT DE 2.949,00€ EUROS, EN CONCEPTE DELS HONORARIS CORRESPONENTS 
SERVEIS  PER SERVEIS PRESTATS DURANT L’EXERCICI 2009SERVEIS  PER SERVEIS PRESTATS DURANT L’EXERCICI 2009SERVEIS  PER SERVEIS PRESTATS DURANT L’EXERCICI 2009SERVEIS  PER SERVEIS PRESTATS DURANT L’EXERCICI 2009    
    
Atès que s’han acreditat obligacions a càrrec d’aquest ajuntament que per diverses causes 
no han estat reconegudes ni liquidades. 
 
Atès que els serveis tècnics i jurídics municipals han emès informe proposant que es 
reconegui un crèdit extrajudicial a favor de les persones que han executat i/o prestat els 
serveis de què es tracta. 
 
La Comisió informativa de 22 d’abril de 2010 de VIA PÚBLICA, SEGURETAT CIUTADANA I 
TURISME, amb el vots favorables dels memebres de PSC, ADMC I ERC i amb les 
abstencións dels memebres de PP i CIU proposa al Plé de la corporació: 
 
PRIMERPRIMERPRIMERPRIMER-Reconèixer a l’emparament del que disposa l’art. 23.1.e) del Reial Decret 
Legislatiu 781/1986, de 18 d’abril i l’article 163 del Reial  decret 2/2004, de 5 de març, pel 
qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals i  60.2 del Reial 
Decret 500/1990, de 20 d’abril, un crèdit extrajudicial a favor dels creditors següents, pels 
deutes acreditats i informats pel responsable del Servei. 

 
NÚM.DOC. NOM TERCER DESCRIPCIÓ IMPORT 

20100056-A BURO108, S.L. 
MOBILIARI PER EL DEPARTAMENT POLICIA 
LOCAL 542,88 € 

002/09 
MEDICALIA ATENCIÓ SANITÀRIA 
SLU PROCÉS DE SELECCIÓ 7 PLACES AGENT PL  2.406,12 € 

  TOTAL 2,949,00€ 

 
El Ple de la corporació  amb  13   vots a favor, 1 del membre d’ERC, 1 del regidor senyor 
Josep Parera Ribell, 4 dels membres d’ADMC i 7 dels membres del PSC-PM, 6 vots en 
contra dels membres de CIU i 1 abstenció del PPC acorda: 
 
 
PRIMERPRIMERPRIMERPRIMER-Reconèixer a l’emparament del que disposa l’art. 23.1.e) del Reial Decret 
Legislatiu 781/1986, de 18 d’abril i l’article 163 del Reial  decret 2/2004, de 5 de març, pel 
qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals i  60.2 del Reial 
Decret 500/1990, de 20 d’abril, un crèdit extrajudicial a favor dels creditors següents, pels 
deutes acreditats i informats pel responsable del Servei. 
    
    
3.83.83.83.8----    PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 003/2010 DE RECONEIXEMENT DE CRÈDITS DE PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 003/2010 DE RECONEIXEMENT DE CRÈDITS DE PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 003/2010 DE RECONEIXEMENT DE CRÈDITS DE PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 003/2010 DE RECONEIXEMENT DE CRÈDITS DE 
L'ÀREA DE MEDI AMBIENT I SERVEIS CONTRACTATSL'ÀREA DE MEDI AMBIENT I SERVEIS CONTRACTATSL'ÀREA DE MEDI AMBIENT I SERVEIS CONTRACTATSL'ÀREA DE MEDI AMBIENT I SERVEIS CONTRACTATS    SENSE CONSIGNACIÓSENSE CONSIGNACIÓSENSE CONSIGNACIÓSENSE CONSIGNACIÓ 
    
RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT A FAVOR DE DIVERSES EMPRESES PER RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT A FAVOR DE DIVERSES EMPRESES PER RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT A FAVOR DE DIVERSES EMPRESES PER RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT A FAVOR DE DIVERSES EMPRESES PER 
IMPORT DE IMPORT DE IMPORT DE IMPORT DE 1.261.431,89 EUROS EN CONCEPTE DE DESPESES PRESTATS DURANT 1.261.431,89 EUROS EN CONCEPTE DE DESPESES PRESTATS DURANT 1.261.431,89 EUROS EN CONCEPTE DE DESPESES PRESTATS DURANT 1.261.431,89 EUROS EN CONCEPTE DE DESPESES PRESTATS DURANT 
ELS EXERCICIS 2008 I 2009ELS EXERCICIS 2008 I 2009ELS EXERCICIS 2008 I 2009ELS EXERCICIS 2008 I 2009    
    
Atès que s’han acreditat obligacions a càrrec d’aquest Ajuntament que per diverses causes 
no han estat reconegudes ni liquidades. 
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Atès que els serveis tècnics i jurídics municipals han emès informe proposant que es 
reconegui un crèdit extrajudicial a favor de les persones que han executat i/o prestat els 
serveis de què es tracta. 
 
Vist l’informe tècnic en referència a l’execució dels treballs i prestació dels serveis de què 
es tracta, el qual s’adjunta a l’expedient. 
 
Vist l’informe de la Intervenció sobre l’existència de crèdit adequat i suficient per atendre a 
la despesa, el qual s’adjunta a l’expedient. 
 
Atès l’informe de Secretaria sobre la legislació aplicable que s’adjunta a l’expedient. 
 
El Ple de la corporació  amb  13   vots a favor, 1 del membre d’ERC, 1 del regidor senyor 
Josep Parera Ribell, 4 dels membres d’ADMC i 7 dels membres del PSC-PM, 6 vots en 
contra dels membres de CIU i 1 abstenció del PPC acorda: 
 
 
PRPRPRPRIMERIMERIMERIMER.- Reconèixer a l’emparament del que disposa l’art. 23.1.e) del Reial Decret 
Legislatiu 781/1986, de 18 d’abril i l’article 163 del Reial decret 2/2004, de 5 de març, pel 
qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals i 60.2 del Reial 
Decret 500/1990, de 20 d’abril, un crèdit extrajudicial a favor dels creditors següents, pels 
deutes acreditats i informats pel responsable del Servei. 
 

NÚM. DOCNÚM. DOCNÚM. DOCNÚM. DOC    NOM TERCERNOM TERCERNOM TERCERNOM TERCER    DESCRIPCIÓ DESCRIPCIÓ DESCRIPCIÓ DESCRIPCIÓ     IMPORTIMPORTIMPORTIMPORT    
848/09 INSERTEC, SL Reparació aire condicionat pl. Catalunya, 31 

2n 
655,66 € 

847/09 INSERTEC, SL Reparació aire condionat  de la Sala de Plens 1.384,32 € 
10507FACT100008 URBASER, SA Serveis extra Setmana Santa 2008 74.372,73 € 
10507FACT090122 URBASER, SA Diferència facturació manteniment i buidatge 

de papereres 2008 i 2009 
 9.223,50 € 

5301-1062/9 F SOREA, SA Gestió sistema sanejament octubre 2009 70.822,78 € 
5301-1129/9 F SOREA, SA Gestió sistema sanejament novembre 2009 63.094,56 € 
5301-76/10 F SOREA, SA Regularització energia elèctrica 2n semestre 

2008 
10.056,03 € 

5301-75/10 F SOREA, SA Regularització preus gener-agost 2009 36.554,17 € 
5301-74/10 F SOREA, SA Gestió sistema sanejament setembre 2009  66.489,31 € 
5301-39/10 F SOREA, SA Gestió sistema sanejament desembre 2009 69.967,71 € 

09/00163 EXCAVACIONES BURGOS, SL Neteja pas inferior c. Lluís Companys 533,60 € 
N0143454 FERRETERIA JAUME, SA Material pla d’ocupació rieres 901,01 € 
N0143537 FERRETERIA JAUME, SA Material pla d’ocupació rieres  759,22 € 

SM10017/1000025 EMPRESA COMARCAL DE 
SERVEIS MEDIAMBIENTALS 

BAIX PENEDES, SL 

Recollida selectiva exercici 2008 257.667,77 € 

1154 JARDINERIA VIVES, SL Obertura i tancament Parc de la Sínia     1.576,61 € 

5301-150/10 F SOREA, SA 
1a i darrera certificació col·lector en baixa av. 

Mossèn Jaume Soler 
597.372,91 € 

   1.261.431,89 € 

 
 

5301-34/10 A SOREA, SA  Rectificació factura 5301-1166-8 F -6.457,45 € 

 



 

20 
 

    
3.93.93.93.9----    PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 002/2010 DE RECONEIXEMENT DE CRÈDITS DE PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 002/2010 DE RECONEIXEMENT DE CRÈDITS DE PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 002/2010 DE RECONEIXEMENT DE CRÈDITS DE PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 002/2010 DE RECONEIXEMENT DE CRÈDITS DE 
L'ÀREA DE MEDI AMBIENT I SERVEIS CONTRACTATSL'ÀREA DE MEDI AMBIENT I SERVEIS CONTRACTATSL'ÀREA DE MEDI AMBIENT I SERVEIS CONTRACTATSL'ÀREA DE MEDI AMBIENT I SERVEIS CONTRACTATS    AMB CONSIGNACIÓAMB CONSIGNACIÓAMB CONSIGNACIÓAMB CONSIGNACIÓ 
    
RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT A FAVOR DE DIVERSES EMPRESES PER RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT A FAVOR DE DIVERSES EMPRESES PER RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT A FAVOR DE DIVERSES EMPRESES PER RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT A FAVOR DE DIVERSES EMPRESES PER 
IMPORT DE 1.098,66 EUROS EN CONCEPTE DE DESPESES PRESTATS DURANT IMPORT DE 1.098,66 EUROS EN CONCEPTE DE DESPESES PRESTATS DURANT IMPORT DE 1.098,66 EUROS EN CONCEPTE DE DESPESES PRESTATS DURANT IMPORT DE 1.098,66 EUROS EN CONCEPTE DE DESPESES PRESTATS DURANT 
L’EXERCICI 2009L’EXERCICI 2009L’EXERCICI 2009L’EXERCICI 2009    
    
Atès que s’han acreditat obligacions a càrrec d’aquest Ajuntament que per diverses causes 
no han estat reconegudes ni liquidades. 
 
Atès que els serveis tècnics i jurídics municipals han emès informe proposant que es 
reconegui un crèdit extrajudicial a favor de les persones que han executat i/o prestat els 
serveis de què es tracta. 
 
Vist l’informe tècnic en referència a l’execució dels treballs i prestació dels serveis de què 
es tracta, el qual s’adjunta a l’expedient. 
 
Vist l’informe de la Intervenció sobre l’existència de crèdit adequat i suficient per atendre a 
la despesa, el qual s’adjunta a l’expedient. 
 
Atès l’informe de Secretaria sobre la legislació aplicable que s’adjunta a l’expedient. 
 
 

El Ple de la corporació amb 13 vots a favor, 1 del membre d’ERC, 1 del regidor Josep 
Parera Ribell, 4 dels membres d’ADMC i 7 dels membres del PSC-PM, i 7 abstencions, 1 
del membre del PPC i 6 dels membres de CIU acorda: 
 

PRIMERPRIMERPRIMERPRIMER.- Reconèixer a l’emparament del que disposa l’art. 23.1.e) del Reial Decret 
Legislatiu 781/1986, de 18 d’abril i l’article 163 del Reial decret 2/2004, de 5 de març, pel 
qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals i 60.2 del Reial 
Decret 500/1990, de 20 d’abril, un crèdit extrajudicial a favor dels creditors següents, pels 
deutes acreditats i informats pel responsable del Servei. 
 
 

NÚM. DOCNÚM. DOCNÚM. DOCNÚM. DOC    NOM TERCERNOM TERCERNOM TERCERNOM TERCER    DESCRIPCIÓ DESCRIPCIÓ DESCRIPCIÓ DESCRIPCIÓ     IMIMIMIMPORTPORTPORTPORT    
1.286 SERVICIOS DEPEC, SL Desinsectació antic escorxador  562,60 € 
44.096 SERVICIOS DEPEC, SL Tèrmits 4t trimestre CEIP Mossèn Jacint 

Verdaguer 
139,20 € 

100014 URBE SBD, SL Reparació jocs infantils pl. de les Eres 148,48 € 
846/09 INSERTEC, SL Reparació aire condicionat de la Sala de 

Plens 
238,38 € 

516 RUANO IBAÑEZ, JUAN 
JESUS 

Reparació neumàtic   10,00 € 

   1.098,66 € 
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3.103.103.103.10----    PROPOSTA APROVACIOPROPOSTA APROVACIOPROPOSTA APROVACIOPROPOSTA APROVACIO    EXP. NÚM 1/10 DE RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL EXP. NÚM 1/10 DE RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL EXP. NÚM 1/10 DE RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL EXP. NÚM 1/10 DE RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL 
DE CRÈDIT A FAVOR DE DIVERSOS PROVEÏDORS PER IMPORT DEDE CRÈDIT A FAVOR DE DIVERSOS PROVEÏDORS PER IMPORT DEDE CRÈDIT A FAVOR DE DIVERSOS PROVEÏDORS PER IMPORT DEDE CRÈDIT A FAVOR DE DIVERSOS PROVEÏDORS PER IMPORT DE    1.802.98  EUROS 1.802.98  EUROS 1.802.98  EUROS 1.802.98  EUROS 
SENSE CONSIGNACIÓSENSE CONSIGNACIÓSENSE CONSIGNACIÓSENSE CONSIGNACIÓ    
 
Atès que s’han acreditat obligacions a càrrec d’aquest ajuntament que per diverses causes 
no han estat reconegudes ni liquidades. 
 
Atès que els informes dels serveis tècnics i jurídics municipals.  

 
Atès que els serveis tècnics i jurídics municipals han emès informe proposant que es 
reconegui un crèdit extrajudicial a favor de les persones que han executat i/o prestat els 
serveis de què es tracta. 
 
La Comissió Informativa de Via Publica ,Seguretat Ciutadana i Turisme del dia 22/04/10 
amb els vots favorables de l'ADMC, PSC-PM, ERC i l'abstenció PP i CIU , acorda proposar 
al Ple de la Corporació l'adopció del següent acord: 
 
PRIMER.- Reconèixer a l’emparament del que disposa l’art. 23.1.e) del Reial Decret 
Legislatiu 781/1986, de 18 d’abril i l’article 163 del Reial  decret 2/2004, de 5 de març, 
pel qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals i  60.2 del Reial 
Decret 500/1990, de 20 d’abril, un crèdit extrajudicial expedient Nº 1 1/10 a favor dels 
creditors següents, pels deutes acreditats i informats pel responsable del Servei. 
 

  
RECONEIXEMENT DEUTE SENSE 

CONSIGNACIÓ 2009    

NÚM.FCT. NOM TERCER DESCRIPCIÓ IMPORT 

11112/09 MIQUEL SAUMELL MECANICS SL REPARACIO VEHICLE MATRICULA 2096-BRW 748.20 

843/09 BONAL  REPARACIO DANYS SEMAFORS C-31 A SEGUR 1.034.24 

11976/09 SERVEIS TRRCO-NOVA SCP SUBMINISTRE AIGUA MAGATZEM 20.54 

  TOTAL 1.802.98 

 
SEGON: Donar compte al departament de Serveis Interns 
 
El Ple de la corporació amb13 vots a favor, 1 del membre d’ERC, 1 del regidor Josep 
Parera Ribell, 4 dels membres d’ADMC i 7 dels membres del PSC-PM, 1 abstenció del 
membre del PPC i 6 vots en contra dels membres de CIU acorda: 
 
PRIMER.- Reconèixer a l’emparament del que disposa l’art. 23.1.e) del Reial Decret 
Legislatiu 781/1986, de 18 d’abril i l’article 163 del Reial  decret 2/2004, de 5 de març, pel 
qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals i  60.2 del Reial 
Decret 500/1990, de 20 d’abril, un crèdit extrajudicial expedient Nº 1 1/10 a favor dels 
creditors següents, pels deutes acreditats i informats pel responsable del Servei. 
 

  
RECONEIXEMENT DEUTE SENSE 

CONSIGNACIÓ 2009    

NÚM.FCT. NOM TERCER DESCRIPCIÓ IMPORT 

11112/09 MIQUEL SAUMELL MECANICS SL REPARACIO VEHICLE MATRICULA 2096-BRW 748.20 

843/09 BONAL  REPARACIO DANYS SEMAFORS C-31 A SEGUR 1.034.24 

11976/09 SERVEIS TRRCO-NOVA SCP SUBMINISTRE AIGUA MAGATZEM 20.54 

  TOTAL 1.802.98 
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SEGON: Donar compte al departament de Serveis Interns 
 
 
7777----    DONAR COMPTE SIGNATURA DONAR COMPTE SIGNATURA DONAR COMPTE SIGNATURA DONAR COMPTE SIGNATURA CONVENI ENTRE L'AJUNTAMENT DE CALAFELL I CONVENI ENTRE L'AJUNTAMENT DE CALAFELL I CONVENI ENTRE L'AJUNTAMENT DE CALAFELL I CONVENI ENTRE L'AJUNTAMENT DE CALAFELL I 
L'AGÈNCIA CATALANA DE L'AIGUA PER A LA CONSTRUCCIÓ D'UNA NOVA ESTACIÓ L'AGÈNCIA CATALANA DE L'AIGUA PER A LA CONSTRUCCIÓ D'UNA NOVA ESTACIÓ L'AGÈNCIA CATALANA DE L'AIGUA PER A LA CONSTRUCCIÓ D'UNA NOVA ESTACIÓ L'AGÈNCIA CATALANA DE L'AIGUA PER A LA CONSTRUCCIÓ D'UNA NOVA ESTACIÓ 
DE BOMBAMENT D'AIGÜES RESIDUALS I D'UN SOBREEIXIDOR DE L'EBAR DE DE BOMBAMENT D'AIGÜES RESIDUALS I D'UN SOBREEIXIDOR DE L'EBAR DE DE BOMBAMENT D'AIGÜES RESIDUALS I D'UN SOBREEIXIDOR DE L'EBAR DE DE BOMBAMENT D'AIGÜES RESIDUALS I D'UN SOBREEIXIDOR DE L'EBAR DE 
L'ESTANY A L'EBAR ESTACIÓL'ESTANY A L'EBAR ESTACIÓL'ESTANY A L'EBAR ESTACIÓL'ESTANY A L'EBAR ESTACIÓ    
 
Vist que en data 3 de març de 2010, es va signar Conveni entre l'Alcalde de la Corporació 
Municipal, Sr. Jordi Sánchez Solsona i el Sr. Manuel Hernandez Carreras, director de 
l’Agència Catalana de l’Aigua, empresa pública adscrita al Departament de Medi Ambient 
de la Generalitat de Catalunya. 
 
Atès que, l'esmentat Conveni té per objecte establir les condicions de col·laboració entre 
les parts signatàries per a l’execució per part de l’Ajuntament de Calafell de la redacció del 
projecte i execució de les obres d’una nova Estació de Bombament d’aigües residuals, 
(EBAR), anomenada Estació, que substituirà a l’EBAR de St. Pere i construcció d’un 
sobreeixidor de l’EBAR de l’Estany a la nova EBAR Estació. 
 
Atès que l’ACA aportarà com a màxim l’import de 600.000€ més IVA, que inclou les 
despeses de redacció del projecte, obtenció dels permisos i execució de les obres. 
 
La Comissió Informativa de Territori, proposa al Ple l'adopció del següent acord: 
 
PRIMERPRIMERPRIMERPRIMER.- Quedar assebentats del Conveni signat amb l’Agència Catalana de l’Aigua per a 
la construcció d’una nova Estació de Bombament d’Aigües Residuals (EBAR ESTACIÓ) i 
d’un Sobreeixidor de l’EBAR de l’Estany a l’EBAR Estació. 
 
Sr. Sánchez: Bé, en tot cas, el Ramon, Ramon Ferrer farà una mica d’exposició del punt. 
Endavant. 
 
Sr. Ferré: Sí, es tracta doncs bé d’un conveni que s’ha signat amb la agència catalana del 
aigua, per tal de finançar una obra que es preveu, doncs fer-la a partir de passar l’estiu, en 
que hi ha doncs una substitució de l’estació de bombament que hi ha al costat de la 
confraria de pescadors actual, que bombeja tot el que és el clavegueram, la xarxa del 
clavegueram, fins a la estació de bombeig que hi ha al costat de la creu roja, i d’allí a la 
depuradora.  
 
Aquesta estació de bombeig que està al costat de la confraria de pescadors, es trasllada 
concretament a l’alçada del passeig San Antoni, doncs amb Mossèn Jaume Soler, amb 
aquest nou projecte, doncs que estem preparant, per poder començar doncs aquesta obra 
a partir del mes de setembre. 
 
Aquest conveni el que preveu és el finançament per part de l’ACA d’un 500.000 euros, 
l’obra pujarà aproximadament el doble, per tant el cofinançament serà meitat i meitat, si 
l’obra puja una mica més, doncs evidentment es farà càrrec l’ajuntament per què es tracta 
d’un col·lector la major part d’ell amb baixa, i sí que és cert doncs que l’estació de 
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bombeig que es fa nova, aquesta sí que formarà part de la xarxa amb alta i serà la que 
substituirà a la que hi ha al costat de la confraria, i la que se’n farà càrrec diguem lo que 
és l’empresa que en aquest cas porta l’explotació de tota la xarxa en alta, que és Sorea, a 
través doncs de la depuradora i tota la xarxa en alta que porta. I per tant, a partir d’aquest 
punt, és quan es farà càrrec, doncs la pròpia ACA a través d’aquesta concessió que té a 
través de Sorea.  
 
I a la resta de col·lector que es fa dintre del Passatge Sant Antoni, doncs formarà part de 
la xarxa de clavegueram amb baixa que tenim en el municipi, i això evidentment implica 
doncs aquest increment que pot haver possible d’aquesta obra. 
 
Estem acabant de perfilar el projecte, i quan tinguem el projecte acabat doncs ho 
ensenyarem a tots els grups en la Comissió i explicarem una mica el funcionament doncs 
de com anirà, i a partir d’aquí doncs jo crec que és una bona notícia per què dons es 
tracta de treure el bombeig que hi ha al costat de la confraria de pescadors, que 
històricament doncs han tingut problemes doncs d’olors, quan han deixat de funcionar les 
bombes, dons els veïns del davant, es queixaven bàsicament doncs del problema de les 
olors, i això suposa doncs una millora important de cara a les instal·lacions de clavegueram 
i de pluvials també del passeig, per què amb totes les obres que s’han fet ara, suposen 
doncs que tinguem un millor funcionament de lo que és la xarxa de clavegueram, que 
quan passin les carrosses de carnaval, doncs no s’enfonsi el passeig, i que això és lo que 
venia passant històricament, i per això hem fet tota aquesta obra en lo que son les tripes 
del passeig marítim i ara esperem doncs també que puguem acabar-lo que està prevista a 
través del ministeri. 
 
Dir que bé, estem contents de que es pugui tirar endavant, que estem complint els 
calendaris previstos, i també doncs amb aquesta obra que començarem doncs a partir del 
setembre, esperem també complir-los i que la xarxa amb alta en aquest cas, i també la 
xarxa en baixa de clavegueram doncs creiem que amb la millora que s’ha fet, funciona 
molt més bé, i també creiem que amb aquest bombament doncs acabarà encara de 
funcionar molt millor.  Per tant creiem que és una bona notícia per Calafell. 
 
Sr. Sánchez: Bé, es donar compte, però si algú vol fer alguna intervenció. 
 
Sra. Elvira: Bé, només una comentar, aquest és el tema que vam estar tractant que era el 
carrer aquell on hi havia aquells veïns que tenien problemes amb el clavegueram, que 
s’havia comentat a la comissió que es valoraria el fet de poder arreglar... 
 
Sr. Ferré:  Sí, sí, sí, el projecte ja li incorporàvem aquella millora que vam fer a la Comissió, 
la hem incorporada, als del Passeig San Antoni, i llavors incorporarem aquesta idea que va 
sortir a la Comissió, en el projecte i estem mirant doncs també de posar aquell col·lector 
en baixa i també substituir-lo. 
 
Sr. Sánchez: Senyor Parera, endavant. 
 
Sr. Parera: No, només... bé, ja ho veig bé feu el que heu de fer, però la meva modesta 
opinió és de que si es pogués buscar una altra solució que no passés pel Passatge San 
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Antoni. Per què quan convingui, quan sigui el moment oportú, quan es pugui, el Passatge 
Antoni jo em fa l’efecte que ha de ser un escape pel futur pàrking soterrani de Calafell. 
 
La rambleta, aquesta rambleta que s’ha parlat a altres consultoris, la rambleta de Calafell 
Platja, que sí ara hi fem passar aquesta canonada amb deu, dotze o catorze metros de 
fondària, aquest pàrking ja quedarà com ple oblidat i ens hem d’oblidar de tot això. 
Lògicament no tinc cap pega, i si ha de ser així i no hi ha altre solució que es tiri endavant, 
però jo només faig una advertència de que si es pogués rectificar, vosaltres mateixos, eh. 
 
Sr. Sánchez: Només un aclariment senyor Parera, a veure s’ha de fer forçosament pel 
passatge San Antoni, per què l’obra que s’ha realitzat per gravetat, la canonada en el 
clavegueram ja deriva tota cap al Passatge San Antoni. Doncs a partit d’aquest punt, 
forçosament ha de pujar per aquest carrer fins a la via, o sigui ja no podem tirar marxa 
enrere, ni escollir una altra alternativa, sinó que ha de ser realment pel Passatge San 
Antoni, donat que l’obra s’hagi acotat ja, pensant i fent aquesta previsió per què aquest 
tema de la depuradora, de la substitució de la depuradora, bé, perdó, de la depuradora, 
de l’estacionament de bombejament del costa de la confraria fa molts mesos que ja s’hi 
treballava i que per tant no hi ha una altra alternativa que no sigui pujar el Passatge San 
Antoni degut com he dit, a que s’ha fet, s’ha executat l’obra ja doncs tenim en compte la 
pujada per aquest carrer. 
 
I en quan a l’aparcament, a veure, l’aparcament és un tema que és difícil, és difícil de 
resoldre en aquest indret al passatge San Antoni, però lo que sí es clar que hem de seguir 
doncs posant tots els ets i uts que facin falta per poder tirar endavant l’aparcament 
soterrat de la platja, que no és un altre que el del Blanquet, es a dir a l’altre cantó de la via 
del tren, en els terrenys que ja son del ajuntament, a excepció d’algun poder, algun petit 
solar que deu quedar encara pendent de resoldre, però l’aparcament de moment podríem 
dir, a curt termini, per la platja, és l’aparcament del Blanquet. Per tant, d’alguna forma li 
puc contestar a la intervenció que ha fet, doncs les dues coses, una per què hem de fer-ho 
pel passatge Sant Antoni, per què l’obra ja està feta així, i segona per què el tema del 
aparcament si tot va bé, doncs espero que puguem acabar de materialitzar la solució del 
aparcament del Blanquet per la platja. 
 
Hi ha alguna intervenció més? Partit Popular? Hi ha alguna intervenció per part d’algú? 
 
Sr. Olivella:  Què ha dit? Lo del Blanquet ha dit què és del ajuntament? No encara. 
Sr. Sánchez: Els terrenys 
Sr. Olivella:  Els terrenys? 
Sr. Sánchez: Els terrenys. Falta només una parcel·la o dues, però la resta ja fa molts anys 
que és del ajuntament. 
Sr. Olivella: Ah, val, per això encara no està, no? 
Sr. Sánchez: Estem treballant, estem treballant amb la possibilitat de fer aquest 
aparcament, però encara no està això encara resolt. 
Sr. Olivella: El Quim volia comentar... 
Sr. Sánchez: Endavant, endavant. 
 
Sr. Vidal: En incorporar la baixa dins el projecte, s’aprofitarà la mateixa rasa o s’haurà de 
fer una altra rasa? 
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Sr. Ferré: És possible, és possible. Hem de mirar-ho per què en funció, per què anirà en 
funció del tamany dels tubs que s’hagin de posar, però és possible que hàgim d’ampliar 
l’alçada que ha d’anar el clavegueram, s’haurà d’ampliar una mica més la rasa, és possible, 
sí. 
 
Sr.  Vidal: Per què si posar un tub sobre un altre, si un dia s’esgavella, saps el del sota et 
trobaràs també... 
 
Sr. Ferré: No, però que com que saps que per posar un tub has de fer una rassa encara 
més ample, doncs ja posarem el tub lo més arrambat a una banda, per què a l’altra doncs 
no hi hagin d’obrir tant, llavors substituiríem el clavegueram també. 
 
Sr. Vidal: Llavors ha parlat del problema que hi havia de les olors que hi havia al carrer San 
Pere, no, per què hi havia l’estació de bombeig allà, ara la estació de bombeig estarà al 
Passatge San Antoni... 
 
Sr. Ferré: Va a la via, va tocant a la via 
 
Sr. Sánchez:  Tot va, tot, Quim, tot va per gravetat fins a la via, i allà a la via va a la 
estació. 
 
Sr. Vidal: Pensava que hi havia una estació de bombeig just al passeig i una més amunt. 
Val, perfecte. 
 
I l’acabat del passeig, està incorporat dins el pressupost? Només es farà obrir i tapar? 
S’ampliaran les aceres? Es posarà enllumenat nou? 
 
Sr. Ferré:   Passatge Sant Antoni, vols dir? Al Passatge San Antoni, hi ha una previsió de fer 
lo que és la vorera, que toca al Hotel Solimar, i a tota la banda diguem del edifici aquell 
del solar, i la resta doncs l’han de fer a càrrec dels promotors, per tant també mirarem de 
coordinar el projecte del acabat de dalt per què també es passin doncs les contribucions 
especials o el que toqui doncs per acabar amb el Passatge Sant Antoni. Això és lo que 
mirarem, però en aquest projecte no estarà inclòs això. No, lo que és la rambleta, no. 
 
Sr. Sánchez: Hi ha alguna altra intervenció sobre aquest punt? Era donar compte, no 
obstant, però, bé, ha anat bé que tothom hagi pogut preguntar si havia algun dubte. 
Bé, doncs en quedem assabentats 
 
El Ple de la corporació per unanimitat acorda quedar-ne assabentats. 
 
8.8.8.8.----        DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS DICTADES DES DEL DARRER PLEDONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS DICTADES DES DEL DARRER PLEDONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS DICTADES DES DEL DARRER PLEDONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS DICTADES DES DEL DARRER PLE    
 
El Sr. Alcalde-President, dóna compte a la corporació de les resolucions adoptades, que 
són del Decret núm.690 al 950, donant compliment al que estableix l’article 42 del 
Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les  Corporacions Locals, 
aprovat per R.D. 2568/86, de 28 de novembre , perquè els Regidors en tinguin 
coneixement i quedin assabentats. 
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El Ple de la corporació per unanimitat acorda: quedar-ne assabentats. 
 
9.9.9.9.----        DONAR COMPTE DE LES ACTES DE JUNTA DE GOVERN LOCALDONAR COMPTE DE LES ACTES DE JUNTA DE GOVERN LOCALDONAR COMPTE DE LES ACTES DE JUNTA DE GOVERN LOCALDONAR COMPTE DE LES ACTES DE JUNTA DE GOVERN LOCAL    
    
El Sr. Alcalde-President, dóna compte a la corporació de actes de Junta de Govern Local 
números 11, 12, 13 i 14 de dates 17, 24 i 31 de març de 2010 i 7 d’abril de 2010, perquè 
els Regidors en tinguin coneixement i quedin assabentats. 
    
El Ple de la corporació per unanimitat acorda quedar-ne assabentats 
 
 
DE CONFORMITAT AMB EL QUE DISPOSA L'ART.47.3 DE LA LLEI 7/85 DE'ABRIL I DE CONFORMITAT AMB EL QUE DISPOSA L'ART.47.3 DE LA LLEI 7/85 DE'ABRIL I DE CONFORMITAT AMB EL QUE DISPOSA L'ART.47.3 DE LA LLEI 7/85 DE'ABRIL I DE CONFORMITAT AMB EL QUE DISPOSA L'ART.47.3 DE LA LLEI 7/85 DE'ABRIL I 
L'ART.100.3 DE LA LLEI 8/87 DE 15 D'ABRIL L'ART.100.3 DE LA LLEI 8/87 DE 15 D'ABRIL L'ART.100.3 DE LA LLEI 8/87 DE 15 D'ABRIL L'ART.100.3 DE LA LLEI 8/87 DE 15 D'ABRIL MUNICIPAL I DE RÈGIM LOCAL DE MUNICIPAL I DE RÈGIM LOCAL DE MUNICIPAL I DE RÈGIM LOCAL DE MUNICIPAL I DE RÈGIM LOCAL DE 
CATALUNYA, LA JUNTA DE GOVERN LOCAL, PER UNANIMITAT, ACORDA INCLOURE CATALUNYA, LA JUNTA DE GOVERN LOCAL, PER UNANIMITAT, ACORDA INCLOURE CATALUNYA, LA JUNTA DE GOVERN LOCAL, PER UNANIMITAT, ACORDA INCLOURE CATALUNYA, LA JUNTA DE GOVERN LOCAL, PER UNANIMITAT, ACORDA INCLOURE 
A L'ORDRE DEL DIA, AMB CARÀCTER D'URGÈNCIA ELS SEGÜENTS ASSUMPTES¨:A L'ORDRE DEL DIA, AMB CARÀCTER D'URGÈNCIA ELS SEGÜENTS ASSUMPTES¨:A L'ORDRE DEL DIA, AMB CARÀCTER D'URGÈNCIA ELS SEGÜENTS ASSUMPTES¨:A L'ORDRE DEL DIA, AMB CARÀCTER D'URGÈNCIA ELS SEGÜENTS ASSUMPTES¨:    
    
 
PROPOSTA D’APROVACIÓPROPOSTA D’APROVACIÓPROPOSTA D’APROVACIÓPROPOSTA D’APROVACIÓ    DE LA CESSIÓ DEL TERDE LA CESSIÓ DEL TERDE LA CESSIÓ DEL TERDE LA CESSIÓ DEL TERRENY SITUAT A LA URBRENY SITUAT A LA URBRENY SITUAT A LA URBRENY SITUAT A LA URBANITZACIÓ ANITZACIÓ ANITZACIÓ ANITZACIÓ 
BARONIA DE MAR ABARONIA DE MAR ABARONIA DE MAR ABARONIA DE MAR AL CENTRE DE TELECOMUL CENTRE DE TELECOMUL CENTRE DE TELECOMUL CENTRE DE TELECOMUNICACIONS I TECNOLOGNICACIONS I TECNOLOGNICACIONS I TECNOLOGNICACIONS I TECNOLOGIES DE LA IES DE LA IES DE LA IES DE LA 
INFORMACIÓ DE LA GENINFORMACIÓ DE LA GENINFORMACIÓ DE LA GENINFORMACIÓ DE LA GENERALITAT DE CATALUNYERALITAT DE CATALUNYERALITAT DE CATALUNYERALITAT DE CATALUNYAAAA    
 
 
El Centre de Telecomunicacions i Tecnologies de la Informació de la Generalitat de 
Catalunya sol·licità d’aquest Ajuntament la cessió gratuïta de 30m2 dins el solar municipal 
patrimonial, situat a l’interior de l’illa definida pels carrers del Miracle, Sant Tomàs i Vista 
Alegre, de la urbanització Baronia de Mar a Calafell per a la instal·lació d’un repetidor de 
TDT. 
 
Aquest Ajuntament ha tramitat el corresponent expedient, en el qual ha restat acreditat 
que l’immoble té naturalesa patrimonial, que no és inclòs en cap pla d’ordenació que el 
faci necessari a la corporació, que les finalitats previstes són d’utilitat pública i en benefici 
de la població del municipi i que no podrien ser assolides mantenint-ne l’Ajuntament el 
domini o condomini o constituint-hi un dret real, a favor del Departament interessat. 
 
Sotmès l’expedient a informació pública, no s’hi ha presentat cap al·legació dins el termini 
corresponent. Així mateix, s’ha tramès l’expedient al Departament de Governació de la 
Generalitat. 
 
Per tant, s’han complert tots els requisits establerts als articles 211 i següents del text refós 
de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, per acordar l’esmentada cessió gratuïta, 
que es considera d’interès per al municipi. D’altra banda, la privació de la propietat del bé 
esmentat no representa cap perjudici, vist que, és difícil obtenir-ne cap rendiment 
econòmic, a la qual cosa s’afegeix la manca de previsió de servir-se’n per a cap servei 
públic municipal. 
 
Per l’aprovació de l’esmentada cessió caldrà el vot favorable de la majoria absoluta del 
nombre legal de membres de la corporació, tal com ho exigeix l’article 47.2.ñ de la Llei 
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7/1985, de 2 d’abril, de bases del règim local, i l’article 114.3.n) del text refós de la Llei 
municipal i de règim local de Catalunya. 
 
Per tot això, es proposa al Ple de la Corporació l’adopció, dels següents 
 
ACORDS:ACORDS:ACORDS:ACORDS:    
    
    
PRIMER.PRIMER.PRIMER.PRIMER.---- CEDIR amb caràcter gratuït i permanent al Centre de Telecomunicacions i 
Tecnologies de la Informació de la Generalitat de Catalunya la plena propietat de part de 
la parcel·la municipal de qualificació patrimonial,,,, de 30m2 dins el solar municipal 
patrimonial, situat a l’interior de l’illa definida pels carrers del Miracle, Sant Tomàs i Vista 
Alegre, de la urbanització Baronia de Mar a Calafell per a la instal·lació d’un repetidor de 
TDT. 
 
SEGON.SEGON.SEGON.SEGON.---- FIXAR en cinc anys el termini màxim per al compliment de les finalitats de la 
cessió, i en trenta anys el termini mínim durant el qual s’ha de mantenir l’ús del bé per a 
les finalitats objecte de la cessió. 
 
TERCER.TERCER.TERCER.TERCER.---- DISPOSAR que si el bé cedit no es destina a l’ús previst, o deixa d’estar afectat al 
mateix fi, en els terminis fixats, revertirà automàticament de ple dret al patrimoni d’aquest 
Ajuntament, i s’haurà d’estendre acta notarial de constatació de la no destinació, que serà 
notificada en forma legal, perquè la reversió produeixi efecte, i sens perjudici del dret de 
l’Ajuntament a rebre, si escau, el valor dels danys i perjudicis causats i el del detriment 
experimentat pels béns. 
 
QUART.QUART.QUART.QUART.---- FACULTAR l’alcalde a signar tots els documents públics i privats necessaris per 
executar els acords anteriors. 
 
Sr. Sánchez: Avia’m, en tot cas el senyor Carles Rion, com a responsable de noves 
tecnologies, doncs farà l’exposició. 
 
Sr. Rion: Moltes gràcies, senyor alcalde. Bé, intentarem fer una breu exposició d’aquest 
punt que portem aquí al ple, demanant en primer lloc una disculpa expressa pel estat de 
la veu de qui parla, però ja se sap que això de les passions humanes, les passions 
futbolístiques en aquest cas, i que en el cas del qui parla, a mes a mes de futbolístiques 
son passions de país, i és per això que estem en el dia d’avui, si bé plens d’orgull i 
satisfacció, però estem amb aquesta veu trencada, que espero que tant aquí els assistents 
com aquells que en puguin escoltar en aquest moment, doncs tinguin la condescendència 
suficient doncs per entendre-ho. 
 
Bé, dit això, el que estem tractant avui és un dels objectius, és una peça més, és un 
element més dins d’un objectiu més ampli que ja el venim perseguint des de l’inici 
d’aquest mandat, i al que hem dedicat com a equip de govern i com a consistori en el seu 
conjunt, li hem dedicat molts esforços i és el d’aconseguir que tota la nostra ciutadania, 
que tota la població de Calafell, pugui veure bé la televisió, pugui veure bé la TDT, 
aquesta televisió en format digital terrestre. 
 



 

28 
 

Hem de dir per a començar, i ho hem de dir també doncs amb satisfacció i crec que és 
una satisfacció compartida i col·lectiva que a dia d’avui un noranta-set per cent de la 
ciutadania de Calafell, que òbviament també ha fet els seus deures, recepciona bé el 
senyal digital, una altra cosa que la qualitat del senyal sigui la desitjable, aquest és un altre 
aspecte, però en principi el que seria la cobertura del senyal digital abasta ja, un noranta-
set per cent del nostre terme municipal. Queden uns punts, no obstant, queden algunes 
zones molt concretes, on a dia d’avui encara hi ha serioses dificultats per poder 
recepcionar el senyal, i això és el que motiva que aquest ajuntament, aquest consistori 
continuï treballant en la millora, en la millora de les instal·lacions per poder facilitar doncs 
aquesta cobertura de senyal digital. 
 
Dins doncs de tot aquest projecte, dins de tota aquesta feina, dins de tot aquest treball, 
s’inclou aquest projecte que sotmeten avui a consideració d’aquest plenari que consisteix 
en cedir un solar municipal, una part per ser més concret i específic. Una part d’un solar 
municipal, en concret son trenta metres quadrats, cedir-ho a la Generalitat i es cedeix al 
Centre de Telecomunicacions i Tecnologies de la Informació de la Generalitat, per què la 
Generalitat hi pugui instal·lar un nou repetidor. Aquest repetidor serviria, per donar 
cobertura a determinats veïns del nostre municipi, del municipi de Calafell, però també és 
important assenyalar que aquest repetidor al solar en el qual s’instal·larà està ubicat a 
Baronia del Mar, a la Urbanització de Baronia del Mar, que és una urbanització que llinda i 
que compartim amb el municipi de Bellvei, doncs bé, aquest repetidor també ha de 
solucionar problemes importants de recepció del senyal digital del municipi de Bellvei. Vull 
dir, que amb això el que estem fent, son dues coses, una i primera doncs contribuir a que 
es millori el senyal també pels nostres ciutadans, però una segona i que no és 
d’importància menor, almenys a criteri nostre, és de facilitar també, i de contribuir a la 
millora de la recepció del senyal digital en un municipi veí, com és el de Bellvei. 
 
Bé, el punt concret, sobre el qual doncs ens haurem de pronunciar com a grups 
municipals és el de la cessió del solar. Ara bé, això ve acompanyat d’un conveni, d’un 
conveni que se subscriurà entre l’Ajuntament de Calafell i aquest Centre de 
Telecomunicacions de la Generalitat, per què es pugui instal·lar allí una caseta i una 
antena amb equips de repetició del senyal. 
 
Aquest conveni, és un conveni similar al que ja es va subscriure i es va signar per cedir els 
espais del Bellamar, on allí serien terreny però a més a més també instal·lacions, doncs 
aquest conveni s’ha passat per dues comissions informatives, els grups municipals n’estan 
assabentats i n’estan informats, i si el punt avui s’ha de passar per urgència, és per què 
s’havien de complir uns determinats requisits de procediment, uns determinats requisits de 
publicitat. Completats aquests i per què no hi hagi més dilació, es presenta avui a 
consideració d’aquest ple, doncs l’aprovació d’aquesta cessió del solar, val, però aquí 
insisteixo va acompanyada d’un conveni que és el que regula l’ús, la destinació i les 
especificacions concretes de la instal·lació que s’ubicarà en aquest solar. 
Tot això, s’inclou, tot això s’insereix en el que es coneix com el Pla Connecta de la 
Generalitat, l’Ajuntament de Calafell i és important traslladar-ho a la nostra ciutadania, 
des de l’inici del mandat està col·laborant intensament amb la Generalitat, per què aquest 
pla Connecta també es materialitzi aquí a Calafell, i persegueix quatre objectius 
fonamentals i que son objectius prioritaris d’aquest equip de govern, que son per una 
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banda que tothom en el municipi, qualsevol ciutadà del nostre terme municipal pugui 
veure bé la televisió, aquest és el punt primer. 
Però hi ha tres elements afegits, hi ha tres objectius complementaris, que son, que també 
des de qualsevol indret del municipi es tingui bona cobertura de telefonia mòbil, també 
s’està treballant per què es tingui accés a telefonia bàsica, aquest seria el tercer objectiu, i 
amb quart i darrer terme per què també tots i cadascun dels ciutadans de Calafell, puguin 
tenir un accés en condicions a internet, a la xarxa, a la societat de la informació i del 
coneixement, en això s’està treballant des del primer dia, i aquestes instal·lacions, aquests 
repetidors han de servir, sí, i sobretot pel tema de la televisió, però també per facilitar 
cobertura de telefonia mòbil i accés a traves d’aquests sistemes de banda ampla a 
internet.  
 
Al mapa actual de Calafell, i aprofito el punt senyor alcalde, si se’m permet doncs per 
complementar aquesta informació, el mapa actual a Calafell pel que fa aquest sistema de 
repetició del senyal. Mirin, tenim quatre repetidors, quatre, tres ja estan en funcionament. 
Un és el que històricament proveïa el senyal que és el conegut col·loquialment com el 
“Mazinger” que és el que està instal·lat en el Pujal i que nodreix sobretot senyal a Segur 
de Calafell. En segon lloc tenim un repetidor que ja està en ple funcionament i que resol 
problemes molt importants d’aquí del nucli del poble, del poble de Calafell i d’algunes 
urbanitzacions, que és el del Bellamar, recordarem que mitjançant un acord aprovat per 
unanimitat d’aquest plenari, el passat 13 de juliol del 2009, es va acordar la cessió de 
terreny i instal·lacions a la Generalitat en aquest enclau del Bellamar, per solucionar aquest 
tipus de problema. En tercer lloc, tenim també el repetidor del carrer Lituània, que va ser 
també una inversió directa d’aquest ajuntament, ja procedent del anterior consistori, del 
anterior ajuntament i que nosaltres l’hem acabat de complementar i ha estat per tant una 
feina compartida, una feina de tothom, per què també el senyal arribi en les millors 
condicions possibles a determinades urbanitzacions, per una banda el nucli de Segur, però 
també a urbanitzacions com  poden ser Mas Romeu, com poden ser les Brises, Valldemar, 
MontMar, Segur de Dalt, etc., etc.  
 
I per últim, ara a Calafell Park, i per últim ara ens hauríem de referir a aquest repetidor 
que s’instal·larà a Baronia del Mar. Val. Amb això tindrem en el municipi de Calafell, 
quatre repetidors, quatre instal·lacions que contribuiran a que tothom vegi la televisió en 
les millors condicions possibles, i que també pugui tenir accés a la telefonia mòbil, a 
internet i si potser i sobretot també a telefonia bàsica. 
 
Hi ha però en el nostre municipi, i és important assenyalar-ho altres repetidors de 
referència i aquí hauríem de parlar d’alguns repetidors del Vendrell, repetidors del àrea de 
Tarragona com la Mossana, o repetidors de l’altre banda com podrien ser algun que s’ha 
instal·lat en el terme municipal de Cunit. Dic tot això, per què quan deia al principi 
d’aquesta breu exposició que hi ha un noranta-set per cent de cobertura del nostre terme 
municipal, això no vol dir que totes les antenes de tots els nostres veïns, en el dia d’avui 
estiguin orientades cap al millor repetidor, es a dir, cap aquell que els hi ofereix el millor 
senyal, val, per tant queda ara, queda ara una feina de ajustament, de ajustament per part 
dels veïns, molts d’ells ja ho han fet, i amb un senzill ajustament capten el senyal del millor 
repetidor de tots aquests que acabem de comentar i que son els de referència, tant del 
municipi com de fora del municipi però també queden dues actuacions encara pendents 
per part de la Generalitat, i que no dubti la nostra ciutadania que les continuarem 
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reclamant. La primera, el que han de fer és sincronitzar bé, tots aquests repetidors, el que 
no poden és a través doncs de l’actuació d’aquests repetidors que es provoquin problemes 
de solapament de senyal, de neutralització d’uns canals per part d’uns altres, etc., etc.  
Per tant és feina de la Generalitat sincronitzar bé tots els seus repetidors, per què amb 
això sí que es podrà fer un mapa ben afinat de cobertures. 
 
En segon lloc, també serà feina de la Generalitat, ja ho està fent, ja ho esta oferint, ja està 
informant als antenistes, de amb aquells ciutadans que estiguin on t’estiguin, i com que el 
senyal és per via terrestre que tinguin impossibilitat física de captar el senyal a través de 
qualsevol d’aquests repetidors, i pot haver alguns casos. Nosaltres ja en tenim 
coneixement d’algun, son molt puntuals, però son tan importants com qualsevol altre, 
aquests veïns hauran de poder tenir la possibilitat d’accedir al senyal televisiu via satèl·lit. 
Això requereix un certificat d’un instal·lador autoritzat que així ho acredita, que no té 
possibilitat de captar el senyal per via terrestre i que aleshores s’ha de fer via satèl·lit i 
finalment doncs la Generalitat ha de subvencionar i ha de donar també doncs un suport 
econòmic als veïns que es puguin trobar en aquesta situació. 
 
Amb tot això, esperem aleshores que la qüestió de la televisió passi a ser ja finalment 
doncs una qüestió pacífica que és el que hauria d’haver estat des d’un primer moment. 
Estem doncs molt satisfets senyor alcalde, aquesta satisfacció la volem traslladar a tots els 
grups municipals, els hi volem agrair, doncs en fi, la comprensió que han tingut i la... bé, 
la bona entesa que hi ha hagut si més no quan hem presentat doncs aquests projectes a 
les comissions informatives, en les quals els hem tractat i esperem que amb això doncs 
podem aconseguir, que és del que es tracta, que tota la nostra ciutadania doncs pugui 
gaudir de la televisió amb la qualitat que es mereix i en fi, si a mes a mes, doncs poguessin 
veure i gaudir i cantar molts gols de l’equip que cadascú porti al cor, doncs ja la satisfacció 
seria complerta. Gràcies, senyor alcalde. 
 
Sr. Sánchez: Bé, després d’aquesta exposició, eh, de tot aquest recorregut, per què està 
clar que ha estat un recorregut llarg, doncs passaríem a donar un torn de intervencions en 
cas de que es vulgui fer per part dels grups. Partit Popular. 
 
Sra. Elvira: Nosaltres només, bé ja...  
 
Sr. Sánchez: Sí, si, no, ja li he donat la paraula. Digues, digues. 
 
Sra. Elvira: Com a grup, parlo com a grup ara.  
 
Sr. Sánchez:  Sí, sí...al principi costa. Endavant 
 
Sra. Elvira: Sí, si. Bé, com ha dit ja el meu company el Carles Rion, nosaltres sempre hem 
recolzat tot el que sigui el tema del TDT, que s’arregli, bé sigui com sigui, l’únic que volia 
fer un incís en aquest tema per què a les comissions també es va tractar el tema de que 
son dos carrers que tenim allà de la Baronia, que compartim amb l’ajuntament de Bellvei i 
llavors el fet de cedir aquest espai per què l’ajuntament de Bellvei també tingui un 
repetidor al seu municipi i que pugui veure millor el TDT, es va quedar allà a sobre la taula, 
el tema del manteniment d’aquests carrers. Llavors, simplement que m’agradaria que bé, 
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que es parli una miqueta d’aquest tema, com ha estat. Sé que s’ha parlat a la comissió a la 
Junta de Govern i m’agradaria saber en quin estat es troba. Res mes. Gràcies. 
 
Sr. Sánchez: Sí, sí, sí.  
 
Sr. Rion: Bé, tot plegat, s’engloba, diguem-ho així en el que han de ser relacions de bon 
veïnatge amb municipis propers, sí que hi ha doncs en aquesta urbanització de Baronia del 
Mar, punts de coincidència amb l’Ajuntament de Bellvei, i s’està treballant, s’està 
treballant tant en aquest tema com en d’altres que puguin referència a col·lectors d’aigües 
residuals, claveguerams, etc., per si arriba el moment i en el seu cas, doncs també 
subscriure un conveni amb l’ajuntament de Bellvei, per donar solució en aquests temes 
puntuals de neteja, aquests temes puntuals de manteniment d’aquests carrers de Baronia 
del Mar. Però a hores d’ara, insisteixo, s’està amb les millors intencions treballant, doncs 
en aquest aspecte. Però tema tancat, en principi no, no hem volgut però també s’ha de 
dir, no hem volgut condicionar una cosa a l’altra, nosaltres hem entès que l’objectiu 
prioritari en aquest cas doncs era el senyal televisiu i de poder solucionar doncs aquest 
aspecte, tot i que sí que l’Ajuntament de Calafell doncs ha d’estar content de donar 
aquesta mostra de bon veïnatge i esperem doncs que això en el seu moment doncs tingui 
també la seva correspondència. 
 
Sr. Sánchez: Sí, només, en tot cas ampliant lo que acaba de dir en la relació de bon 
veïnatge. A veure, el que sí és cert, de que tenim allí doncs una part de veïns que formen 
part d’un pla parcial que trepitja doncs tres municipis, no,  Bellvei, Calafell i Vendrell. 
Nosaltres i tenim un petit bocí, molt petit, però hi som. I també és cert, que per part de 
l’alcalde de Bellvei, ha sigut recurrent el reclamar doncs que l’atenció que dona 
l’ajuntament de Bellvei en els nostres veïns, en aquest cas, de Calafell, doncs genera un 
cost, un cost que ha vingut reclamant fa molts anys l’Ajuntament de Bellvei. 
 
I a mi darrerament, doncs en aquest mandat l’alcalde Bellvei, m’ho ha dit repetides 
vegades que bé, que hi ha un deute pendent i que doncs quan abans ho pugui solucionar 
l’ajuntament de Calafell millor, per què porta molts anys que no se’n surt.  
Per tant, jo crec que no hauríem de barrejar les coses, per què les antenes no anirem a 
mirar ara, tots aquells ciutadans que des de Segur, per exemple, agafin millor la connexió 
amb un dels punts emissors de Cunit, doncs que llavors Cunit ens diu, bé com que veniu a 
connectar aquí, doncs escola a canvi voldríem... no, no podem entrar en tot aquest joc, 
Olga, em penso que son coses diferents, nosaltres si amb això, pensant en els ciutadans 
de Calafell, part de Calafell Park i part poder de la zona que aquesta antena pugui ajudar, 
doncs això és el que ens motiva a resoldre. Primer bellugant-se pels nostres ciutadans, ara 
que si com a conseqüència d’una acció nostra millora un entorn, per la raó que ha dit el 
Carles Rion de bon veïnat, no tenim cap inconvenient, jo crec que això també diu molt en 
favor dels ciutadans de Calafell. 
 
I una altra cosa, sí que és certa, doncs de que hi ha un deute pendent, que haurem de 
mirar de com ho resolem i com ho abonem, i com ens posem al dia, per què poder ja 
toca. 
 
En tot cas, hi ha alguna intervenció més per part d’algú? Ja, ja, no ja l’ha demanat. Per 
part dels grups. 
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Sr. Olivella: Sí, nosaltres també. 
 
Sr. Sánchez: Digues. 
 
Sr. Olivella: Em toca ja? 
 
Sr. Sánchez: Sí, sí. 
 
Sr. Olivella: Nosaltres, evidentment per responsabilitat votarem a favor, lo que passa que 
creiem que tota aquesta tasca i aquesta feina que podia haver estat llesta fa més temps. I 
volem deixar constància, creiem que s’ha esperat molt a últim moment, no, per fer doncs 
els deures que tocaven. Ja sé que és dirà que la responsabilitat no era del ajuntament, 
però doncs ja ho hem parlat moltes vegades, i evidentment avui no vinc aquí tampoc a fer 
polèmica, però sí que m’agradaria deixar el punt de vista de que aquesta prioritat es va 
començar a treballar, no, la prova és que el regidor, i li agraeixo, que hagi recordat el fet 
de que es va... ja es va instal·lar un repetidor que funcionava aleshores i després doncs es 
va deixar una mica de banda, encara està deixat, però sembla ser que s’ha anat seguint 
tot el procés, de tot el que s’havia comentat ja fa tres anys, no, dels tres repetidors que 
faltaven al municipi per haver-hi la recepció, i vull dir, tot el que comportava. 
 
De tota manera, jo felicito el fet de que... o felicito a tothom el fet que avui hàgim arribat 
a aquest punt, i que amb això doncs sembla ser que s’arregli tot aquest problema, no, que 
realment ha sigut un problema que tampoc l’ha provocat l’ajuntament, evidentment, no, 
vull dir ha estat tota una sèrie de canvis i tots els canvis sempre son problemàtics i per tant 
si això ho aclareix tot, ja, doncs, com a últim doncs, felicitats, no. I per tant, al tancar-se 
aquest segle ja s’acabarà tot, esperem.  Per tant, nosaltres votarem a favor. Bé, li avanço. 
 
Sr. Sánchez: En tot cas, el senyor Parera, havia demanat també la paraula, sisplau. 
 
Sr. Parera: És que em pensava que estava a precs i preguntes. 
 
Sr. Sánchez: De tota manera, deixeu-me només dir una petita cosa, rebreu la convocatòria 
de junta de portaveus per dimarts que ve, espero que aquest de matí, per això ho he fet 
mirar, aquest matí ho rebreu, per dimarts que ve a les 8:30 com fem sempre, i també dir-
vos que a les 9:30 vindrà el director general de telecomunicacions, el senyor Ferrer, per tal 
també d’acabar de tancar la informació per part de la Generalitat. 
 
Per tant els portaveus quedeu convidats com fem altes vegades, i que sapigueu que hi 
haurà també la visita d’aquest senyor per acabar-nos d’explicar com està per part de la 
Generalitat. 
 
Bé, queda aprovada doncs aquest punt d’urgència que feia referència en aquest tema tant 
important pel municipi. 
 
10.10.10.10.----    PRECS I PREGUNTESPRECS I PREGUNTESPRECS I PREGUNTESPRECS I PREGUNTES    
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Sr. Sánchez: A veure, el senyor Parera havia dit que hi havia alguna cosa? A precs i 
preguntes. 
 
Sr. Parera: Sí, jo, hi ha moltes coses al carrer que la gent parlem, parlem  i parlen, una 
sèrie de coses... Bé, n’hi han tres o quatre, d’una quantitat que parlen la gent, n’hi ha 
moltes, però n’hi ha tres o quatre, de coses, que si m’ho permet, que si m’ho permet les 
manifestaré. 
 
Sr. Sánchez: Sí, sí. Endavant. 
 
Sr. Parera: Per què son coses que em sembla que tenen una mica de solució. S’ha parlat 
en aquest ple varies vegades, varies vegades, no diré si son dos o tres o quatre vegades 
sobre aquestes coses deficiències que tenim dels panots de la carretera a la Ronda 
Universitat fins a la Avinguda Espanya, ja al costat de la Farmacia Pharma, i lògicament del 
edifici de la Caixa fins al carrer Suca, les dues aceres, això hi ha aquests panots que 
comença a ser vergonyós, per que la gent es comença a entrebancar.  
Això és una, una altra cosa, si m’ho permet que està al carrer és aquests carrers... aquesta 
acera, la acera nord que s’està arreglant a Segur de Calafell, per cert molt bé, que va del 
carrer Rin al Torn i amb sort  es fan unes jardineres, jo per aquell tros de carrer si algun dia 
haig d’anar, vaig a la meva, doncs haig de donar una volta, no hi puc passar per què em 
diuen de que aquelles jardineres, em diuen, em diuen que aquelles jardineres allò és un 
pipi-can. Estan aquelles jardineres, diuen la gent a nivell de l’acera, a nivell de la vorera, 
unes jardineres molt amples, i lògicament els gossets i les canalles passejant per sobre 
aquells jardins. O sigui, jo dic lo que està al carrer, eh, si m’ho permeteu. 
Una altra cosa, que això està al carrer també i al curs del 2003 al 2007 no passava, és que 
si es feia un petit “parche” a alguna acera, a alguna vorera del municipi, i concretament 
aquest cas estic parlant del nucli de Segur, quan es feia un “parche” a una vorera es 
canviaven els “bordillos”, que afortunadament del 2003 al 2007 les aceres que estan, que 
es veuen una mica bé, son aquestes que es realitzaven els “parches” i es posaven els 
“bordillos”. Ara lògicament, es posen... es fa algun “parche” d’alguna vorera, en el 
“bordillo” s’hi posa una mica de ciment, quan el cotxe toca una mica el “bordillo”, ja 
tornem a estar una altra vegada fent pena, pena, penita, pena... pena, penita, pena, i si 
voleu en diré una altra també que està al carrer que jo no puc contestar i espero que un 
altres me la contesti, que és a on està el bot salvavides, i bé, a on esta? 
Ja, sí se’m contesta  on t’està, llavor jo em diré la meva opinió, si m’ho permet senyor 
alcalde, replicaré i diré la meva opinió. 
De la quantitat de coses que hi han vint-i-cinc o trenta, no em vull fer pesat, però queda 
tancada la meva intervenció. 
 
Sr. Sánchez: Molt bé, moltes gràcies. 
 
Sr. Parera: Bé, si em dona l’ocasió de replicar, segons el que em contesti. 
 
Sr. Sánchez: Hi haurà un torn de rèplica, sí, sí. Partit Popular. 
 
Sra. Elvira: Bé, gràcies. En primer lloc, lligat al tema de l’accés a internet, bé, ja se sap que 
sobretot a la part de Mas Romeu tenen molts problemes per tenir accés a internet, llavors 
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no sé en quin... en quines condicions està, però hem parlat altres vegades, però m’ho 
tornen a demanar i llavors jo ho traspasso aquí al regidor. 
Amb el tema de la neteja ens han arribat queixes de la part de Segur Platja, al carrer Rin, 
allà on està l’oficina de la Caixa, es veu que aquells contenidors son un niu de porqueria i 
ens comenten que es passi més sovint, per què el problema és la... que la gent és... bé, és 
com és, i jo entenc que es pugui fer la neteja ben feta, però que es passi sovint, per què el 
problema que tenen allà és que és molt normal que la gent vagi fins allà  i deixi les 
escombraries fora dels contenidors. Amb el tema dels contenidors també, al costat de la 
farmàcia nova de Segur, tenim els contenidors a sobre de la vorera i la gent no pot 
caminar pel... jo ja sé que és complicada aquella... trobar-li solució en aquells contenidors, 
però a veure com ho podíem fer per reintentar ubicar-los o a una altra banda, o trobar un 
altre tipus de contenidor, no sé exactament com fer-ho, però clar el problema és que amb 
el tema des de que està la farmàcia allà, la gent, n’hi ha molt més moviment, i jo crec que 
hauríem de trobar algun tipus de solució a això. 
Volia tornar a comentar el tema dels panots que ja ha comentat el senyor Parera, que allà 
a la alçada de Can Torreta, per què vam patir fa uns dies la caiguda d’una senyora gran, jo 
crec que allà això no pot esperar més i crec que s’hauria ja de parlar amb qui fos per què 
això es dugui a terme. 
Després, ens comenten que amb el tema de l’aparcament allà al Centre de Segur, n’hi han 
molts comerciants que ens comenten que el senyor alcalde va comentar que en el 
moment en que el solar aquell del Hotel Segur ja fos propietat del ajuntament, s’ubicaria 
algun tipus de pàrkings o algo allà, i llavors saber en quines... bé, com està aquet tema. 
Després, tenim un solar al carrer Baix Penedès, que l’altre dia al consell assessor ens van 
comentar com quedaria aquell solar tan gran que n’hi ha al carrer Baix Penedès, i se’ns 
queixen de la brutícia del solar, per què bé parlem amb... al Baix Penedès, on fa la corba el 
carrer Baix Penedès, per muntanya, aquell tros tan gran, n’hi ha un solar... val. El carrer 
Baix Penedès a la part de muntanya, a la vorera de muntanya per dir-ho d’alguna manera, 
n’hi ha un solar allà que la gent tira les escombraries.   
(Parlen fora de micròfon). 
Sí, sí, val. Aquell solar tan gran. 
Per acabar, ja. Per acabar ens van fer arribar unes fotos... 
 
Sr. Sánchez:  Tu estàs di...no, es que canvia el nom allà. 
Sra. Elvira:  Bé, sí potser, sí, bé jo el dic carrer Baix Penedès per què és la continuïtat... 
Sr. Sánchez: Quan arribes a la cruïlla amb el carrer Andalusia, a partir d’allà amunt. 
Sra. Elvira:  Exacte. Bé, doncs jo... Exacte, a la corba aquella... 
Sr. Sánchez: Ara sí, ara sí. 
Sra. Elvira:  Jo li dic Baix Penedès, però potser... 
Sr. Sánchez: Jo els hi deia per què el carrer Baix Penedès, això a mi no em quadrava. 
Sra. Elvira:  Val, val, no és a dalt, a dalt, perdoneu, perdoneu. Si per mi és la continuació 
del carrer Baix Penedès, però es veritat que canvia el nom.  
Ja per acabar, ens van fer arribar unes fotos de la Guingueta de la Platja, de lo que diem el 
Xiringuito de la Platja, destrossat. Llavors, bé saber que és el que ha passat, per què 
aquest xiringuito, bé, la Guingueta, aquesta de la platja, nosaltres ja vam fer la nostra 
crítica quan va sortir, bé, quan es va comprar... però més que res per... clar després de 
veure les fotos, doncs saber exactament quines condicions està.  
Ja està. Gràcies. 
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Sr. Sánchez: Convergència i Unió, sisplau. 
 
Sra. López: Bé, jo tinc diversos precs, tinc precs també relacionats amb el tema dels 
contenidors, que sempre has de dir, que jo sempre jo parlo de lo mateix, però bé és que 
una cosa que està... que crea moltes molèsties, no. Sí, que se, bé, la resta de coses que 
vaig demanar en el tema dels contenidors es va solventar i estic agraïda per què realment 
hi ha un perill que ja s’ha resolt, en el carrer... a la carretera C-31, però també l’altra dia 
estava fent un tombet per Mas Romeu i vaig comprovar que al carrer Manuel de Falla, que 
és aquell carrer que va tenir tants problemes, a l’hora d’anar... de pujada o baixada del... 
bé dels cotxes, els contenidors que queden... o sigui si tu baixes a ma dreta hi ha un 
contenidor que està però a la carre... a lo que seria l’asfalt, clar això que passa que si puja 
un cotxe per què ara també es pot pujar, doncs crea també un altre problema, i també hi 
ha un problema de visibilitat en aquesta zona. 
(Parlen fora de micròfon).  
No, Manuel de... 
(Parlen fora de micròfon). 
Ai, perdona, sí, sí, bé, jo és que amb els carrers, sí, sí... per aquest era un altre, sí, sí... 
Doncs en aquest cas, a veure si es pot... no és només en un cas concret, sinó que... no 
Ferran Sor, no, eh... el Ferran Sor és el que travessa tota la urbanització Mas Romeu, si no, 
no, no... aquest... bé, sí, sí, però no també l’altre, o sigui aquell carrer que era la pujada 
que es deia que hi havien els... és Manuel de Falla, no, no, és que en aquest cas estava 
pensant ara... 
 
Sr. Sánchez:  Passes el Torrent i puges. 
 
Sra. López: Sí que puges i que fa, fa... hi ha una corba molt... molt pronunciada. A veure, 
això és un exemple només.  
Em van comentar, que sembla ser que hi havia una espècie de registre de ubicació dels 
contenidors. Jo el que proposo, a veure si es possible, encara que sé que és molta feina, 
però jo crec que és un tema de seguretat també, és que es controli tant la ubicació, si es 
pot potser sobre la vorera, en aquest cas la Olga deia que hi ha uns contenidors que sobre 
la vorera que molesten, però en aquet cas de Manuel de Falla, en aquesta banda està la 
muntanya, o sigui si el contenidor es posa sobre la vorera, no hi hauria cap problema i els 
cotxes podrien pujar i baixar bé. 
I també que estigui controlat el tema de quan hi ha encreuaments, que si es posa el 
contenidor, per exemple, si tu has de sortir cap a la dreta i poses el contenidor a ma 
esquerra, no tens  visibilitat, doncs això que a veure si es pot fer, doncs una inspecció i 
comprovar exactament la ubicació dels contenidors i quin és el lloc més òptim i més segur 
en el tema de la ubicació, simplement, per no tenir que córrer cap tipus de perill. 
Després tenim a Segur de Calafell, en el carrer Pablo Neruda, quan està l’encreuament 
amb l’avinguda Catalunya, que s’ha fet aquesta zona de... que té preferència els 
"peatons", quan tu vas a creuar o vols creuar o girar cap amunt, hi ha poca visibilitat, 
amb l’aparcament dels cotxes i la... bé, tu si vols girar doncs no tens la visibilitat i has 
d’anar traient el morro del cotxe, i clar jo crec que seria convenient posar un mirall. Un 
mirall d’aquells per veure si venen els cotxes o no. 
Amb el tema de la Avinguda Marca Hispànica, es van acabar les obres, però jo crec que hi 
ha moltes coses que es van quedar sense fer, en el tema aquest de les... bé, que es van 
girar les quotes urbanístiques, bé, parlo de l’Avinguda Marca Hispànica, per què és un dels 
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carrers que jo pujo i baixo més, però suposo que a lo millor és la mateixa situació dels 
carrers que van arreglar la vorera, van posar l’enllumenat, això...que es faci algun tipus 
d’inspecció també, per què hi han panots que no estan posats... després, clar van anar 
pujant... panots, sí que no estan posats, bé sobretot quan toca amb les portes de la llu... 
on estan els comptadors de la llum i aquestes coses, alguns sí que van tallar la... els hi van 
tallar la porta, però bé falten panots... bé, feu una miqueta d’inspecció per aquesta zona 
que es va arreglar i es va millorar per veure quines son les deficiències que encara queden, 
per què suposo que això corre a càrrec de l’empresa encara, i que si es pot millorar ja, 
doncs millor. 
L’altra dia em feia un comentari un senyor, que bé, em va fer gràcia i no sé si nosaltres 
som els responsables, però bé a lo millor que com això ho signa el patronat de turisme, o 
és una cosa de turisme, el tema dels plànols del municipi, aquests que es donen, que son 
de color blau, hi ha al carrer Baixador de Segur de Calafell no surt, val, i clar, em deien 
escolta però es que nosaltres no hi som, a veure si això pels plànols que es facin 
(Parlen fora de micròfon) 
... ah, bé, en aquest cas jo per això en comentava això com a cosa curiosa i voldria que 
quedés palès a veure si es pot arreglar. 
Després a la zona de les vil·les, que es van posar unes pilones per què això era un 
abocador, això va acabar sent un abocador que tothom anava allà i tirava tot el que volia, 
es van posar les pilones però la gent continua abocant, no respecten les pilones i aboquen 
al costat, a veure si es pot posar, primer fer una miqueta de neteja i després a veure si es 
fa una miqueta de control. 
I fa molt de temps, vaig fer la... ara que s’ha posat de moda això de fer les denúncies dels 
gossos per què si van sense documents, si els portem amb documents... jo tinc gossos i 
tota la història que s’està i les sancions que s’estan posant, no, en el nostre municipi sinó a 
nivell Tarragona, que ja ha sortit alguna notícia, voldria demanar que a veure quan és 
possible que ens donin les plaques, per què clar, si hem d’anar tots els propietaris amb els 
documents del gos, o sigui amb les assegurances i tota la història... hauríem de portar... o 
sigui, la documentació dels gossos és molta documentació, a veure si es pot alleugerar 
això per què jo crec que ja fa un any que el vaig reclamar, i em van dir que no es que 
estava pres.... que no hi havien diners a la partida... A veure, s’hi ha alguna solució, per 
què clar en el moment en que el gos està censat  i porta la seva placa, es que ja té... està 
legalitzat al nostre municipi i compleix els requisits que es demanen. Ja està. Gràcies. 
 
Sr. Garriga: M’agradaria fer dues... bé, una queixa i l’altra doncs una pregunta. La primera 
que és la queixa, dir que com pot ser que un treballador municipal, que doncs en aquest 
cas, direm el nom que és el senyor Manel Romero, que fa de gerent en aquest ajuntament 
i que costa anualment 120.000 euros l’any, signi un article polític d’un grup municipal. 
Nosaltres entenem que els treballadors municipals, per molt eventuals que siguin, no 
poden fer de polítics, sinó... en el nostre municipi, o sigui, un treballador que treballa pel 
municipi no pot fer al mateix temps de polític en el mateix municipi, sinó recordar-vos que 
és incompatible ser regidor del ajuntament i alhora treballar en el mateix ajuntament, i 
això és així, i és així per alguna cosa. En el moment que un màxim càrrec eventual del 
ajuntament signa un article al butlletí municipal com a càrrec polític, nosaltres creiem que 
està cometent una falta molt greu, per això demanem avui aquí a la sala de plens 
l’obertura d’un expedient informatiu per part de recursos humans, i també demanem un 
informe de la secretaria. 
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Després el tema que volíem preguntar, ens han dit que la directora de recursos humans 
marxarà, preguntem si això és així, si la directora de recursos humans marxarà? Si marxa, 
és voluntàriament, i si no és així, quants diners costarà al ajuntament doncs aquesta 
indemnització, per què sonen campanes de que si la marxa no és voluntària costarà 
60.000 euros al nostre municipi, i bé, creiem que és una mica vergonyós, doncs que una 
persona que s’ha portat a dir per què doncs bé pertany al partit socialista, doncs ara 
l’haguem de fer fora i costi doncs 60.000 euros. 
Deixo aquestes preguntes aquí sobre la taula. Gràcies, senyor alcalde. 
 
Sra. Verge: Sí, bon dia. Jo començaré primer agraint un precs que vaig insistir bastant i per 
fi s’han solucionat, un d’ells precisament he rebut una trucada i m’han dit “Bellamar 
existeix”, vaig estar des del primer any d’aquesta legislatura insistint en que es netegés el 
pont del Bellamar, totes les herbes que hi havien, per fi, es veu que s’està netejant, ha 
costat tres anys, però bé s’està fent. Després també, agrair que s’ha solucionat també el 
problema de la plaça de Cal Cubano, em consta que els veïns estan contents i agraïts. I 
després també agrair que en el camp de futbol s’ha posat la barana de les escales que 
també en el seu dia vaig demanar, i posats ja dintre del camp de futbol els jugadors se 
m’han queixat de que no tenen miralls, son homes però també son presumits, jo no ho he 
vist, jo no hi entrat al vestuari, però s’han queixat. 
Ara ja em posaré una mica més seria, vaig rebre un prec d’una persona, d’un familiar, 
d’una persona doncs que utilitza una cadira de rodes, en aquest cas el prec era relacionat 
amb la plaça del carrer Mallorca, carrer... cruïlla Mossèn Jaume Soler, allà hi han dos 
esglaons per poder accedir als establiments que hi han. Jo fins i tot em vaig sentir una 
mica culpable, per què jo soc usaria d’aquests dos esgraons i tampoc no m’havia donat 
compte de que allà una cadira de rodes, una persona que necessita una cadira de rodes 
no hi té accés. Aquesta persona em demanava una rampa, demanaria sisplau que es 
pogués fer, ja que fem obres grans i així, doncs és una petita obra. 
Després, de plaça en plaça, me’n vaig a la plaça Alcalde Romeu, aquet prec si no 
m’equivoco el meu company Josep Maria Garriga ja el va exposar en el seu dia, però 
continuem rebent queixes, sabem del cert que es va canviar una porta d’alumini fa un any, 
aquella porta continua estan allà al terra, hi ha les fustes que es van fer, bé que es van 
utilitzar per les obres i això, rajoles... i estaven davant mateix del lavabo, o sigui que la 
gent que utilitza, que van a la penya per exemple, no poden accedir al lavabo. D’això ja fa 
un any, espero doncs que aquests problemes es solucionin. Gràcies. 
 
Sr. Garriga: Bon dia, miri jo els hi exposaré breument uns punts i m’agradaria que abans 
d’acabar el ple, em siguin resposts. Primerament, demanaria a veure qui és el responsable 
dels manteniments dels parcs infantils que hi ha en tot el municipi i dels gronxadors, si és 
que veritablement es fa un seguiment, per què? Doncs bé, l’altra dia aquí al 
començament, al costat de les escoles al començament de la rambla, hi ha una tirolina, va 
petar el cable de... que penja d’acer, que en teoria tindria que estar ben reforçat, resulta 
que el crio o la cria, la noia en qüestió va caure i ràpidament la van tenir que agafar i 
portar-la cap el CAP, no. Al dia següent es va anar a buscar el cable, i ara està la tirolina 
sense el cable, senyal que alguna cosa estava malament. Clar que passa aquí, com que 
van agafar de seguida la noia, la van portar allà i no es va trucar a la policia, doncs en 
certa manera segons m’han dit, si es fa una reclamació a l’ajuntament, com que no hi ha 
hagut cap “parte” per part de cap agent municipal, doncs clar llavors no té dret a res, a 
reclamar res. 
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M’agradaria que em digueu al mateix temps com que és aquest parc que està al costat del 
col·legi, també fa bastant de temps es va reclamar que es pintessin les parets, es van 
pintar, van dir, que a lo millor servien i que s’esperés per fer grafits, resulta que no s’ha fet 
res i ja hi ha tota classe de pintades amb segons quins comentaris que ara no venen al cas. 
Un altre tema, anem per un tema que últimament també hi he parlat, per què la regidoria 
de seguretat, no, vull dir i cada vegada, hem tingut diverses reunions i s’ha parlat de la 
problemàtica que en tenim avui en dia amb els robatoris i tot lo que està passant. A veure 
des de nosaltres, des del nostre grup municipal, senyor alcalde, el que li demanen... el que 
li demanen és que degut a que s’estan gestionant una sèrie de recursos i es pot arribar 
fins a cert treball, doncs que es posin més... de quina manera? Suposo que m’estarà 
escoltant senyor alcalde, suposo que m’estarà escoltant, eh. De quina manera?... 
M’escolta? De quina manera? Doncs de la manera que nosaltres estem contractant càrrecs 
de confiança que els hi paguem de 80, de 90 i de 120.000 euros, doncs agafem una part 
d’aquests recursos i destinem-los a lo que és seguretat ciutadana i via pública, no.  
Si convé està demostrat en aquet ajuntament, doncs que si fa falta, els hi posem, que hi 
ha una Junta de Seguretat, però valorin que si es tenen que posar més recursos, posem-
los, que la gent del poble ja comença a estar cansada d’aquests càrrecs de confiança, que 
sota la seva responsabilitat, vostè està permetent que s’estiguin cobrant grans sous, que 
tot plegat al final no son pel municipi, sinó que es van cap en fora. 
I em consta que molts, alguns d’aquestos càrrec estan aquí prenent notes de lo que estem 
dient, eh. 
Aprofitant que estem... que he dit lo de... segueixo conseqüent, aprofitant que li he dit lo 
del parc del començament de la rambla, enviïn algú a netejar una miqueta l’aigua de 
l’estany que hi ha davant de la farmàcia, això també els hi demanaria. 
Una altra cosa, i això fa bastants dies també ho vaig comentar aquí al ple, ho vaig 
comentar a la comissió informativa de que hi havien... bé, i fa cas, potser fa... ho tindria 
que... tractar la comissió de territori també, el tema de les... el tema del carrer del Pou, hi 
ha una obra parada, i els veïns estan preocupats per la grua que hi ha allà. Senyor alcalde, 
s’estan fent tots els manteniments? Aquella grua hi té tots els permisos? Estan caducats, 
estan vigents? Com està això? Primerament, tema de la grua. Segona, van dir que 
arreglarien els terrenys que no estaven tancats, s’han fet, com no, i els hi doncs les gràcies 
per què alguns s’han fet, eh. Però aquest en concret, la tanca i part de terra està ocupant 
lo que és la via pública, ja no la vorera sinó la part de la via pública. Al mateix temps clar, 
com que hi tret el tema d’una grua, aprofito per dir-li, es tenen controlades totes les grues 
que hi han en edificis que estan abandonats degut a que s’ha parat la construcció? Senyor 
alcalde, aquí tenim un exemple d’una grua que en el seu dia va caure, a Segur de Calafell, 
al carrer Lituània, i que encara la tenim per allà mig tirada, no. Sí que està dins del terreny, 
però fa molt mal efecte per que? Per què una persona que vingui d’altre municipi veu que 
pot haver una mica de deixadesa dins el nostre municipi, no.  
Seguim amb un altre punt, miri senyor alcalde, vam canviar... es va fer nova la part de la 
plaça Mediterrani, resulta que ara l’Avinguda Catalunya és de pujada, de pujada però en 
meitat del cor de Segur es podria dir a la plaça Mediterrani encara hi ha una senyal de 
stop per la gent que baixa, i unes senyals d’informació, creiem que aquestes senyals 
s’haurien de treure. No està incorrecte per què degut a que si entrem per la banda de 
Segur, també hi ha una senyal que ens prohibeix... no és incorrecte, doncs si ens ho 
expliqueu per què si venim de Segur.... 
(Parlen fora de micròfon). 
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Quan vens de Barcelona girés, molt bé, però aquí n’hi ha un altre que aquí diu que està 
prohibit girar, llavors o una o l’altre està malament. 
Però com es pot girar?  
    
Sr. Ferré: Home clar. Però hi ha una senyal per... per què hi ha doble carril d’entrada, al 
primer carril no pot girar per què al primer carril et trobaràs gent de cara, al segon carril sí. 
 
Sr. Garriga: Perdona Ramon, però a veure això, l’única cosa és podem entrar venint de 
Cunit. Llavors jo el que agrairia és que això... 
 
Sr. Sánchez: Josep, Josep, Josep, Josep, clar... 
 
Sr. Garriga: Això, demano que ho revisi la policia i la pròxima comissió que se’n faci un 
informe per escrit si pot ser conforme això és correcte. 
 
Sr. Ferré:  Ja t’avanço que ho van mira i és correcte, per què hi ha doble carril d’entrada, si 
t’hi fixis, quan vens de l’estació, per exemple, que creues cap amunt, tu entren cotxes per 
allà o els que venen de Calafell diguem, també entren per allà, doncs el primer carril és 
d’entrada no pots girar a l’esquerra al primer carril, al segon carril sí, al pri... 
 
Sr. Garriga: Ramon, a veure jo ho passo, jo us passaré les fotos i ho mireu, per què em 
sembla que estàs equivocat Ramon. 
L’Avinguda... passo a un segon tema, passo a un segon tema. L’Avinguda Lituània, si 
comencen pujant, fent primer l’estació, vagin a plegar tots aquests “sillons” que hi han 
per aquí tirats, ja els hi dic el punt exacte, estan en meitat de la Avinguda Lituània. I si 
tirem cap dalt ens trobarem que allà hi ha un recinte on hi ha un dipòsit d’aigua, vostès 
han vist com està aquest..., vostès han vist com està aquest dipòsit d’aigua? Ho han vist... 
doncs si ho han vist, perdoneu que us digui, és una llàstima que estigui així, les tanques  
trencades, va caure un arbre a dins del recinte, que deu ni do lo que hi ha allí, plaques 
solars trencades amb pedres, cables de llum que tothom té accés i ho poden tallar, 
registres amb les caixes obertes, vull dir, i la brutícia que hi ha per allà dalt, és increïble i a 
més, pensi una cosa senyor alcalde és un dipòsit de l’aigua. Jo crec, que ja nosaltres des 
del nostre municipal, que tindria que estar en millors condicions. 
I bé, per finalitzar de moment em queda un punt que el tractarà el meu company, sobre 
un registre del TDT, però ja li dic el tractarà el meu company ara mateix. 
 
Sr. Ojeda: Con su permiso señor alcalde, bueno, como normativa me voy a dirigir a Ana 
Mari porque seria… seria injusto que no le dijera nada a ella. A ver Ana Mari, las señales 
que ya lo reclamé la otra vez, que pueden ser que sean del MOPU, que hay en las isletas 
en la C-31 en Segur de Calafell. Sí, vale.  
Yo en xxxxxxxxx , no tengo inconveniente en que si se le mandan cartas, y no contesta, 
muchos días voy a trabajar a Constantí, y en el bar Extremadura, tengo… o sea tomo café 
con el encargado del MOPU, o sea que no me cuesta trabajo colaborar, eh. O sea, lo que 
“faci falta”. 
 O sea, después sí porque me dice él que él no sabe nada. Yo digo “Juan”, ya lo 
preguntaré. 
Vale, hay una señal aquí en la calle Andalucía con… aquí donde está el hostal, que pone 
calle cortada, sí, pero ahora como pueden salir los coches por la Bobila, y hay otra que es 
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la calle que va a, digamos, a la plaza Cosme Maine, que también pone calle cortada, o 
sea, aquí sobra una, aquí sobra una, entonces más vale quitar la de la Calle Andalucía, 
que está ahí en la esquina de donde está…hay una casa ahí de lampistería, entonces esa 
hay que quitarla, cuando se pueda eh, no te digo que lo hagas deprisa. 
Vale, ahora eso ya por parte de la Ana Mari, está ya solucionado. 
Ahora la Sra. Teresa. Sra. Teresa el otro día le dije lo de la ciudadela ibérica, ya sé que hay 
un camino que ya me contestó que hay una subvención y tal, cuando llegue se hace, se 
pone bien ese camino, pero la cosa era por lo menos adecentarlo. El otro día, el día 21 del 
cuatro de 2000, a las 15:30 horas, los niños sexto de EGB del colegio Santa Cruz de 
Calafell, veía como bajaban del paseo de la Unión para abajo, les pregunté “¿Qué, de 
excursión?” “Sí, vamos a la ciudadela ibérica”, va, pues mira los voy a acompañar, y los 
acompañé exactamente, el algarrofero por el camino, los hierros, los soportes del 
quitamiedos del camino que entra, por que es que no hay otro, está levantado, los críos 
tropiezan, o sea, no solamente era un colegio de Barcelona, que eran los niños 
calafellencs i calafellenques de nuestro pueblo en el que de por sí corren peligros, y los 
pinos que dan sobre digamos la escalera del puente de Alorda Park, no hay forma, o sea 
están creciendo y cada día pues cuesta más trabajo bajar por… acceder a ese camino y al 
puente.  
Yo creo, que usted en la calle Marqués de Samá, tiene aquí el personal de cultura, que por 
cierto son personas que voy a tener que decir como el maestro liendre, todo saben y todo 
entiendes, soy muy eficaces, yo los felicito porque son personas que lo saben todo y 
incluso han po.. yo sé que podan árboles. Si los de Ventall no pueden o la brigada 
municipal, pues con unas tijeras pues cortar, eso es una hora, yo incluso me brindo a 
acompañarlos, eh, si quiere, si quiere usted, incluso cuando salgamos ahora del pleno, me 
brindo a acompañarlos a cortar todas las ramas aquellas que estorban a las personas, ya 
que van a visitar la ciudad ibérica, solamente le pido comprensión hasta que llegue la 
subvención, adecentarlo un poco, por lo menos la entrada, porque es que no se puede 
pasar. 
Sra. Maria Victoria, yo ya sé que usted pues pone mucha fuerza en todos sus trabajos y 
tal, yo no le voy a decir lo contrario, pero el otro día, el domingo, el domingo a las 18:30 
horas, el domingo pasado en el tenis Esplai había un campeonato de fútbol, bueno había 
unas parejas que había otras cosas, allí se hacía campeonato de muchas cosas, pero 
bueno… ¿por qué? Porque las puertas están rotas, el acceso al bar tienen todo el acceso 
posible, incluso yo ya sé que claro, ese terreno está destinado al nuevo ambulatorio, pero 
bueno de aquí a que se haga o no se haga, lo único que le pido es que por lo menos, coja 
las puertas, vaya la brigada, coja una soldadura eléctrica y suelde las vallas metálicas, para 
que no tenga acceso a ese local, porque se pueden hacer daño. No voy a decir, de que 
persona era, pero de por sí, habían más de doce chavales allí, jugando en las pistas, 
jugando al fútbol, y en fin hay muebles, hay cosas… no más quiero, no quiero expresar lo 
que vi. Espero que se solucione antes del fin de semana. 
Sr. Núñez, yo de verdad, yo es que nunca le he dicho nada, nunca le he dicho nada 
porque yo de por sí de deportes… de deportes entiendo poco, ya se que no es mi afición 
y yo de deporte es que apenas entiendo, eh y no soy de ningún equipo tampoco, pero 
contratar una ambulancia al triatlón, una ambulancia que viene de Salou, cuando de por sí 
tenemos que estar orgullosos, señor alcalde, tiene que estar también orgulloso porque se 
hizo la fotografía en el año 80 cuando se inauguró la Cruz Roja, yo creo que contratar una 
ambulancia teniendo cuatro aquí, vamos es que me parece inaudito, aunque haya costado 
una miseria pero es que es vergonzoso, o sea teniendo ambulancia la cruz roja de Calafell, 
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“la Cruz Roja ¡de Calafell!”, que haya que contratar una ambulancia que venga de Salou, 
se le pide a la del Vendrell, pero que haya que pagar un dinero aunque sea una miseria, a 
una ambulancia de Salou, para el triatlón, no sé, o es que las de aquí están ya que no van 
los cojinetes o no va la caja de cambios, lo que sea, pero me parece que no sé que si no 
sirven para nada, quitémosle la subvención, no sé, cerremos ese puesto que me parece 
que, no sé… y que Dios me escuche, que yo quisiera que hubiera muchas más 
ambulancia, que no sirvieran para nada, y tal… pero teniendo ambulancia, me gustaría 
que me dijera usted, porque se contrató esa ambulancia. 
Ahora me gustaría que el señor Alcalde, mire señor Alcalde, en el Parc Empresarial ya hay, 
bueno, lo decía mi compañero, en la calle Lituania. Pero es que no hay que subir tan 
arriba, es que en el Parc Empresarial los bancos están rotos, están tirados allí en el campo, 
las señales, hay sofás, muebles, en fin, no sé, se va convertir… el Parc Empresarial se va a 
convertir en un “abocador”, antes que se convierta en una “abocador” oiga échele un 
vistazo y reparar lo que se está ya degradando, a ver si por lo menos se puede solucionar 
estas cosas. Ahora me refiero a Segur, ya que el señor alcalde, es alcalde, president, 
president del Consell Comarcal y responsable de la dirección que llevaba antes el señor 
Parera, escuchar a la gente de Segur, en fin, para escucharle, para decirle pues mire yo lo 
voy a hacer mejor… en fin, duerma tranquilo, en fin.  
En el parque de la Casa Vella, en el parque, en el camino aquel, en el camino rojo, las 
luces no van, hace veintidós días con hoy, bueno si hoy van, hace veintiuno. Ese es el 
camino que va desde la calle Pau Picasso a la calle Méjico, no van las farolas. La calle… las 
farolas que hay también desde la calle Joan Maragall a la Avenida España tampoco van. La 
farola que hay desde… delante del tenis L’Esplai, hasta la plaza El Cano, tampoco van. Y 
las farolas que hay delante, en la esquina Argentina, entrando por Argentina hasta la calle 
Panamá,  tampoco van, y son veintipico días, yo creo que en veintipico días ¿nadie ha 
visto, nadie ha visto eso? Pues no van. Totalmente a oscuras. Yo creo que alguien se 
quejará, pero usted yo creo que solamente no es llegar el viernes allí de 11:00 a 13:00 
como usted anuncia en la revista, que dice que atiende a la gente de Segur, yo creo que 
usted se tendrá que dar un paseíto de vez en cuando por Segur. Ya sé que no le agrada 
mucho, usted solamente va al despacho suyo, que tiene allí en la plaza de la Renfe, en la 
Estación de Renfe, en la calle xxxxxxx, pero bueno darse un paseíto por ahí, y ese es el 
trozo que yo camino, imagínese si me da por visitar a las doce de la noche todo Segur de 
Calafell, entonces necesito audiencia con usted cuatro horas, para explicarle todas las 
deficiencias que hay, o sea que yo creo, eso se tiene que solucionar, espero que se 
solucione. 
Y ahora, señor Carlos Rion, de verdad, yo de verdad me he quedado “acollonit” con tanto 
repetir, de verdad, vamos a tener aquí más repetidor que cual día los de la NASA para que 
lo mandemos al satélite nosotros. Mire en la calle Lituania, yo me gustaría que usted y 
después le voy a replicar, si me lo permite señor alcalde, me gustaría que me explicara 
usted, como funciona el repetidor de la calle Lituania, y que me diga la función del 
repetidor y después yo me “agradaría” contestarle de verdad porque… y si hace falta, yo 
tengo aquí una foto que se la puedo demostrar, eh, me gustaría que usted me dijera 
como funciona todo eso. 
Después señor alcalde, en la rotonda que hay allí pegado en el cantonés, he estado esta 
mañana a las 7:30 de la mañana midiendo los “pitus poros” y tienen cuatro metros y diez 
centímetros de alto, yo ya no sé si aquello van a ser “pitus poros” a un metro cincuenta, 
se va a hacer una valla, o es que eso va para arriba para hacer allí una choza, porque 
vamos aquello está vamos… cualquiera que venga dirá “madre mía, esto es la selva”, 
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están cogiendo altura, yo creo se tendría que coger los de Ventall y recortarlo, espero que 
usted tome nota también de eso. 
Y por último, señor alcalde, hay una cosa que no se si ha salido de usted, o alguien, 
alguno… ha salido de alcaldía me han dicho. Resulta que tenemos, siempre salimos en la 
televisión por algo raro, nunca por alegría, por algo raro. Resulta que nos cuelga un ramo 
de flores en el poste de Segur de Calafell donde anuncia la farmacia de la calle de la 
Ronda San Miguel, no de la Ronda Universidad. Y bueno, yo no sé quien fue la persona 
que lo colgó, pero desde luego a mí me llovieron las llamadas, y ya me cabreé a la tercera, 
digo oiga que sea la última vez que me llaman ustedes a mí, dice es que esto no han 
dicho en la alcaldía que es una broma de usted. Mire el otro día, yo le traje aquí un ramo, 
pero de morera, no tenía nada que ver con mi oficio, y ahora usted, o alcaldía o alguien, o 
algún cargo de confianza, o el de prensa, no sé… no se quien ha sido, no culpo a nadie, 
dice que el ramo de flores, dice, eso es cosa de Joaquín.  
No por favor, no, señora Teresa… 
(Hablan fuera de micrófono) 
Si no, por favor, no…porque es que resulta que uno va en su trabajo y te llama la prensa 
el Baix Penedés, el Diari de Tarragona… que quien se había muerto allí, el nombre del 
muerto. 
 
Sra. Cumplidó: I per telèfon, tu saps que és alcaldia? Home, que ja ens coneixem en 
aquest municipi, eh, senyor Ojeda. Que ja sabem lo que s’està bellugant, per favor, eh. 
Som seriosos, tots els regidors que estem en aquesta taula, no utilitzem als ciutadans, per 
favor, no els utilitzem. 
 
Sr. Ojeda: Ha perdido usted los papeles, se pone usted muy nerviosa, eh, se pone usted 
más nerviosa que el rabo de un perro… no, a ver yo es que no… 
 
Sr. Ferré: Hombre, Joaquín es que antes de decir algo tienes que contrarrestar la 
información, porque a ver es que si no me pondría yo a decir cosas, de que mira me han 
dicho que el Ojeda dice no sé que… y me han dicho que este dice no se cuantos… y claro 
al final, oye, yo que sé… pregúntamelo o pregúntaselo a alguien si es verdad o no, si lo 
han dicho. En todo caso, investiga antes de acusar sin ningún sentido, sin ningún motivo, 
porque te han dicho que no se qué, y te han dicho que no se cuanto. Si los rumores, oye 
son rumores, no son nada más, y comentarios que puede hacer la gente, pero lo que 
tienes que hacer antes es informarte, oye, no puedes acusar aquí, diciendo que en alcaldía 
me han dicho que cuelgan un ramo de rosas o un ramo de flores que ha sido Joaquín, 
hombre, eso no tiene sentido, eso. 
Te estamos diciendo eso, que antes de decir algo así, que te informes, simplemente eso. 
 
Sr. Ojeda: Vale, ahora le voy a contestar yo, mire yo ya me he informado, y solamente lo 
único que pasa es que cuando hay una cosa así, como dijo el señor alcalde, ornamento 
funerario, ¿se acuerda? el último pleno, el penúltimo pleno. “Quite eso de aquí, que eso 
son ornamentos funerarios”, ¿se informó el alcalde si eso eran ornamentos funerarios? ¿a 
qué no? Pues igual le digo yo, si a mi me llaman por teléfono, yo no voy a hacer de 
Inspector Gadget, señor Ramon… yo no voy a ser el Inspector Gadget, yo solamente, me 
dicen que me van a sacar en la prensa que el ramo de flores lo he puesto yo, y como 
usted comprenderá, mi nombre no sale en la prensa por ese cometido. Vale.  
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Yo también tengo mi amor propio, y no me cabreo, y entonces le pregunto, oiga, me 
puede usted decir quien es el gracioso que ha dicho esto. Pues, hemos preguntado en 
alcaldía, y dice “que serán cosa de eso…” en alcaldía hay mucha gente, eh, “serán cosas 
del Ojeda”. Es lo único que estoy explicando, y yo quiero solamente decir que yo ahí no 
he levantado ninguna victima, y a parte le voy a decir una cosa, mi profesión para mi es 
muy sagrada, igual que usted a la suya. Pero de momento, lo único que quiero explicar es 
que yo, yo no he puesto el ramo de flores, que quede claro, eh. 
 
Sr. Ferré: Lo que tienes que hacer, Joaquín, es ir a alcaldía, en todo caso, y preguntar allí a 
ver quien lo ha dicho, si es que lo ha dicho alguien, eh,  eso es lo que tienes que hacer, no 
decirlo en un pleno, que aquí nosotros no sabemos ni de qué va, ni tenemos ninguna 
información de ese tipo, con lo cual lo tienes que hacer es informarte, donde te han dicho 
que lo han dicho, en todo caso, no. 
Ya te he dicho, que por mucho que me digan a mí, que este señor ha dicho no sé que, y 
este ha dicho no se cuantos, yo muchas veces no me lo creo, y en todo caso, si tengo la 
duda, pregunto a esa persona antes de acusar aquí que han dicho no sé que… eso es lo 
que te estamos diciendo. 
 
Sr. Ojeda: Vale, ya sé, ya sé que cuando… 
 
Sr. Sánchez: Joaquín, Joaquín por favor, quin és el prec? 
 
Sr. Ojeda: cuando pica ajos come. No sé quien habrá sido la persona esa, pero…vamos. 
 
Sr. Sánchez: Joaquín, por favor, digo, quin és el prec? 
 
Sr. Ojeda: El prec?  
Sr. Sánchez: Sí. 
Sr. Ojeda: Que cuando haya un ramo de flores no sea siempre en nombre del Ojeda, y eso 
ha salido de alcaldía, de algún gracioso y cuando pica ajos come, vale. Vamos a dejarlo 
ahí. 
 
Sr. Sánchez: Ni ajos, ni cebollas, ni patatas, ni pica. Aquí lo que interesa es que cuando 
hablamos por este micro conectado por la radio, tenemos que ser consecuentes con lo 
que decimos y antes de… como te han dicho, antes de decir que no sabes ni nombres ni 
nada, pues hombre primero infórmate. 
Sr. Ojeda: Vale. 
Sr. Sánchez: Contrastar. Y el periodista también su obligación, también es contrastar, no 
solo escuchar una parte… 
Sr. Ojeda: pero es que el periodista… 
Sr. Sánchez: No solo escuchar una parte, el buen periodista tiene que escuchar a las dos 
partes y luego escribir. Esta es mi opinión.  
Sr. Ojeda: Vale, mire yo… 
Sr. Sánchez: Quin és el prec? Ya lo has dicho, no. Lo de las flores, no. 
Sr. Ojeda: Exactamente. 
Sr. Sánchez: ¿Qué más? Por favor Joaquín. 
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Sr. Ojeda: Bueno tenía otra cosa pero, de verdad, se la quiero decir personalmente, 
porque no vaya a ser que os echéis encima mío los siete. Lo voy a dejar ahí, lo voy a dejar 
ahí, por educación lo voy a dejar parado. 
 
Sr. Sánchez: Algú més de Convergència? 
Sr. Olivella: Sí 
Sr. Sánchez: Endavant: 
Sr. Olivella:  Dues coses, només així, molt ràpides senyor alcalde. Sabem que estem vivint 
durant tota una sèrie de dies per la gent que ens ho està comentant pel carrer i per les 
notícies que sabem, evidentment no sabem coses personalitzades, per què ningú... no em 
parlat directament amb ningú, però sí que sabem doncs la gent que ho ha patit, tot un 
seguit d’atracaments i de inseguretat ciutadana, crec que aquí no és el moment de parlar-
ne, però sí que li agrairia, com a responsable de la oposició, de que ens tingués informats, 
per què crec que representem bona part del municipi, i per tant si hi ha tot un seguit 
d’actes vandàlics, on la gent, tu i jo, qualsevol lloc. Clar no pots contrastar moltes coses, 
per què no se saben, però sí que hi hagut tot un seguit de comentaris que passen dia rera 
dia, fins l’extrem que hi ha gent que està preocupada i que t’ho diu amb por. Per tant 
davant això, penso que seria el moment de que com a responsables dels diferents grups 
polítics poguéssim tenir informació més directa, que és en principi el que toca i per altra 
banda, crec que en altres moments que han passat aquest tipus de coses, doncs s’ha 
pressionat fins al extrem que fins i tot doncs s’havia arribat a extrems molts durs, no, com 
manifestar-se, etc., etc. 
Nosaltres no farem res d’això, sinó simplement, només demanem que se’ns informi i si cal 
que es prenguin les mesures necessàries, parlar amb qui calgui, amb el subdelegat del 
govern en qui creiem, no, amb les forces que ens hagin d’ajudar, mossos, policia local, 
etc., i sisplau li demanaria que ens tingués informat. Res mes. 
I en el cas de la confraria, lo mateix li dic, eh, o sigui que hagis de saber pel carrer que 
s’estan movent tot un seguit de fils amb la confraria quan fa molts anys que hem parlat i 
hem anat junts de la ma, amb un tema tant... no sé, amb un tema, en fi, tan sentimental, 
diguem-li no, per molta gent d’aquest municipi. I que te n’assabentis pel carrer o que 
t’hagin de dir gent, de que vostè està mantenint reunions amb membres de la confraria i 
de la llar i que la oposició no sàpiga res, doncs vostè mateix.  
Només li deixo aquí, per que suposo que ens ho explicarà algun dia o altre, o potser és 
mentida tot lo que m’han dit. Ho deixo aquí. Gràcies, eh. 
 
Sr. Sánchez: Sí, bé, sí, ¿quieres contestar?  
 
Sra. Ortigosa: Sí, tengo que contestar porque hay bastantes cositas por aquí. Sobretodo 
de la limpieza, es todo de contenedores. Yo des de que he cogido la regidoría es uno de 
los temas que los estoy controlando, a ver si están en sitio correcto, si no están, y 
sobretodo también la limpieza, eh, que los limpien. Ya han hecho, si os habéis fijado, ya 
ha habido cambios, hay calles que ya ha habido cambios de contenedores, de que al salir 
estaban en la izquierda, no veías, al salir no tenías visibilidad y se han cambiado, o sea que 
si vais, pero todos los que me habéis dicho aquí, yo he tomado nota, y seguiremos 
controlándolos.  
Luego la Montse que me ha dicho lo de las placas de los perros, yo estos días estoy 
firmando muchas cartas, no sé si te habrá llegado a ti allá, enviando la placa, yo no sé si la 
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tuya estaba, yo no me he fijado si era tu nombre, pero ya he enviado, se han enviado 
muchas, eh, placas. 
Luego lo de Jose Maria Garriga, lo de los juegos, parques infantiles, sí que se ha hecho un 
contrato con una empresa de mantenimiento, y sobre lo de la tirolina, pues sí, nos 
enteramos de que estaba… nos avisaron de que estaba estropeada y fueron y claro la 
quitaron y ahora la están arreglando. O sea que hay una empresa, que está, que pasa, 
pues si no hay alguna anomalía que les tienes que ir a avisar, ellos pasan, me parece que 
es cada diez días, o cosa así, van mirando todo. 
Ahora si hay alguna anomalía, entonces los avisan y pasan antes, claro. 
 
Sr. Garriga: Es que no solamente es esta incidencia, hay otras en todo el municipio, yo he 
ido directamente a esta incidencia porque paso esto a una cría de nueve años la llevaron 
al CAP i claro…pero no… 
 
Sra. Ortigosa: Sí, sí, ya lo sé, pero se han ido arreglando, eh, yo el otro día mismo la Olga 
lo… en el comisión dijo que ella, dos o tres que había incidencias los había arreglado. 
 
Sra. Elvira: Yo, con…es verdad que lo habíamos comentado a la comisión, se me ha 
olvidado decirlo, que el tema de los parques infantiles, sobretodo el otro día en la 
comisión lo comentábamos, el del Puerto y el de la playa del Puerto, que la verdad es que 
aquellos dos se han hecho, se han limpiado, se han pintado y se mantienen bastante 
limpios, aquellos dos, puntualmente. 
 
Sra. Ortigosa: Yo al menos… no yo al menos, claro, exacto, es que es…  
(Hablan fuera de micrófono) 
No, no, no, no, es que tienen que estar, es que es así, exactamente, ni más ni menos. Ey, 
ojo, que lo que… no, no, no, lo que ella está dando ahora de que se había arreglado, no 
estaba yo, eh. Yo cuando llegué ya me lo encontré de que los habían arreglado, o sea que 
no, no es cosa mía. No es que a mi me dé, no…  
Y esto de la calle Lituania, pues sí que me lo mirare porque si hay un depósito de agua, 
pues me interesa mirarlo. Jose María si me quieres escuchar, eh, lo de la calle Lituania, no 
es que, bueno, pues esto…  
Y luego lo de Joaquín del terreno del nuevo consultorio de… o CAP de Segur, pues 
miraremos a ver, yo hablaré con Ramon y que se controle y que se cierren todas las 
puertas y todo lo que ahí hay, eh. 
 
Sr. Ojeda: Sí, no, el hecho es coger la metálica donde entró la máquina excavadora y 
cerrarlo bien, y las puertas aquellas soldarlas y tal. No sé, Olga tu no tienes nada que 
decirme, no, de aquello. 
No la Olga, no, como veo que contesta, igual me tienes que contestar algo, tu que vives 
en el barrio aquel. ¿Lo has visto? No. 
Vale, vale, no digo igual me tiene que contestar algo. Vale, vale. 
 
Sra. Ortigosa: Bueno, y luego yo durante mucho tiempo aquí he estado escuchando de 
que si faltaba una planta que no sabíamos que era el “margalló”, pero ahora lo tengo que 
decir, ahora ya me he informado y se qué planta es, y donde estaba ubicada y todo, 
bueno entonces me he preocupado de comprar uno, o sea el Ventall lo ha comprado y se 
va a instalar, pues mire, lo vamos a plantar después que termine el pleno, iremos al sitio 
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donde estaba que es allí en Segur de Calafell, donde la carretera y se colocará. El señor 
Olivella, que yo creo que ahora estará muy contento, eh, porque lo ha estado solicitando 
mucho y durante mucho tiempo, y ahora iremos y se colocará. Estáis invitados todos los 
que queráis venir allí y verlo y sabréis lo que es un “margalló” porque yo tampoco lo 
sabía… O sea que… pero sí que me acuerdo que allí estaba, eh, o sea allí estaba el 
“margalló” lo que pasa que yo no sabía que se llamaba así, eh. O sea que estáis todos 
invitados. 
 
Sr. Núñez: Yo decirle a Joaquín que el tema de la ambulancia fue porque la organización 
del triatlón te obliga a poner dos ambulancias, una en cada extremo del circuito, entonces 
la Cruz Roja de Calafell puso una, y ya no me podía dar el servicio de la otra, entonces la 
otra la tuve que contratar.  
 
Sr. Ojeda: Tenemos un convenio, tenemos un convenio con Cruz Roja, hay cuatro 
ambulancias en Cruz Roja, cuatro. En Vendrell hay seis… 
 
Sr. Núñez: Joaquín que ya lo sé. Pero si yo llamo y me dicen que solo me pueden dar una. 
Yo por muy cabezón que me ponga, me dejan una. Después me tengo que jugar la vida, 
Joaquín.  
 
Sr. Ojeda: Otro día, aunque a mi no me guste el deporte, si es ese tema me llamas que… 
 
Sr. Núñez: Puaff... te tengo que llamar para este y para un montón. 
 
Y María, lo de los espejos del campo del fútbol, ya sé que les hacen falta… es que son tan 
guapos que se rompen de vez en cuando. 
 
Sra. González: Bueno, yo en contestación a lo de Joan Olivella sobre lo de los últimos 
acontecimientos que han estado pasando en el municipio, dio casualidad que a raíz del 
día que le pasó a la señora de que arriba del pueblo, teníamos una reunión con mossos y 
con policía. 
Jose Maria Garriga en ese momento le había pedido una entrevista, estaba allí, estuvo 
presente en toda la reunión que tuvimos con mossos de escuadra y policía, por lo tanto 
teníais de primera mano toda la información, porque él la sabía a la misma vez que yo, 
porque me la estaba dando tanto mossos como policía municipal.  
Se ha puesto dispositivo y se está trabajando conjuntamente con los mossos de escuadra. 
Se han reducido muchísimo lo que son los delitos en esta última semana, se seguirá 
manteniendo el dispositivo, y bueno, y que al fin… y luego los policía y los mossos de 
escuadra dijeron que eran más o menos las mismas incidencias que en el resto de 
municipios. Por lo tanto, la información la tenéis de primera mano, porque estabais 
presente y quedó que en cualquier momento vosotros podíais pedir información tanto a 
mosso de escuadra como a policía, que estábamos abiertos, y que en ningún se ha 
negado ni se ha ocultado nada, ni se ha hecho… 
 
Sr. Garriga: Ana Mari, perdona, perdona haber, es verdad yo estuve en la comisión, bueno 
comisión en la reunión ésta, una reunión que fue de casualidad porque yo te había pedido 
una entrevista. Es verdad, estuve yo, pero es que Joan te está diciendo que queremos 
información regular, que no hace falta que la pidamos nosotros, porque si desde… 
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Sr. Olivella: Lo que estem demanant, perdona, eh i perdoneu. Ara no hi ha el senyor 
alcalde. Jo crec que no ets tu el que has fer això, jo crec que és el màxim responsable que 
és el president de la Junta de Seguretat o de lo que hagi aquí, no, que davant de casos 
d’aquest tipus, que no ha estat un de sol, Ana Mari, eh. N’hi ha hagut un altre... jo et diria 
uns quants, eh. No, i robatoris... 
 
Sra. González: Joan, sí robos sí, pero robo hay, lo habrá y lo seguirá habiendo. Los casos 
más, son dos casos más los que ha habido, con violencia. 
 
Sr. Olivella: Però, però, sí, però jo lo que estic demanant, davant això, que passa molt 
sovint, molt sovint, però crec que aquí no ho hem d’aclarir això, jo demano, demano que 
davant aquests casos que se’ns informi una mica de com està la situació i que és les 
mesures que s’han pres. 
 
Sra. González: En este caso concretamente ahora, vosotros sabíais exactamente las 
medidas que se habían tomado, vale. Sí, hombre. 
 
Sr. Garriga: El que volem és que vosaltres ens digueu... si teniu una reunió per què si des 
del dia que ens vam entrevistar, fins ara no hi hagut cap més reunió ni s’ha parlat de res, 
anem bé. Anem bé, ho sento. Ara ja és qüestió també, del senyor alcalde, aquí.  
 
Sr. Verge: Dues cosetes només, a tom de lo que se m’ha dit, que em toca directament del 
patronat de turisme, la veritat es que ho miraré per què ara la meva companya, la Maria 
Josep, en té una aquí al costat i sí que hi surt. Deu ser algun planell concret que no hi surt. 
(Parlen fora de micròfon) 
De quin planell?... Es que n’hi han.... 
(Parlen fora de micròfon) 
Es clar, no sé exactament. I de totes maneres ho faré mirar. En aquest sí que surt. 
 
Xxxxx: Depèn de la impremta, depèn de la impremta. N’hi ha plànols que..., hi han 
impremtes que ho tenen corregit i hi ha impremtes que no.  
 
Sr. Verge: I digueu directament a qualsevol tècnic d’allí, mira aquí no surt això, us agrairia 
moltíssim, per què en establim tot aquest fil, encara que després m’ho digueu aquí al ple, 
que no passa res, però es que ara jo haig d’arribar allí i hem de començar a esbrinar quin 
pla no hi és. 
 
Sra. López: No a veure, jo això no hi era... a mi l’altra dia em van fer el comentari, em van 
treure un plànol, em van dir escolta’m veus que la Ronda Sant Antoni baixa, i la Ronda 
San Miquel Baixa i no té continuació per què en un principi és que si... ostres, sí, i sí que 
està la plaça Baixador. Era un comentari, per què a veure per tenir-lo en compte, no era ni 
cap tipus de crítica així... que a l’hora de posar els carrers, si... 
(parlen fora de micròfon) 
Sr. Verge:   ... que tinc un veu i a vegades em diu que cal no posar-ho, però bé.  
A tom de lo que ha dit el Joaquín del enllumenat, jo crec que això forma part d’un gran 
paquet, de una de les grans deficiències que resta aquest municipi des de fa molts anys, i 
l’enllumenat públic és una de les deficiències que restem des de fa molts anys. I crec que 
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és un tema que hem d’afrontar i tan pront... i l’ajuntament hauria d’afrontar, tan aviat 
pugui, en fer una... treure una concessió, fer un plec de condicions que reculli tot aquest 
debat del enllumenat per què com igual s’ha tret aquí, foto que a tret el Garriga, d’un lloc 
on hi ha els matalassos. Jo estic segur, que si ara agafem una càmera, i sortim tots, 
caminant pel municipi, en algun lloc o altre podem fer la foto, segur, per què els camió 
passa un cop al dia, recull, però si clar, al cap de dues hores un altre senyor tira algo, 
doncs clar, es pot fer la foto. 
(Parlen fora de micròfon) 
Que per cert el divendres, la meva companya, la Maria Victoria i jo tindrem la primera 
reunió ja amb l’empresa, per mirar de quina manera voldríem nosaltres que funcionés el 
servei. Però això dels matalassos i  tot això no ho evitarem mai.  
A tom de lo de les faroles, repeteixo crec que forma part d’un gran debat que hem 
d’afrontar i és, a treure una concessió que d’una vegada per totes posi lo més que 
puguem al dia totes aquestes deficiències, sobretot del enllumenat. 
I per últim, per què aquí és la meva companya, ja ha contestat moltes coses, a tom d’una 
pregunta que m’ha fet el senyor Josep Parera, suposo, i no me l’ha fet a mi directament, 
però ell... bé, ell ha preguntat on estava el bot salvavides. Jo li contestaré, de moment el 
bot salvavides en aquest moment està en una nau situada al polígon El Maset de Bellvei, 
concretament a l’empresa J.J. Fusters, on s’està reparant. De totes maneres ja li anticipo, 
que si vol jo des de l’any 1946 fins avui, li contestaré dia a dia per la via del bot salvavides. 
 
Sr. Parera: sobre això, sobre això del bot salvavides, convindria saber quin pressupost té, si 
es veritat que està amb el JJ hem de saber, ja sabem qui és l’encarregat, el primer tinent 
d’alcalde d’aquest ajuntament és l’encarregat d’aquesta empresa i després, hi ha una altra 
cosa, que s’hauria de saber qui és el calafat d’aquest bot salvavides, que em sembla que 
és una persona que està al paro i està cobrant les hores.  
O sigui, voldria que se’m contestés tot això. Avia’m, sisplau, quin pressupost té?... 
(Parlen fora de micròfon) 
 
Sr. Verge:  Jo li contestaré només que jo no soc l’encarregat d’aquesta empresa, com 
suposo que es diu a mi quan ha dit el primer tinent d’alcalde. Jo l’única cosa que dedico 
en aquesta empresa, és una hora, o una hora i mitja al de matí, i si em queda algun ratet 
a la tarda a fer de comercial, és l’única cosa que fai. I en quant a tot lo que sigui, 
problemes personal, problemes de diners i problemes que hi ha entre les persones, en 
aquesta taula, no entraré en aquest debat. 
 
Sr. Parera: sisplau, quin pressupost té, aquest bot salvavides? 
 
Sr. Verge: El patronat de turisme, té una partida destinada al bot de salvavides.  
 
Sr. Parera: Aquest bot salvavides, quin pressupost té aquesta reparació, sisplau? 
 
Sr. Verge: Pressupost, no n’hi ha pressupost, quin pressupost? El pressupost s’estan 
arreglant amb una partida que té el patronat de turisme assignada per arreglar el bot 
salvavides. 
 
Sr. Parera: quan puja aquesta quantitat? Quina  PD té? 
(Parlen fora de micròfon) 
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Sr. Verge: El número de la PD no la sé, el número de la PD no la sé jo ara, però la 
quantitat juraria que son 5.000 i pico d’euros. 
 
Sr. Ferré: Josep, tu vols que el bot funcioni, no? Doncs, cada any s’ha de reparar el bot, i 
l’any passat es va haver de fer, es va haver de fer una intervenció importantíssima en el 
bot, per què tal com estava el bot l’any passat, vamos... la culpa hagués sigut del 
ajuntament que hagués passat alguna cosa, eh. Jo crec que qualsevol cosa que s’hagi de 
fer en el bot, evidentment que és una barca que no s’utilitza cada dia i per tant no hi ha 
una tripulació que la mantingui dia a dia, doncs l’ajuntament se n’ha de fer càrrec del seu 
manteniment, i per tant, qualsevol inversió que es faci en aquest bot, que jo crec que és 
un dels patrimonis més importants que tenim al municipi, és suficient i és independent del 
pressupost que tingui qualsevol reparació i qualsevol intervenció que s’hi pugui fer, per 
què lo que la gent vol, és que el bot surti a navegar, que el bot sigui un símbol per 
Calafell, i que a més a més puguem tenir-lo en les millors condicions possibles.  
Per tant preguntar coses com aquestes, a mi em sembla que no toquen. 
 
Sr. Parera: Sr. Ramon, li dono tot la raó, però sisplau quan surt de l’ajuntament, a de 
sàpiguer quin gasto fa. O sigui que l’aixecament, el bot salvavides, i valgui lo que valgui. 
Amb una empresa, que l’encarregat sabem qui és, que el calafat sabem que està al paro, i 
està cobrant. 
 
Sr. Ferré: Ha acabat? A mi em sembla que li he contestat prou. Per què a veure el bot 
salvavides necessita una reparació que a vegades quan... hi vostè ho sap, que és fuster. A 
vegades et poses a reparar una cosa, i resulta que en surt un altra, per un altre lloc que no 
ho havies vist. Per tant, la reparació valdrà lo que valdrà, i al final lo que compta que si 
s’han fet unes intervencions o no, hi hauran uns tècnics que s’ho miraran i donaran el seu 
vist-i-plau a la factura, per tant no sé a que ve aquesta intervenció. 
Com en qualsevol cas, si es fa mal bé, qualsevol cosa altra cosa en algun monument que 
tenim o qualsevol altra cosa que tenim en el nostre patrimoni, jo crec que el vot també 
forma part d’aquest patrimoni que tenim, no, al municipi, i per tant qualsevol intervenció 
que s’hi faci, serà benvinguda, i més quan en ella hi ha una tripulació que cada dia surt, o 
que els dies que surt, si juga la vida, per dir-ho d’alguna manera, per què doncs surten a la 
mar i pot passar qualsevol cosa, i per tant qualsevol millora que hi hagi en la seguretat de 
lo que es el bot i de lo que és la tripulació doncs benvinguda sigui, independentment de lo 
que valgui. Evidentment que l’empresari se li pagarà la factura de lo que val. 
 
Sr. Parera: Sr. Ramon Ferré, el felicito pel paraigua que està posant al primer tinent 
d’alcalde. El felicito pel paraigua que està donant al primer tenint d’alcalde, per lo tant 
mentre no se’m demostri lo contrari, no se’ns demostra per què jo no parlo per mi, parlo 
per les papallones que estan parlant pel municipi, eh. 
Mentre no es demostri el contrari, el poble, el poble té la raó. Mentre no es demostri lo 
contrari, de que quant puja, i tota sèrie de coses, quin valor, el poble, els que comenten i 
em pregunten tenen tota la raó de que no es fan les coses bé. 
 
Sr. Ferré: Això, és la mateixa intervenció que li he fet jo abans al Joaquín Ojeda, de les 
papallones, vull dir, la gent si s’ha de creure lo que diu la gent, vamos, es que acabaríem 
bojos. Vull dir, és que... 
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Sr. Parera: “Cuidado”, senyor Ramon el poble pregunta, jo no dic lo que diu el poble, el 
poble pregunta. El poble pregunta, i lògicament jo els... 
 
Sr. Ferré: El poble... el poble aquí no hi és... el poble ha estat vostè. 
(Es dona rebombori) 
El poble, vostè... pregunti algú, que pregunti algú concret, no digui les papallones per què 
a veure, dir al poble que son papallones, vull dir  jo no sé, jo no se sí vostè li agrada dir-li al 
poble que son papallones. Vull dir, a veure que digui noms i cognoms de qui ho pregunta, 
i de qui pregunta, a veure... 
 
Sr. Parera: Sr. Ramon, no li contesto a vostè, contestaré l’Angel Verge, primer tinent 
d’alcalde d’aquest ajuntament. Un regidor ha de ser útil, no ha de ser important, i en aquí 
aquest senyor no és útil, aquest senyor és important. 
 
Sr. Verge:  Jo vull dir una cosa. 
Sr. Sánchez: val 
(Parlen fora de micròfon) 
Sr. Verge: No, sí, sí que li vull dir. Es que em sap molt de greu, per què ell el senyor Josep 
Parera parla, bé de les papallones i de lo que actualment o lo que sent ell. Jo li he 
preguntat vostè sap la història del bot salvavides, la sap realment? Vostè sap lo que va 
costar l’any 1989 arreglar aquest bot salvavides? El dia que vulgui, jo li diré i li diré qui 
estava d’alcalde.  
 
Xxxxxxxx: Perdó, perdó, no. Senyor Ojeda és un comentari sobre el tema que ha dit vostè 
del ram de flors... em deixeu parlar, sisplau. Em deixa parlar? 
Dona la casualitat arran del ram de flors, que jo anava cap a treballar al despatx, i em vaig 
trobar uns senyors, que estaven suposo fent un muntatge teatral amb càmeres de filmar, 
tot un espectacle. El ram de flors suposo que deu ser, abrets, no, com diríem teatralment, 
per tot un espectacle que s’estava creant en allà, per uns interessos que embolica, que fa 
fort en lo que crec jo que tant vostè com nosaltres estem sent víctimes d’un malentès 
creat per els interessos d’una sèrie de persones que sense cap ètica, ni cap mena de moral, 
estan creant uns disgustos i un malestar la ciutadania que no tenen per què crear-se.  
Amb lo qual em sap molt de greu, per què penso que vostè és una persona que s’estima 
al poble i que s’esforça, com ens esforcem nosaltres, i que penso que son temes molt 
delicats, que vostè una sensibilitat molt marcada per què ho conviu i sap lo que pateix. De 
la mateixa manera, que nosaltres com a responsables de la seguretat d’aquesta municipi, 
tenim una sensibilitat important i crec que és una pena que hi hagin unes persones amb 
tal manca de principis, que ens utilitzin a tots per uns interessos personals, amb lo qual 
crec que dono per tancat el tema. 
 
Xxxxxxx: Bé, Maria, respecte a això que has dit de la porta de la Plaça Alcalde Romeu, 
l’altra vegada jo la li vaig contestar en el Garriga, que no em constava cap porta que hi 
hagués allà derrumbada, però bé, si de cas quan acabi el ple, el que podem fer és, em 
dieu justament en quin lloc està ubicada aquesta porta, que dieu que està destrossada, o 
que està tirada per terra, i si voleu, doncs anem a veure i ja, allà n’hi ha tres regidories, ens 
posem d’acord i allà ho arreglem, però no et preocupis que això no.  
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Sra. Verge: Es que t’ho he dit on està, pugues a la penya barcelonista, davant mateix dels 
lavabos, m’han explicat a mi, la gent que utilitza aquest local, que està davant mateix del 
lavabo, no poden entrar al lavabo. Està a dalt, la runa. 
 
Xxxxxx: Això dius, de la penya barcelonista, dintre. Bé... 
 
(Parlen fora de micròfon) 
Sra. Verge: ... penya barcelonista 
 
Xxxxxx:  No, doncs ja parlaré amb els de la penya barcelonista, per què això també 
s’arregli.  
 
Sra. Verge: És que en concret va ser, precisament després dels que els hi van entrar a 
robar, els hi van canviar la porta... suposo que va ser l’ajuntament, no? I la runa es va 
quedar allà i fa un any.  
 
Xxxxxx:  Doncs ja ho mirarem, no et preocupis. Val, val. 
 
Sr. Bonilla:  Yo quería hacer, dar respuesta concretamente al señor Garriga, respecto a lo 
de los parques. Lo de los parques, se habló en la comisión de medio ambiente, 
concretamente, días pasados, en la cual se dio información. Usted ya sé que no era, era su 
compañero el señor Ojeda, y allí se dio respuesta por parte de la regidora Maria Victoria, 
en la cual se había firmado un convenio con una empresa para que haga el 
mantenimiento, y al mismo tiempo también la señora Olga Elvira, expuso de que se había 
notado un cambio, y que ya había una serie de parques que se les estaba notando la 
mejora. Por lo tanto yo creo que falta un poco de comunicación, por parte de ustedes dos, 
y más siendo del mismo grupo, con lo cual deberían de estar un poquito más al corriente 
de los temas. 
Ya se que quedan parques por arreglar, pero estoy seguro de que el cambio que ha 
habido en la regidoría se irá notando y esta firma que ha habido con esta empresa para 
que haga el mantenimiento, en breve se verá el cambio que se estará dando en todos 
los… 
 
Sr. Garriga: Usted se nota que no va por los parques, usted se nota señor Bonilla. En vez 
de pasear… pasar un poquito. 
 
(Parlen a la vegada el senyor Sánchez, el senyor Garriga, i el senyor Bonilla) 
Sr. Sánchez: Garriga, Garriga… tranquil, tranquil, tranquil. 
Sr. Garriga: ni que termini home, que ve a ser això? 
Sr. Bonilla: Sr. Garriga, señor Garriga, serénese. No entraré en su juego, ni en su forma 
violenta. 
Sr. Garriga: ni en juego, ni en… ni violenta ni nada. 
Sr. Bonilla: Sí, sí, señor Garriga nos conocemos.  
Sr. Garriga: ni violento, ni nada. Hombre ya. 
Sr. Sánchez: senyor Garriga, senyor Garriga sisplau, sisplau Senyor Garriga, vostè ha 
intervingut i ningú, ningú l’ha tallat.  
Sr. Garriga: Me lo han explicado y ahora lo estoy diciendo 
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Sr. Sánchez: Sr. Garriga, ningú l’ha tallat en vostè, ningú l’ha tallat, comporti’s sisplau, que 
ja és grandet, és grandet, comporti’s 
Sr. Bonilla: Cuando usted ha hablado, yo le he escuchado con pleno respeto, le pido lo 
mismo para mí, ni gota más, el mismo que yo tengo por usted, exactamente el mismo, 
señor Garriga.  
Yo le estoy dando la explicación, de lo que se dio en la comisión, si le “agrada” bien, y 
sino es lo que hubo, y su compañero el señor Ojeda pueda dar fe de lo que les estoy 
diciendo. Gracias. 
 
Sr. Ojeda: se hablo señor Bonilla, vamos a ver… 
Sr. Sánchez: Joaquín, Joaquín… no estamos en el momento de réplica, por favor. Es que 
estáis cortando todo el rato. 
Sr. Ojeda: vale, vale 
Sr. Sánchez: Es que al final tendré… no Joaquín, Joaquín. 
Sr. Ojeda: el señor Parera, su antiguo socio de gobierno dijo a réplica. 
Sr. Sánchez: Joaquín, Joaquín, tendré que aplicar el ROM, eh. 
Sr. Ojeda: el ROM va… 
Sr. Sánchez: ¿Sabes cuánto tiempo habéis hablado, Convergencia i Unión? ¿Sabes cuanto 
rato? Porque habláis todos, ¿sabes cuanto rato? Y no pongo reloj, en tres años. 
Sr. Ojeda: sí 
Sr. Sánchez: Pues por favor hombre, por favor, como mínimo, como mínimo 
mantengamos las reglas. 
Sr. Ojeda: vale, es que por alusión el señor Bonilla con todo su respeto 
Sr. Sánchez: Prou, Joaquín, prou. Ya volverás en la réplica, ya tendrás tu turno. Hombre, 
vamos a respetar un mínimo. Venga. Endavant. 
 
Sr. Ferré: Bé, en tot cas voldria començar per la Maria que ens ha felicitat per haver fet 
algunes intervencions, n’hi ha alguna més que també vas demanar i també s’ha fet, com 
per exemple, la pujada que hi ha aquí al carrer, al carrer de darrera de l’apsis del Castell 
cap a l’escola que també s’ha arreglat, això també és una de les coses que ja teníem 
previstes, però bé, com que també és una intervenció que vas fer, doncs també recordar-
te que aquesta també s’ha fet. 
Pel que fa als panots de la C-31 davant del Can Torreta, sí que es veritat que estem 
reclamant-ho a carreteres, i reiterades vegades, però doncs no ens fan cas i aquesta és la 
realitat i per tant lo que farem serà intervenir des de l’ajuntament, per què doncs, eh, el 
que volem es resoldre el problema i per això doncs lo que sí que farem, és resoldre 
nosaltres, i en tot cas, doncs ja mirarem a veure la factura, a veure si li podem fer pagar a 
carreteres, no, o a la empresa que ho va fer. 
La vorera nord de davant del Port, les jardineres no s’han fet com a pipi-can, lo que s’ha 
fet allà és simplement que els arbres, no tenien un escocell prou gran per què hi entrés 
doncs de pluja, l’aigua dolça, a sota com sap vostè hi ha el nivell freàtic i les arrels doncs lo 
que no volen és l’aigua salada i lo que busquen és l’aigua dolça, per això aixecaven el 
paviment, per això buscaven el clavegueram i trencaven el clavegueram, provocaven coves 
a sota del clavegueram i han fet que en alguns punts s’enfonsés aquella vorera, i això 
doncs evidentment és lo que hem de resoldre amb aquest projecte nou que hem fet, lo 
que hem intentat és que hi hagi el màxim de superfície de terra per què aquestes arrels 
poguessin respirar, poguessin tenir l’aigua necessària, aigua dolça necessària per poder 
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doncs créixer aquests arbre i poder mantenir-se i no aixequessin el paviment, i això és el 
que hem fet amb aquest projecte. 
L’aparcament del Hotel Segur, en el conveni que es va signar amb el grup Gaudí, en 
l’aprovació inicial es comprometien... del POUM, l’aprovació provisional del POUM, un cop 
feta l’aprovació provisional es comprometien a cedir aquest espai, però és amb l’aprovació 
provi... sí, sí que ho posa, sí que ho posa. Amb l’aprovació provisional és on han de cedir 
l’espai del Hotel Segur, l’espai per fer l’aparcament del Hotel Segur. Llavors aquest és el 
compromís que hi havia amb el conveni i això és el que s’està fent. El solar que he dit del 
carrer Baix Penedès, bé no és un solar, és un gran espai, és un gran terreny, en tot cas 
buscarem el propietari, i mirarem si està realment brut això doncs, mirarem de fer-li 
netejar. 
Lo de la Marca Hispànica dels panots, ara farem una intervenció a la Marca Hispànica 
aviat, començarem a fer una intervenció a la Marca Hispànica de fer una línia 
d’aparcaments, està adjudicat ja en junta de govern, fins i tot lo que és l’obra, i llavors en 
aquest... bé si hi ha algun punt que s’ha de repassar algun panot, d’alguna porta que ha 
quedat pendent, doncs evidentment que aprofitarem aquestes obres per fer-ho, però en 
principi hi ha aquesta intervenció prevista, que començarà aviat, i també doncs resoldrem 
a part de les mancances que hi puguin haver que son poques per què hem fet una bona 
repassada i hem estat a sobre i hem... amb aquesta obra i fins i tot no hem tancat al últim 
moment lo que és l’obra fins que hem tingut tot repassat i tot lo que ens havien dit els 
veïns doncs resolt. 
Sí que hi ha algunes coses que no s’han resolt, de tot el que ens havien dit, per què 
creiem que no tocava amb l’empresa que ho feia. I això doncs també evidentment, quan 
hi ha una obra d’aquestes sempre hi ha algun veí que intenta que li reparin alguna cosa 
que no ha sigut provocat per l’empresa, no, llavors també hi ha hagut alguns casos 
d’aquests, però en aquests cas dels panots bé ens ho mirarem, i quan fem la vorera, com 
que haurem de fer la vorera nova, doncs ens ho mirarem i podrem reparar algun punt 
puntual que quedi. 
El tema de la zona 30 a la Avinguda Catalunya del mirall, ens ho mirarem, ens ho 
mirarem, sí que és veritat que el carrer Pau Neruda és el carrer d’entrada diguem, cap a la 
Avinguda Catalunya, i ens ho mirarem, de totes maneres jo crec que allà el tràfic doncs va 
bastant a poc a poc per què hi ha la pujadeta del baden, i bé en tot cas ens ho mirarem a 
veure, a veure si cal o no. 
La plaça del carrer Mallorca és veritat que hi ha un problema de barreres arquitectòniques, 
però és un problema degut a que també a sota hi ha un aparcament, i clar, el forjat del 
sostre del aparcament està a una alçada que no és la de la placeta, llavors hi ha un 
problema de sempre, des de que es va fer, des de  al seu dia que es va fer, i bé jo crec que 
lo que li cal és estudiar en tot cas a fons aquella plaça, per què doncs hi han uns altres 
punts que també costa d’accedir, en lo que és la pròpia plaça, no en els locals, que estan a 
dos graons o tres més per sobre, però sí que la pròpia plaça, doncs també té algun punt 
que li costa, o té alguna barrera arquitectònica, en tot cas lo que hem de fer és replantejar 
una mica a aquella plaça que si pot fer, i mirarem a veure quins punts fa falta. De totes 
maneres jo crec que la rampa és difícil de fer allà, és difícil de fer, sí. En tot cas, s’hauria de 
buscar de fer-la en la paret del fons, en la paret del fons on hi ha el transformador, eh. 
Lo del carrer del Pou, i les grues i la tanca, i tota la grua del... bé, dir-li que l’expedient de 
retirada de la grua del carrer del Pou, tan bon punt nosaltres hem tingut la renúncia del 
tècnic responsables d’aquesta grua, que s’ha produït fa poc, doncs hem iniciat l’expedient 
per tal de fer la seva retirada, i això és el que hem reclamat al promotor. L’expedient està 
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iniciat i la grua doncs està en tràmits, en procés de retirada, concretament aquesta, però si 
em diu que totes les grues del municipi s’està fent un seguiment, doncs sí, hi han altres 
expedients també oberts, hi ha altres grues que s’han retirat i s’està fent tot aquest 
seguiment i totes les obres, doncs que tenen una grua que el tècnic renuncia per què bé 
ha sigut, doncs l’obra s’ha quedat aturada o per què doncs aquella obra ja no tira 
endavant o per què caduca la llicència, doncs estem a sobre de que aquesta grua si no té 
un tècnic a darrera, responsable de que garanteixi de que allò doncs està ben ubicada i 
que està doncs en plenes condicions, doncs evidentment que estem fent tots els processos 
per retirar-les, i aquest és el procediment que estem seguint. Ja hem retirat alguna, 
aquesta sí que la he... si vol li informaré concretament, ara no portava els casos, però li 
informaré concretament si vol en una comissió i bé si m’ho pregunta buscarem els 
expedients que estan iniciats i veurà també, doncs que s’està fent aquesta feina, i 
concretament doncs la tanca del carrer del Pou també és una de les que es va iniciar 
l’expedient, per què posessin la tanca al seu lloc i posessin doncs aquesta obra, també 
estigués tancada. Algunes ja s’ha aconseguit que ho han fet de forma voluntària, al carrer 
San Pere per exemple, o al carrer Màrtirs, hi ha algunes que ja s’han fet, però n’hi ha 
altres que fins i tot ja estan en procés de incoació de multes, no, per què no s’estan fent 
doncs el requeriments que s’estan demanant, no. 
El tema de la porta del tenis Esplai trencada també ens ho mirarem amb la Victoria, ens ho 
mirarem a veure si es pot reparar. I al Parc Empresarial que els bancs estiguin trencats, hi 
han més coses que estan en mal estat per què hi han hagut molts actes vandàlics, és un 
lloc on encara no hi ha prou activitat, o prous naus o prou espai comercial, diguem doncs 
per poder que la gent doncs vagi vigilant i vagi puguen fer aquest manteniment, si ve és 
cert que a la nit doncs sí que els cotxes de la policia hi van més sovint, ja els hi havíem 
parlat de que hi havia aquest problema, però en tot cas també és veritat de que quan es 
va fer el parc empresarial, doncs no hi va haver una, una... per l’anterior consistori quan 
ho va rebre, no hi va haver la voluntat de crear una entitat de conservació i llavors clar, ens 
hem de fer càrrec del manteniment de la urbanització l’ajuntament directament, cosa que 
en altres urbanitzacions sí que és fa càrrec l’entitat de conservació i en aquest cas doncs 
bé, doncs era un manteniment que ens va venir de nou i que no es va preveure en cap de 
les contractes doncs fer aquest manteniment dels invornals, de tot lo que hi havia allà, i 
ara en tot cas és el que hem de fer, no, i que els bancs estiguin trencats, hi han hagut una 
segona fase també, uns actes vandàlics en els transformadors que han tret el coure i han 
trencat bancs, i tot això, però això és la segona fase i allà doncs hi han uns seguros i hi ha 
unes assegurances doncs que poden respondre de tots els actes que es facin allà, però en 
la primera fase que ja està recepcionada, dons bé, el manteniment l’hem d’anar fent, i 
esperem doncs que ben aviat doncs es puguin reactivar l’economia una mica, i puguin 
haver-hi més naus, i pugui haver-hi més vigilància en aquella zona, no. I en tot cas, ja dir-li 
això, que estem fent molt de seguiment amb la policia municipal per què està passant 
sovint, però bé, és impossible que tinguem un policia allà les vint-i-quatre hores. 
 
Sr. Parera: Sr. Alcalde, ha acabat el senyor Ramon? Ah, val, val. 
 
Xxxxxxx: Gràcies senyor alcalde, bé, en referència a una qüestió que s’ha plantejat sobre el 
departament de recursos humans, dir-li al company de Convergència i Unió que li 
contestarem de dues formes, una a nivell explicatiu a la comissió, com és lògic i normal, 
en temes que afecten a persones concretes, i l’altra, de forma escrita quan li donem 
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compte de tots els acords que l’ajuntament hagi votat. Bé, crec que la resposta anirà en 
dues vies, i serà molt més complerta de lo que aquí podria dir, no. 
 
Sra. Cumplidó: Jo, Josep Maria Garriga m’agradaria dir-te que vas sol·licitar que es fes una 
escala d’accés a la zona del pàrquing d’aquí del Santa Creu, jo et vaig contestar en aquell 
moment, que el procediment ja estava engegat, tal com ha dit el senyor Parera, has de 
tenir el pressupost, has de tenir el material i si passes per allà la brigada està treballant en 
aquesta escala i sembla ser que la propera setmana ja es podrà accedir des del pàrquing a 
lo que és la calçada per anar a l’escola. Res mes per informar-lo. 
Señor Joaquín Ojeda yo ya le dije que usted tiene un don especial y natural de contar las 
cosas, però de tant en tant hauríem d’anar una mica en compte, sobre els alumnes de sisè 
de la Ciutadella Ibérica, servidora és mestre i aquest camí l’hem fet tota la vida, i ha estat 
tota la vida així, i jo com vostè també diu, també li convido “para un largo, muy largo 
café” totes les actes de lo que era l’antic patronat del Castell, que servidora des del 99 fins 
al 2005 va estar, va estar... tot lo que es va demanar, tot lo... ara ho deixarem així, eh, el 
camí s’ha d’arreglar ja ho hem dit... però surto en defensa dels treballadors d’aquest 
ajuntament. Els treballadors de cultura, no han d’anar amb unes estenalles podant arbres, 
sí ho ha dit vostè que “tengo unos treballadors de cultura, que tal y que cual”, primer per 
què ells no son els que estan a la OAM, els treballador de la OAM son uns i els de cultura 
son uns altres i no tenen aquesta competència, no obstant la gerent de la OAM, la Sra. 
Clara Mas Riera, ja està al cas d’aquest tema, i serà Ventall qui podarà aquets arbres que 
fan noca, més que res per què els arbres també es mereixen un respecte, i que no 
qualsevol vagi i trenqui per allà on te li assembla.  
Per altra banda en el ple del mes de març vostè ens va fer... bé, casi que vam riure tots, la 
explicació de la visita d’una escola, que jo no nombraré ni l’escola ni nombraré el municipi, 
que ens va crear en aquest ajuntament diguem-lo així, en pla de risa, un conflicte 
diplomàtic entre dos municipis, i li explico, aquell mateix dia del ple, vam coincidir amb 
una exposició d’Àfrica gràfica, vam estar xerrant estesament, però a mi em van trucar per 
telèfon per que la radio es van personar les tres mestres d’aquella escola indignades per 
què en el ple de l’Ajuntament de Calafell, no hi havien temes millors que parlar de l’escola 
d’aquell municipi que no vull subratllar. Demanaven si jo les podia trucar, jo vaig fer com 
vostè, li agafo com exemple, per què lo bo s’ha de fer així, i em vaig anar a la casa de 
colònies, a veure què passava i per què estaven tan enfadades aquelles persones, realment 
volien fer una queixa en aquest ajuntament, per què elles consideraven, havien escoltat el 
ple, eh, per què estaven en el cotxe de línia que els portava a Tarragona i van escoltar-ho. 
Aleshores estaven molt indignades pel fet de que en aquest ajuntament no hi haguessin 
temes més importants que tractar que la sortida d’aquest col·legi amb noms i cognoms en 
el ple, això per una banda. Per altra banda, van quedar molt sorpresos de que una 
persona aparqués a la carretera, que ja es prou perillosa, travessés i anés a saludar als nens 
i demés. Ho van trobar sorprenent, primer per què parar en una carretera amb el trànsit 
que hi ha, doncs deu ni do. I després anar a donar la mà els nens, que segons vostè 
sembla ser que havien de saltar tants obstacles, doncs era també un perill, per què la 
canalla ja portaven uns monitors que l’anaven dient i la carretera la tenen molt a prop, 
amb lo qual els mestres van haver de patir, doncs aquest ensurt que van tenir amb vostè 
de volgué allí anar a no sé que... Jo vaig intentar parlar amb ells, de dir-los que 
disculpessin que per favor que no feia falta, que jo ja parlaria amb vostè i que també 
públicament ja diria que, no és veritat em van dir, que els monitors es mullessin els peus, 
jo vaig anar també a la ciutadella a preguntar els monitors de la ciutadella, i ens van dir 
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que no hi havia cap perill, que no es va mullar ningú, i que tot allò dons bé, una mica 
diguem de que com que els plens son tan seriosos, jo m’ho vull agafar com que vostè va 
trencar una mica aquesta serietat per donar una mica de, va, no se... de riure, però 
hauríem d’anar amb molta cura, per què la canalla és la canalla, i quan un mestre porta 
amb uns crios, per un camí com és l’accés a la ciutadella si no vas en cotxe de línia és 
perillós i aparcar enmig d’una carretera va sorprendre moltíssim en aquests mestre i en 
aquests d’allò. Vostè es guàrdia urbà, no, guàrdia municipal, doncs encara sorprèn una 
mica més.  
Per això que només dir que, doncs bé, que ja mirarem de podar, que ja mirarem... però 
que aquest camí és un camí que no es de posar quatre parches i ja està, és un camí que 
s’ha de fer una actuació seriosa i vostè ho sap.  
Per lo tant només dir això, els monitors de la Ciutadella van quedar també sorpresos, i que 
sí que és veritat que quan anem a la Ciutadella els mestres sabem que aquest no és el 
millor camí per anar-hi, ja ho sabem els mestres, que s’ha d’arreglar, evidentment que sí, 
que si no rebem l’ajuda que hem demanat al Pla de Tur, ho haurà de fer l’ajuntament, 
això estem tots d’acord, i que es té que fer, però sobretot senyor Ojeda vigili per què clar 
queda trist que uns mestres marxin d’aquest municipi, amb aquest mal gust de boca, de 
que en un ple no tinguem altres tems que tractar que aquest.  
I després dir que aquestos mestres cada dos anys venen aquí al municipi, coneixen aquest 
camí, em van dir que ells no tenien cap queixa, que ja sabien que s’estaven fent coses, i jo 
l’únic que vaig tractar de dir, que com que vostè era molt “salerosos” i que ho va explicar 
d’aquesta manera, però que jo també en un ple dons li farà arribar la seva queixa, i res 
mes. 
 
Sr. Ojeda: Le voy a contestar señora Teresa con toda la educación posible… 
 
Sr. Rion: Gràcies senyor alcalde. No, intentaré molt breument, molt breument, i també i 
sobretot doncs per respecte al públic assistent, que m’imagino que també voldrà formular 
algun prec, alguna pregunta i ja han estat esperant doncs gairebé tres hores de sessió, i 
aleshores miraré d’anar amb certa celeritat.  
Voldria contestar tres coses que crec que sí que em concerneixen, molt directament, molt 
directament. D’altres no en parlaré, sí que he sentit coses, no en parlaré per què potser la 
passió sí que em cegaria, i aleshores no seria prou objectiu. Però sí que parlaré de tres 
coses. 
Una, relatiu a les dificultats d’accés a internet dels veïns de la urbanització de Mas Romeu 
que ha planteja la senyora Olga Elvira, com ha representant del grup municipal del Partit 
Popular, i també contestar-li a ella la qüestió relativa a la guingueta de la platja, el mal 
estat que va quedar, que es va malmetre, etc. 
Per últim, em referiré al repetidor del carrer Lituània que ha esta la qüestió que ha 
interessat al senyor Joaquín Ojeda, com a regidor del grup municipal de Convergència i 
Unió. 
Doncs, per la primera, dificultats d’accés a internet de la Urbanització Mas Romeu. No sols 
a Mas Romeu, també a Calafell Park, i en algun altre indret del municipi hi ha dificultats 
per accedir a internet, entre d’altres coses per què no tenen encara, no ha arribat allí 
l’ADSL, no ha arribat allí per via telefònica soterrada l’ADSL i aleshores per accedir a 
internet han de fer-ho per altres mecanismes que per què ens entengui qui ens escolta, val 
és captar el senyar per via aérea, això és possible si s’instal·len aquests equips wiimax, 
aquest equips de banda ampla, que és el que estem reclamant també a la Generalitat que 
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instal·li en aquestes xarxes de repetidors que ja tenim en el nostre municipi. Tots els 
repetidors s’han instal·lat sobretot pel tema de la TDT, però com apuntaven abans en 
tractar el punt relatiu a la cessió d’aquell solar, en aquestes antenes, en aquestes torres de 
telecomunicacions també s’hi poden instal·lar aquests equips de banda ampla per 
permetre l’accés a internet d’aquells usuaris d’aquells domicilis, d’aquells indrets en els 
qual no hi arriba l’ADSL, es a dir no hi arriba l’accés per la via de la telefonia bàsica, va. 
Aleshores s’està treballant, tenim detectats quins son aquests nuclis, que son sobretot 
nuclis a l’entorn d’urbanitzacions, i estem contínuament reclamant a la Generalitat que 
faci aquesta inversió, que és la competent i la indicada per fer-la, apart d’alguna inversió 
que ja ha fet alguna companyia privada, sigui Vodafone, sigui la pròpia Telefònica a través 
de Movistar, per què sí que es pot promoure i es pot facilitar l’accés a internet per via 
digueu-m’ho així, de telefonia mòbil, els equips de telefonia mòbil que donen cobertura 
de mòbil també poden arribar a donar cobertura i accés a la xarxa d’internet. I en algun 
cas, ja s’ha resolt a traves de contractes amb Iberbanda, etc., o sigui que ja hi ha alguns 
veïns que ho tenen resolt, però insisteixo estem treballant i continuem treballant per què 
tots i cadascun dels veïns del nostre municipi com deien abans, dins d’aquest Pla 
Connecta, puguin tenir accés en condicions a Internet. 
Segona qüestió, la relativa a la guingueta de la platja, aquesta és una qüestió de 
responsabilitat del ajuntament, però sí que intermediada per la pròpia societat municipal 
que és la que gestiona la guingueta. Es va tenir una incidència, un accident de circulació, 
que es va tenir la mala sort de que quan s’anava a instal·lar aquesta guingueta, justament 
a principis d’aquest més de març, el conductor del camió que la conduïa va agafar una 
ruta inadequada, va passar per sota un pont, val. Aleshores l’únic que va fer va ser acotar-
se ell, des de dins de la cabina, però clar, que s’acotés ell, doncs per què també s’acotés la 
guingueta i la va enquestar desgraciadament doncs contra el pont.  
No a vegades, és això, els humans som humans i reaccionem així i ens pensem que si 
m’acoto jo, ja passo, doncs bé, la desgracia va ser aquesta, aquestes son les fotografies 
que la regidora deu haver vist, però dues cosetes li haig de dir.  
La primera, ahir ja es va instal·lar la guingueta, si avui passa vostè pel magnífic passeig 
marítim que tenim, a més a mes, amb aquest clima que ens acompanya, doncs veurà que 
la guingueta en perfectes condicions, ja està instal·lada allí a l’entorn de la plaça del 
Mil·lenari, que ens on t’ha d’anar, i és una guingueta nova, nova de trinca, i és una 
guingueta que no ha costat ni un cèntim d’euro més, val, ni al ajuntament ni a la societat 
municipal, per què quan es va adquirir, es va adquirir a través d’un leasing. Leasing és una 
expressió anglesa, som així de moderns, però no és més que un arrendament financer, i 
un arrendament financer no és res més que un arrendament, i ja fa vint segles per què ja 
van ser els romans els que van instituir els arrendaments, oi?, per tant ja fa vint segles que 
tenim arrendament, però no amb les peculiaritats “l’alocacio conduicio rei”, ho dic per 
alguna cosa que li diré després al senyor Ojeda, eh. No, i per què també ara... quan ara, 
quan ara, ara entro en el punt, eh, ara entro el punt, no... però bé això, veig que els pares 
de la pàtria parlen també d’això dels arrendaments, i que obligaran a la gent allò a que els 
pisos que estan buits que els arrendin i aquestes coses. Que es repassin la història, per que 
en fi, fa vint segles, ja hi havia problemes amb els arrendaments. Aleshores, amb aquest 
arrendament financer, l’ajuntament, en aquest cas la societat municipal està pagant la 
guingueta a través d’unes quotes mensuals i la propietat encara la conserva el proveïdor, i 
s’hi ha una incidència que no és responsabilitat ni de l’ajuntament ni de la societat 
municipal com ha estat aquest cas, el proveïdor està obligat a reposar integrament el bé, i 
això és el que s’ha fet, per això tenim un guingueta nova de trinca, i l’ajuntament en 
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aquest cas a traves de la societat municipal, per que s’entengui, continua pagant 
puntualment, doncs les seves quotes, fins que s’acabi aquest arrendament financer. 
Per últim, la qüestió relativa al repetidor del carrer Lituània, a veure aquest repetidor en 
aquest moment està en un cert mal estat, pel que fa doncs a la tanca que l’envolta, i pel 
que fa també el que és la seva connexió elèctrica, per què ha estat Sr. Ojeda, ha esta 
víctima del vandalisme, i aquest vandalisme és molt difícil de controlar i més encara... i 
algun robatori, i més encara doncs en indrets del municipi com en aquells que s’ubiquen 
doncs aquests repetidors.  
Jo abans quan he fet l’exposició del punt relatiu a la cessió d’un nou solar, he fet la 
definició del mapa del repetidors del municipi, etc., com vostè haurà observat, ho he 
intentat fer amb la visió més constructiva possible, i he recollit, i així ho ha recollit el cap 
del grup majoritari de l’oposició, el senyor Joan Olivella, en la seva intervenció, i que ha 
motivat també, doncs que el punt s’aprovés per unanimitat, a agraït el recordatori que he 
fet, doncs de que aquell va ser un repetidor, un repetidor doncs que ja es va iniciar la seva 
construcció en l’anterior mandat i per part d’un anterior consistori.  
I clar jo si fes ara apel·lació al refraner més proper, hauria de dir allò “Cuidado, Joaquín 
que por la boca muere el pez” per què jo no vull fer una lectura negativa d’aquell 
repetidor i de tot el que ens hem trobat en relació amb aquest repetidor del que ara i que 
ha entrat en desgracia i és en desgràcia de tots, per què es víctima del vandalisme. I clar jo 
el que demanaria seria molta prudència a l’hora doncs de jutjar, en fi, el treball que s’està 
fent i com estem actuant per salvar aquell repetidor i donar-li un ús atès tot el diner, tot el 
diner que va invertir el propi municipi. 
I tan sol i per acabar i per traduir això de la prudència, i per tornar a Roma. A Roma 
sempre i no li diré en llatí, per què en fi no és aquesta la idea ni de bon tros, no ni parlar-
ne, no però sí que es deia, sí que es deia almenys amb relació amb alguns temes que si un 
parlava, que si un parlava d’un tema que fos sobretot per millorar el seu silenci per què 
sinó el silenci és magnífic. Gràcies senyor Alcalde. 
 
Sr. Sánchez: Bé, ha quedat algun tema pendent. Sr. Parera? Va. 
 
Sr. Parera: Voldria recalcar una cosa. 
 
Sr. Sánchez: De forma breu, sisplau, ja, perquè la gent també vol... Endavant. 
 
Sr. Parera: Molt breu, sí. Amb el Ramon Ferré sempre hi hagut un canvi d’impressions 
correcte i formidable. Quan es va acabar la carretera hi van haver aquestes deficiències del 
panots, però també hi va haver deficiències dels llums, hi havien varies faroles que no 
cremaven, i una era la farola de la rodona del pont. I el Ramon molt correcte, diu Josep 
tranquil que això està en garantia. Vaig deixar passar dos mesos, vaig comprendre que no 
s’havia de deixar passar més i vaig fer per manera de que aquells llums s’arreglessin. Dic 
això, per contestar-li a sobre els panots, que quan passa un cert temps s’han d’agafar 
unes decisions, perdona, he fet una comparança. 
Sobre el pipi-can, allò que has dit, collonut, faríeu jardineres, lo que es va acordar, quan es 
va acordar hi havia el senyor alcalde, també estava present jo, que faríeu unes jardineres, 
tot molt bé... però aquestes jardineres, vint o vint-i-cinc centímetres de bordillo tot voltant, 
els gossos no pujarien i els nens quan hi han mares que portes dos nens, un al cotxet i 
l’altra a la ma no pujarien jardins i no ens ho farien malbé, es la meva modesta opinió, eh. 
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Jardins, tots llocs, bona idea, ho he fotut molt bé, però aquestes jardineres amb un 
bordillo quedaria molt bé.  
Però sí que no se m’ha contestat, no se m’ha contestat és el parxes que es fan a les 
voreres, per què no es posen els bordillos nous. Una, no vull, com diu el senyor alcalde, no 
em vull allargar.  
Sí que haig de contestar, per què m’he donat per entès, m’he donat per entès i contestaré 
una cosa, el senyor Bonilla i la senyoreta Victoria... la senyoreta Victoria i el senyor Bonilla, 
tots dos s’han atrevit a dir que “ya hay cambios”, en referència que m’ha semblat que em 
tocaven en a mi. Lògicament jo només diré una cosa de les tantes, però només diré una, 
és veritat hi ha “cambios” amb els excrements dels gossos, i tant que hi ha canvis pels 
carrers. Punto. Això per què diu que hi han canvis. I he acabat senyor alcalde. 
 
Sr. Ojeda: Bueno, yo en primer lugar señora Teresa, de verdad en ningún momento he 
creído conveniente… gracias por lo de saleroso, en ningún momento he creído 
conveniente el personal, solamente es que… a ver, yo observé, o sea yo primeramente 
aparqué en la entrada del margen de tierra del solar del señor Hidalgo llamado “El 
Cristiano”, o sea que quizá no me puse el chaleco verde para cruzar la carretera, sí, sale 
precipitado, exactamente, las gomas sí que las han sacado de la riera, se mojaron los pies, 
algún muchacho se mojaron los pies, pero mayormente ya sabemos que esa riera, no 
vamos a hacer un puente, el día de mañana ojala con la subvención se pudiera hacer 
funcionar… pero solamente el personal que no creo que diga el personal, yo no eso no lo 
hago, solamente el personal con unas tijeras de podar, sino lo puede hacer Ventall, la 
rama, la rama y digamos el almendro aquel o el manzano, no sé me parece que es un 
algarrofero que suele pasar por la tierra queda un pasillo pequeño, yo creo que el personal 
que tu tienes, que para mí me merece toda la cualidad como trabajadores de esta casa, 
tanto él como todos. Y hi ha dit, pom, pom, cortar y solucionar ese problema. Y la 
conductora del autocar, íntima amiga mía, íntima amiga mía, me lo dijo, oye se han 
petado de risa, cuando te han escuchado, eh, te quieren conocer. Yo le dije, no mira, me 
ha llamado, estaba, yo ya sabía, pero la conductora, la empresa del autocar, tres elles, 
oye, dice de verdad es que está muy bien, me lo pinto de color rosa, pero la solución, 
dijeron sí que podían recortar esto un poco, solamente, eh, el detalle. 
Señor Ramon Ferré, yo cuando usted, cuando usted el otro día le dijo lo de las cagarrinas, 
yo les respondí, pero ahora estaba hablando la señora Teresa conmigo, y usted ha dicho 
“Sí, teatro”, mire, yo teatro nunca me he apuntado a hacer una obra de teatro por mucha 
gracia que tenga, nunca. Pero usted cuando estaba aquí en la oposición venía con la boca 
tapada, con una cinta que yo la utilizo para un trabajo especial que yo hago, y yo nunca 
me he tapado aquí la boca para hablar. Usted cuando me tenga que decir algo, me lo dice 
con la boca limpia, pero teatro aquí no hago, usted sí que lo hizo en la época de la 
oposición. Gracias. 
Señor Carlos Rion, no le veo… mire yo me gustaría que el barça, de verdad, yo no soy de 
ningún equipo, pero si alguien tiene que ganar que sea el barça porque esté en Cataluña. 
Vale.  En eso también le tengo que felicitar. Pero de por si, de por si, le voy a decir una 
cosa, esto que le enseño son unos magnetotérmicos, yo le dije que si usted sabía como 
funcionaba el repetidor, esto es un acto de vandalismo, claro como muchos más que hay 
allí. Pero resulta que el repetidor va a dos caras y es de doble cruzada electrónico, le digo 
porque yo lo que yo entiendo de electrónica y por lo que yo me he informado antes de 
subir a esta mesa y hablar. 
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Yo me gustaría que el repetidor de señal de buena cobertura, que sea vea TV3, Canal 33, 
que se vea Tele 5, que se vean todas las cadenas… que se vea el Barça, que se vean todos 
los partidos, y que también quisiera que se vean los dibujos animados, para cuando usted, 
su señora, esa señora tan hermosa y tan linda que tiene, su señora tenga ese crío, y pueda 
ver los dibujos animados por todas las cadenas, eh. Eso es lo que me gustaría. 
Pero el repetidor se pone usted allí al lado, y hace pi, pi, pi,… y cuando se desconecta 
esto, que lo desconectan los chavales que van allí a hacer el botellón, resulta que sale un 
ruido que parece las películas esas de los americanos, cuando estalla el uranio, y 
¡emergencia! Buuuuu, buuuuuu, y después al cabo de los cinco minutos, resulta que hay 
un grupo electrógeno en una caseta que le cuesta trabajo arrancar, porque tiene que 
tener perlillas las bujías, le cuesta un trabajo a tirones y arranca. O sea que nos quedamos 
sin cobertura en Segur de Calafell, nos quedamos sin cobertura, sí, el doble cruzado 
emite… le digo que eso entiendo, emite para dos bandas. Hay señal que está dificultad. Y 
entonces yo hice la comprobación, cuando hablo quiero eso, yo llamé a mi casa y le digo a 
mi señora ponga la televisión, lo puso, desconecte esto que está a pies de todo el mundo, 
digo ¿qué? Ya no veo la televisión, desconecto, este aparato puede estar protegido dentro 
de la caseta, antibandálica. Solamente, le pido que este aparato magnetotérmico que está 
de todos los chavales, y a más a más se lo voy a decir, esto tiene corriente y aquí me han 
confirmado unos chavales que van a hacer el botellón, anoche estuve con ellos allí, en la 
calle Lituania, que de aquí… que de aquí… 
 
Sr. Rion: Joaquín, por favor… no, haciendo el botellón. 
Sr. Ojeda: No, sí, sí… se van a hacer el botellón y de aquí sac... 
Sr. Rion: Y vais a celebrar la victoria… 
Sr. Ojeda: de aquí sacan dos… 
Sr. Ferré: Joaquín, Joaquín, Joaquín, Joaquín… lo que te ha intentado decir Carlos Rion, es 
que en todo caso lo que podemos hacer en este terreno es pedirle al  propietario que lo 
limpie y que lo valle.   
Sr. Ojeda: Sí, Ramon pero este magnetotérmico… 
Sr. Ferré: el propietario donde está el magnetotérmico y el repetidor que lo limpie y que lo 
valle, le pediremos al propietario que lo limpie y que lo valle, no se si me has entendido.  
Sr. Ojeda: Sí, pero ahora le voy a contestar, señor… bueno, es que ahora, ahora… mire, el 
señor alcalde estando en su vida profesional de aparejador municipal, sí. Se acuerda usted 
señor Sánchez que se puso allí una cadena para que no subieran los coches, usted se 
recuerda como yo, porque yo le acompañé aquel día, yo me recuerdo de la moviola de 
atrás, se puso… allí nadie subía. 
Sr. Sánchez: Joaquín, Joaquín, esta claro, esta claro, esta claro… 
Sr. Ojeda: Yo lo único que pido es que este magnetotérmico, no me… sí, esté protegido, 
que al grupo electrógeno se le cambie la bujía y que las cosas es normal que haya un 
mantenimiento, lo único que pasa es que después el señor Ramon Ferré, cuando dice del 
humo, el humo hay que conservarlo, porque cuando sale un papa nuevo hay que hacer la 
fumata blanca, por procurar que haya fumata blanca en todas las cosas que se hacen 
nuevas y que haya un mantenimiento. Aquí los cables sacan un cable 220 alargo y 
enchufan un equipo de música y usted no se imagina que allí nadie se entera. Pero es 
normal que desconecten el magnetotérmico, solamente lo único que pido es proteger los 
magnetotérmicos, dentro de la caseta y nada más, solamente pido eso, para el bien de 
toda la comunidad de Segur y de Calafell. Vale. 
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Sr. Sánchez: Bé, doncs queda tancat el ple i passaríem... 
 
Sr. Olivella: Perdoni senyor alcalde, no m’han contestat res de lo de seguretat, li he 
demanat. 
Sr. Sánchez: Seguretat, no li a contesta ella? 
Sr. Olivella: Ha contestat, però jo li he preguntat a vostè. Jo li he preguntat lo de la 
confraria. 
Sr. Sánchez: No, avia’m tot m’ho pregunteu a mi, tot m’ho pregunteu a mi, jo ja ho sé, 
aquest joc ja el sé, o sigui tot m’ho pregunteu a mi... 
Sr. Olivella: Com que... aquest joc ja el sap... 
Sr. Sánchez: Sí, sí, sí senyor alcalde, senyor alcalde... 
Sr. Olivella: que ja comencem, que ja comencem.... 
Sr. Sánchez: No home, no jo contesto... 
Sr. Olivella: Vostè té l’obligació de contestar-me per què jo li pregunto. Val, es que només 
faltaria... 
Sr. Sánchez: Joan, Joan, Joan... Joan contestaré el que faci falta, però el que estic dient és 
que tot m’ho dirigiu a mi, cap inconvenient, però, jo no soc sol, soc l’alcalde d’un equip 
de govern i per tant els regidors com heu vist, doncs van contestant a cada cosa que els hi 
pertoca. Ara si, i sempre ho faig que és costum, eh. Si hi ha alguna cosa que no ha quedat 
contestada, doncs no tinc cap inconvenient, si jo la sé, doncs poder-la dir. Per tant, 
endavant, que ha quedat per contestar. 
Sr. Olivella: Home, jo li preguntava, la qüestió de la seguretat, de seguretat que si vol 
entrem en punts més concrets, però ja la he deixat només per sobre per què creia que 
demanava un compromís per part de vostè de que ens expliqués que és el que està 
passant al municipi actualment i quines, quin tipus d’accions s’han pres, i sobretot a la 
zona del mirador, que s’està fent actualment, més específicament. I el tema de la 
confraria, si no ens ho vol explicar ara, sí ens ho explicarà algun dia. 
 
Sr. Sánchez: Les dues coses, les dues coses, el dimarts a les vuit i mitja us les explico. 
Sr. Olivella: Moltes gràcies, eh. Encara que sigui tard, però moltes gràcies.  
En quant al margalló volia dir que, moltes gràcies Victoria, eh, margalló, “palmito”, és el 
tema és palmera mediterrània, ja no cal que parlem més, hauríem de saber tots això, per 
què és l’única cosa que tenim autòctona, de les poques, però de tota manera jo t’agraeixo 
tot l’esforç que has fet, no, tu i el consistori, m’és igual, però el tema que vaig preguntar 
fa no se quant de temps, que avui és el últim dia que ho dic, aquell margalló tan maco 
que hi havia a l’entrada, està missing, perdut i ja està, i ja no ho dic mai més per què a mi, 
ningú m’ha contestat al que vaig preguntar. Ramon. 
 
Xxxxxx: Però Joan ens van comprometre a plantar un margalló, i la Victoria l’ha comprat. 
Sr. Olivella: Aquest no era... aquest... l’objectiu era saber que se n’havia fet d’aquell 
margalló. A veure que això no m’ho han contestat. I ho deixem aquí, per què ja no ho diré 
més. Vull dir, ja no di... 
Sr. Ortigosa: Jo pensé que era que... 
Sr. Sánchez: Bueno. 
Sr. Olivella: clar... prefereixo... perdoni’m em deixar acabar un moment. Prefereixo que la 
idea és molt bona, i te l’agraeixo, i a més, segueixo, crec que valdria la pena de seguir fent 
aquest tipus d’accions, no. Vull dir, que està molt bé, però vull dir que no és que et 
desautoritzi, o sigui que no estigui content que es faci, al contrari, penso que si el Ramon 
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diu que l’ha dit. Però jo al Ramon li vaig preguntar on era aquell margalló que valia un 
dineral, eh. Si l’has de comprar, tu saps ara que l’has comprat, on va anar a parar, ja està, 
no ens ho has dit mai, doncs ja ho substit.... 
 
Sra. Ortigosa: eso si que yo no lo sé, eso no lo sé porque yo no estaba entonces, yo no lo 
sé. 
 
Sr. Sánchez: Bé, doncs en tot cas, deixeu-me acabar amb una nota si més no simpàtica, 
Joaquín, hay un estribillo de una canción que dice entre otras muchas palabras, dice “el 
humo ciega tus ojos”, nada más. 
 
 
 
 


